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00:00:10.407 --> 00:00:14.010 

Otwieram XV zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie IX kadencji. 

 

00:00:15.952 --> 00:00:18.034 

Witam na dzisiejszej sesji Zastępcę Burmistrza, 

 

00:00:18.074 --> 00:00:19.135 

Pana Wojciecha Szefnera. 

 

00:00:19.155 --> 00:00:20.996 

- Dzień dobry. 

 

00:00:21.036 --> 00:00:23.859 

- Zastępcę Burmistrza, Pana Marcina Górznego. 

- Dzień dobry. 

 

00:00:28.297 --> 00:00:33.560 

- Skarbnika Gminy Sulechów, Pana Marcina Fafułę. 

- Dzień dobry. 

 

00:00:33.600 --> 00:00:36.702 

- Witam Sołtysów sołectw Gminy Sulechów. 

 

00:00:36.742 --> 00:00:41.564 

Witam Kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego i 

obsługę prawną 

 

00:00:41.604 --> 00:00:45.486 

i Kierowników jednostek organizacyjnych. 

 

00:00:45.526 --> 00:00:48.128 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

00:00:48.148 --> 00:00:51.230 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

00:00:51.250 --> 00:00:53.111 

Bardzo proszę Państwa radnych o kliknięcie 

kworum. Panie Bartku. 

 

00:01:25.623 --> 00:01:28.545 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

00:01:28.565 --> 00:01:33.308 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

00:01:33.328 --> 00:01:37.671 

Miejskiej w Sulechowie, na dzisiejszej sesji obecnych 

jest 17 radnych. 

 

00:01:39.232 --> 00:01:42.534 

W związku z tym stwierdzam, że obrady XV sesji IX 

kadencji Rady 

 

00:01:42.574 --> 00:01:45.036 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

00:01:47.284 --> 00:01:50.266 

Szanowni Państwo, zanim przejdziemy do realizacji 

porządku obrad, 

 

00:01:50.286 --> 00:01:56.852 

chciałbym serdecznie przywitać Pana Kazimierza 

Bednarza. 

 

00:01:57.032 --> 00:02:02.937 

Pan Kazimierz zdobył tytuł sportowca roku 

województwa 

 

00:02:02.977 --> 00:02:14.987 

lubuskiego. [oklaski]. 

 

00:02:15.027 --> 00:02:17.350 

Pan Kazimierz Bednarz jest mistrzem Polski w MMA, 

 

00:02:17.390 --> 00:02:21.374 

mistrzem Polski oraz multimedalistą zawodów w 

brazylijskim jujitsu. 

 

00:02:21.434 --> 00:02:23.537 

Aktualnie jest zawodnikiem MMA. 

 

00:02:23.557 --> 00:02:26.900 

W związku z tym Panie Kazimierzu, wspólnie z 

Burmistrzem chcieliśmy 

 

00:02:26.961 --> 00:02:31.566 

Panu pogratulować serdecznie i złożyć 

Panu gratulacje. Bardzo proszę Pana. [oklaski]. 

 

00:03:23.895 --> 00:03:25.176 

- Dzień dobry wszystkim. 

 

00:03:25.256 --> 00:03:28.357 

Chciałem podziękować Panu Burmistrzowi oraz całej 

Radzie Miasta 

 

00:03:28.517 --> 00:03:30.418 

za docenienie mnie w tym co robię. 

 

00:03:30.438 --> 00:03:33.839 
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To dodaje skrzydeł, by wyznaczać nowe cele. 

 

00:03:33.919 --> 00:03:36.780 

Już niedługo otwieramy Klub Sportów Walki w 

Sulechowie na ulicy 

 

00:03:36.820 --> 00:03:40.722 

Przemysłowej 2. 

 

00:03:40.722 --> 00:03:43.924 

I chcielibyśmy zaprosić całą Radę Miasta oraz Pana 

Burmistrza 

 

00:03:43.944 --> 00:03:50.748 

na oficjalne otwarcie, ponieważ to dzięki wam udało 

się pozyskać ten obiekt. 

 

00:03:50.808 --> 00:03:53.650 

Chcielibyśmy, żeby sporty walki nie były odbierane 

źle przez ludzi, 

 

00:03:53.690 --> 00:03:57.052 

a wręcz przeciwnie, żeby uczyły młodzież dyscypliny, 

 

00:03:57.092 --> 00:04:02.135 

szacunku do innych, radzenia sobie 

z porażkami. Dziękuję bardzo za wszystko. [oklaski]. 

 

00:04:44.128 --> 00:04:47.631 

- Szanowni Państwo, wracamy już do porządku 

obrad. 

 

00:04:47.671 --> 00:04:49.893 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, 

 

00:04:49.953 --> 00:04:52.615 

a więc nie będę odczytywać porządku. 

 

00:04:52.655 --> 00:04:54.636 

Czy do proponowanego porządku obrad sesji, 

 

00:04:54.656 --> 00:05:00.161 

ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz zgłasza 

jakieś propozycje? 

 

00:05:00.181 --> 00:05:01.802 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:05:24.798 --> 00:05:29.260 

Szanowni Państwo, stan radnych jest 18 teraz, tak? 

 

00:05:29.300 --> 00:05:30.480 

Proszę to zaktualizować. 

 

00:05:36.522 --> 00:05:39.344 

Mamy zgłoszenia do zmian do porządku obrad. 

 

00:05:39.364 --> 00:05:41.006 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz, 

 

00:05:41.046 --> 00:05:43.067 

czy już wszystko działa? 

 

00:05:43.187 --> 00:05:44.648 

- Prawdopodobnie tak. 

 

00:05:44.708 --> 00:05:46.950 

- Słychać Pana, bardzo proszę. 

 

00:05:47.010 --> 00:05:48.712 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:05:48.752 --> 00:05:50.893 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:05:50.953 --> 00:05:52.855 

Panie Burmistrzu, szanowni goście, 

 

00:05:52.895 --> 00:05:55.497 

szanowni mieszkańcy. 

 

00:05:55.597 --> 00:05:59.060 

Projekt o którym będziemy za chwilę pewnie 

dyskutować zaproponowanego 

 

00:05:59.100 --> 00:06:03.263 

apelu, jest tak naprawdę skutkiem dyskusji na temat 

przyjętej 

 

00:06:03.303 --> 00:06:04.364 

polityki migracyjnej. 

 

00:06:05.024 --> 00:06:09.267 

Ściślej mówiąc, paktu migracyjnego 

zaproponowanego przez Komisję 

 

00:06:09.287 --> 00:06:12.529 

Europejską przyjętej w Parlamencie Europejskim. 

 

00:06:12.589 --> 00:06:16.391 

Organem inicjującym prawo w Unii Europejskiej jest 

właśnie komisja. 

 

00:06:16.431 --> 00:06:21.334 

Tak jak w Polsce, projekty ustaw są przygotowywane 

w gabinetach 
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00:06:21.354 --> 00:06:23.396 

ministerstw. 

 

00:06:23.416 --> 00:06:26.798 

Każdy ma obowiązek wiedzieć, iż następstwem 

decyzji Komisji Unii 

 

00:06:26.858 --> 00:06:31.461 

Europejskiej jest wdrażanie takich dokumentów, 

 

00:06:32.065 --> 00:06:38.388 

prawa unijnego w porządek prawny wszystkich 

państw członkowskich. 

 

00:06:38.428 --> 00:06:41.249 

Dziś reprezentując mieszkańców w sulechowskim 

samorządzie, 

 

00:06:41.269 --> 00:06:44.971 

mamy obowiązek szanowni radni przyjąć ten apel, 

 

00:06:45.031 --> 00:06:48.253 

który jest w istocie głosem naszych mieszkańców, 

 

00:06:48.313 --> 00:06:52.555 

ale tak naprawdę głosem większości lubuszan. 

 

00:06:52.595 --> 00:06:56.136 

Uchwała jest sygnałem dla władz województwa 

lubuskiego, 

 

00:06:56.236 --> 00:07:04.046 

wojewody oraz obecnego rządu, że sprzeciwiamy 

się polityce 

 

00:07:04.066 --> 00:07:07.989 

przymusowej relokacji nielegalnych imigrantów 

zarówno w naszej 

 

00:07:08.009 --> 00:07:14.594 

gminie, ale jak i w całym obszarze województwa 

lubuskiego. 

 

00:07:14.614 --> 00:07:16.376 

Dzisiaj jest właściwy moment i czas, 

 

00:07:16.436 --> 00:07:20.960 

szanowni Państwo, abyśmy jednym głosem wyrazili 

sprzeciw polityce 

 

00:07:21.020 --> 00:07:25.183 

Unii Europejskiej, narzucaniu przymusowej relokacji 

migrantów. 

 

00:07:25.223 --> 00:07:30.247 

Tym samym reprezentowali tutaj godnie naszych 

mieszkańców w Gminie 

 

00:07:30.287 --> 00:07:32.226 

Sulechów. 

 

00:07:32.246 --> 00:07:38.069 

Pozwolę sobie odnieść się do wersji apelu Radnego 

Artura Lepki, 

 

00:07:38.109 --> 00:07:41.471 

który jest również zaproponowany w porządku 

obrad. 

 

00:07:41.491 --> 00:07:44.192 

Pozwolę sobie z tym apelem się nie zgodzić, 

 

00:07:44.252 --> 00:07:49.495 

a mianowicie z §1, ponieważ nie byłoby tej dyskusji, 

 

00:07:49.515 --> 00:07:52.676 

gdyby nie obecny rząd w Polsce. 

 

00:07:52.716 --> 00:08:00.344 

Tak naprawdę to rząd dzisiaj, który decyduje o 

losach naszego kraju, 

 

00:08:00.404 --> 00:08:06.927 

ten pakt migracyjny w Parlamencie Europejskim 

zaopiniował pozytywnie. 

 

00:08:06.987 --> 00:08:11.429 

I §1 w wersji Pana Artura Lepki, 

 

00:08:11.489 --> 00:08:14.210 

wpisuje się niejako w politykę obecnego rządu, 

 

00:08:14.250 --> 00:08:20.553 

ponieważ §1 mówi wprost, że to my jako Rada 

zgadzamy się z taką 

 

00:08:20.613 --> 00:08:22.374 

polityką obecnego rządu. 

 

00:08:23.905 --> 00:08:27.546 

Wysoka Rado, w mojej ocenie należy przyjąć druk 

numer 51, 

 

00:08:27.546 --> 00:08:31.126 
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który został wydyskutowany tak naprawdę w ciągu 

dwóch ostatnich 

 

00:08:31.166 --> 00:08:33.107 

miesięcy. 

 

00:08:33.147 --> 00:08:35.247 

Jest tak naprawdę esencją tego, 

 

00:08:35.307 --> 00:08:37.548 

czego oczekują mieszkańcy od nas, 

 

00:08:37.628 --> 00:08:40.328 

od nas radnych, od całej Rady Miejskiej. 

 

00:08:40.388 --> 00:08:43.189 

Także Wysoka Rado w związku z powyższym 

chciałbym, 

 

00:08:43.249 --> 00:08:47.089 

żeby druk numer 51 został wprowadzony do 

porządku, 

 

00:08:47.129 --> 00:08:50.070 

a następnie niezwłocznie dzisiaj przyjęty. Dziękuję. 

 

00:08:52.068 --> 00:08:53.832 

- Dziękuję Panie Radny. 

 

00:08:53.872 --> 00:08:55.675 

Bardzo proszę, Pan Radny Artur Lepka. 

 

00:08:56.517 --> 00:08:57.819 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:08:57.879 --> 00:09:00.524 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, szanowni 

mieszkańcy. 

 

00:09:00.564 --> 00:09:03.250 

Odnosząc się do słów do Radnego Piotra 

Miszkiewicza, 

 

00:09:04.594 --> 00:09:08.815 

apel tak naprawdę ma na celu pokazanie naszego 

sprzeciwu przeciwko 

 

00:09:08.895 --> 00:09:13.476 

relokacji nielegalnych imigrantów na teren Polski i 

sytuacji, 

 

00:09:13.496 --> 00:09:15.157 

które się z tym wiążą. 

 

00:09:15.217 --> 00:09:19.398 

Treść apelu, który przedstawiłem jest według mnie 

jak najbardziej 

 

00:09:19.458 --> 00:09:23.098 

rzetelna, gdyż polski Premier i polski rząd 

wypowiedzieli się wprost, 

 

00:09:23.139 --> 00:09:27.920 

że są przeciwni relokacji imigrantów nielegalnych na 

teren Polski 

 

00:09:27.980 --> 00:09:29.500 

i tego ma dotyczyć ten apel. 

 

00:09:29.540 --> 00:09:32.401 

Oczywiście każdy z Państwa radnych będzie 

głosował zgodnie z własnym 

 

00:09:32.461 --> 00:09:35.602 

sumieniem, z własną wiedzą i z własnymi 

poglądami, 

 

00:09:35.642 --> 00:09:36.662 

które ma. 

 

00:09:36.702 --> 00:09:40.224 

Moja wersja apelu ma przedstawić właśnie obawy 

mieszkańców, 

 

00:09:40.264 --> 00:09:43.405 

ale te realne obawy, które również wyraża polski 

rząd, 

 

00:09:43.485 --> 00:09:49.189 

czyli relokacja nielegalnych imigrantów i to jest 

myślę nasza główna 

 

00:09:49.229 --> 00:09:51.571 

obawa i główna myśl tego apelu. 

 

00:09:51.591 --> 00:09:53.693 

Więc bardzo proszę o przyjęcie wersji apelu, 

 

00:09:53.733 --> 00:09:54.854 

którą przedstawiłem. 

 

00:09:54.894 --> 00:09:56.775 

Bardzo dziękuję. 

 

00:09:58.196 --> 00:10:00.878 

- Dziękuję. 
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00:10:00.938 --> 00:10:04.200 

Mamy jeszcze ad vocem, wniosek formalny. 

 

00:10:04.240 --> 00:10:06.142 

Najpierw ad vocem, tak. Bardzo proszę Panie 

Piotrze. 

 

00:10:08.587 --> 00:10:09.708 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:10:09.768 --> 00:10:11.149 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:10:11.209 --> 00:10:12.591 

Panie Burmistrzu. 

 

00:10:12.631 --> 00:10:16.554 

No tylko krótko odnosząc się Panie Radny Arturze. 

 

00:10:16.574 --> 00:10:20.818 

Ktoś kto dzisiaj wierzy w słowa głowy rządu, 

 

00:10:20.838 --> 00:10:23.280 

który tak naprawdę w jeden dzień mówi jedno, 

 

00:10:23.300 --> 00:10:26.262 

w drugi dzień mówi drugie, to jest albo naiwny, 

 

00:10:26.322 --> 00:10:32.486 

albo faktycznie należy do elektoratu tegoż obozu 

rządzącego. 

 

00:10:32.526 --> 00:10:36.409 

Dla mnie obecny premier, który w ciągu kilku dni 

zmienia kilkukrotnie 

 

00:10:36.449 --> 00:10:38.371 

zdanie, jest niewiarygodny. 

 

00:10:38.391 --> 00:10:40.112 

I stwierdzenie dzisiaj polskiego rządu, 

 

00:10:40.192 --> 00:10:43.674 

że tego paktu nie będzie implementować, a 

jednocześnie głosuje 

 

00:10:43.714 --> 00:10:45.816 

w Parlamencie Europejskim za, 

 

00:10:45.876 --> 00:10:47.037 

jest dla mnie niewiarygodne. 

 

00:10:47.097 --> 00:10:49.078 

Także z całym szacunkiem Panie Arturze, 

 

00:10:49.118 --> 00:10:53.161 

ja głosuję za apelem, który jest głosem 

mieszkańców, 

 

00:10:53.221 --> 00:10:54.382 

nie jest głosem politycznym. [oklaski]. 

 

00:11:03.142 --> 00:11:04.206 

- Dziękuję. 

 

00:11:04.246 --> 00:11:07.679 

Może zanim udzielę głosu, bo mamy zgłoszenie z 

wnioskiem formalnym, 

 

00:11:07.739 --> 00:11:10.628 

tak dla porządku przeczytam treści tych dwóch 

apeli, 

 

00:11:10.668 --> 00:11:12.950 

żeby Państwo radni wiedzieli nad czym głosują. 

 

00:11:13.070 --> 00:11:18.434 

Wniosek zgłoszony przez radnego Piotra 

Miszkiewicza. §1. 

 

00:11:18.454 --> 00:11:21.637 

Rada Miejska w Sulechowie wyraża sprzeciw wobec 

przyjętej polityki 

 

00:11:21.677 --> 00:11:24.559 

paktu migracyjnego Unii Europejskiej, który zakłada 

przymusową 

 

00:11:24.579 --> 00:11:26.420 

relokację imigrantów do państw członkowskich, 

 

00:11:26.440 --> 00:11:27.981 

w tym do Polski. 

 

00:11:28.041 --> 00:11:30.463 

Jako przedstawiciele władz samorządowych w 

Gminie Sulechów, 

 

00:11:30.483 --> 00:11:33.406 

mamy ustawowy obowiązek zapewnić 

bezpieczeństwo publiczne naszym 

 

00:11:33.446 --> 00:11:35.827 

mieszkańcom. 
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00:11:35.847 --> 00:11:38.749 

Nie chcemy powtarzać błędów polityki migracyjnej 

państw krajów Europy 

 

00:11:38.790 --> 00:11:42.952 

Zachodniej, która spowodowała zwiększenie 

przestępczości 

 

00:11:42.992 --> 00:11:46.055 

oraz doprowadziła do problemów społecznych i 

ekonomicznych. 

 

00:11:46.095 --> 00:11:48.977 

Obecnie służby odpowiedzialne za bezpieczeństwo 

borykają się 

 

00:11:49.037 --> 00:11:53.060 

z problemami kadrowymi i finansowymi, a 

samorządy od lat wspierają je 

 

00:11:53.080 --> 00:11:55.241 

dodatkowymi środkami finansowymi. 

 

00:11:55.281 --> 00:11:59.104 

Zmiany struktury etnicznej ludności będące 

wynikiem niekontrolowanych 

 

00:11:59.164 --> 00:12:02.186 

procesów migracyjnych, zdecydowanie pogorszą 

sytuację w zakresie 

 

00:12:02.226 --> 00:12:03.387 

bezpieczeństwa publicznego. 

 

00:12:05.242 --> 00:12:07.923 

Uważamy również, że przedstawiciele władz 

zarówno samorządowych, 

 

00:12:07.943 --> 00:12:10.944 

jak i krajowych, powinni środki publiczne 

przeznaczać na inwestycje 

 

00:12:10.964 --> 00:12:14.526 

wspierające rozwój lokalnej społeczności, 

 

00:12:14.586 --> 00:12:19.828 

a nie na projekty związane z budową nowych 

ośrodków dla cudzoziemców, 

 

00:12:19.868 --> 00:12:21.489 

zapewnieniem im świadczeń socjalnych, 

 

00:12:21.529 --> 00:12:24.810 

czy nawet rozbudową infrastruktury społecznej 

wspierającej 

 

00:12:24.830 --> 00:12:26.571 

imigrantów. 

 

00:12:26.591 --> 00:12:29.492 

W związku z powyższym, uwzględniając głos naszej 

społeczności 

 

00:12:29.512 --> 00:12:32.514 

lokalnej, apelujemy o wstrzymanie realizacji paktu 

migracyjnego 

 

00:12:32.534 --> 00:12:36.296 

oraz zmianę dotychczas prowadzonej polityki 

migracyjnej. 

 

00:12:36.336 --> 00:12:38.539 

To jest pierwszy apel zgłoszony przez Radnego Pana 

Piotra 

 

00:12:38.579 --> 00:12:45.327 

Miszkiewicza. Drugi apel zgłoszony przez Radnego 

Artura Lepkę. §1. 

 

00:12:45.367 --> 00:12:48.090 

Rada Miejska w Sulechowie wyraża poparcie dla 

stanowiska polskiego 

 

00:12:48.130 --> 00:12:52.669 

rządu dotyczącego tego, żeby Polska nie 

implementowała paktu 

 

00:12:52.729 --> 00:12:56.251 

migracyjnego ani projektów, które miałyby 

doprowadzić do przymusowego 

 

00:12:56.311 --> 00:12:58.473 

przyjmowania migrantów. 

 

00:12:58.553 --> 00:13:01.174 

Jako przedstawiciele władz samorządowych w 

Gminie Sulechów, 

 

00:13:01.214 --> 00:13:04.076 

mamy ustawowy obowiązek zapewnić 

bezpieczeństwo publiczne naszym 

 

00:13:04.096 --> 00:13:05.657 

mieszkańcom. 

 

00:13:05.697 --> 00:13:08.759 
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Nie chcemy powtarzać błędów polityki migracyjnej 

państw krajów Europy 

 

00:13:08.799 --> 00:13:11.741 

Zachodniej, która spowodowała zwiększenie 

przestępczości 

 

00:13:11.781 --> 00:13:13.942 

oraz doprowadziła do problemów społecznych i 

ekonomicznych. 

 

00:13:15.731 --> 00:13:18.833 

W związku z powyższym, uwzględniając głos naszej 

społeczności 

 

00:13:18.873 --> 00:13:22.214 

lokalnej apelujemy o nie implementowanie paktu 

migracyjnego 

 

00:13:22.254 --> 00:13:25.916 

ani projektów, które miałyby doprowadzić do 

przymusowego przyjmowania 

 

00:13:25.936 --> 00:13:28.257 

migrantów. 

 

00:13:28.277 --> 00:13:29.398 

Dziękuję. To są treści tych apelów. 

 

00:13:29.438 --> 00:13:32.900 

Bardzo proszę wniosek formalny, Radny Miłosz 

Brodzikowski. 

 

00:13:33.760 --> 00:13:39.203 

- Panie Przewodniczący, chciałem prosić o krótką 

przerwę w imieniu klubu. 

 

00:13:39.643 --> 00:13:40.723 

- 10 minut przerwy? 

 

00:13:40.763 --> 00:13:42.224 

Ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

00:30:46.966 --> 00:30:51.650 

Szanowni Państwo, wznawiam obrady XV zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej 

 

00:30:51.670 --> 00:30:53.912 

w Sulechowie IX kadencji. 

 

00:30:53.952 --> 00:30:56.714 

Jesteśmy w punkcie zmiany porządku obrad. 

 

00:30:56.734 --> 00:30:58.796 

Mamy zgłoszone dwie zmiany w porządku obrad. 

 

00:30:58.816 --> 00:31:02.559 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos w tym punkcie? 

 

00:31:02.619 --> 00:31:03.980 

Bardzo proszę, Pan Radny Miłosz Brodzikowski. 

 

00:31:07.642 --> 00:31:09.545 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:31:09.565 --> 00:31:11.388 

Wysoka Rado. 

 

00:31:11.428 --> 00:31:16.317 

Na wstępie pragnę podkreślić, że jesteśmy myślę nie 

tylko nasz klub, 

 

00:31:16.357 --> 00:31:20.761 

ale wszyscy jak tu siedzimy, przeciwni nielegalnej 

imigracji. 

 

00:31:21.182 --> 00:31:25.784 

W sposób absolutnie stanowczy chcielibyśmy to 

podkreślić. 

 

00:31:25.844 --> 00:31:29.306 

Jednocześnie jesteśmy również przeciwni 

terroryzmowi, 

 

00:31:29.346 --> 00:31:34.188 

gwałtom, morderstwom i całemu złu tego świata. 

 

00:31:34.268 --> 00:31:42.012 

Ale żadne z tych zagrożeń aktualnie nie występuje 

na terenie naszej gminy. 

 

00:31:42.032 --> 00:31:43.633 

W związku z powyższym wydaje nam się, 

 

00:31:43.673 --> 00:31:47.445 

że przyjmowanie apeli na każde zło tego świata, 

 

00:31:47.485 --> 00:31:50.367 

jakie występuje gdziekolwiek na świecie, 

 

00:31:50.467 --> 00:31:52.529 

nie jest do końca zasadne. 

 

00:31:52.549 --> 00:31:55.031 
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Chciałem zwrócić uwagę na pewną 

niekonsekwencję. 

 

00:31:55.051 --> 00:32:01.796 

Bo z jednej strony Pan Radny Miszkiewicz mówi o 

braku zaufania 

 

00:32:01.857 --> 00:32:06.580 

do Premiera polskiego rządu, wytykając naiwność 

tym, 

 

00:32:06.620 --> 00:32:07.921 

którzy w te słowa wierzą. 

 

00:32:07.961 --> 00:32:11.402 

A z drugiej strony wierzy, że apel naszej gminy 

będzie miał 

 

00:32:11.442 --> 00:32:17.644 

jakikolwiek wpływ na to, że ta sytuacja ulegnie 

zmianie. 

 

00:32:17.684 --> 00:32:24.647 

Mimo, że Premier jasno deklaruje absolutnie 

przeciwny głos, 

 

00:32:24.667 --> 00:32:26.687 

jeżeli chodzi o przyjmowanie nielegalnej imigracji. 

 

00:32:26.727 --> 00:32:30.829 

Tak jak podkreślam, my również jesteśmy przeciwko 

temu. 

 

00:32:31.389 --> 00:32:38.112 

Natomiast przyjmowanie takich apeli na potrzeby 

kampanii wyborczej, 

 

00:32:38.132 --> 00:32:41.933 

tak to odbieramy mimo deklaracji, że tak nie jest, 

 

00:32:42.013 --> 00:32:44.314 

to mimo wszystko intuicyjnie czujemy, 

 

00:32:44.354 --> 00:32:47.075 

że ten czas nie jest przypadkowy. 

 

00:32:47.095 --> 00:32:51.117 

W związku z powyższym myślę, że powinniśmy 

znaleźć bardziej 

 

00:32:51.157 --> 00:32:56.779 

przychylny moment na głosowanie tego wniosku niż 

obecny czas. 

 

00:32:56.839 --> 00:32:59.700 

Dali sobie czas na to, żeby dobrze go przemyśleć. 

 

00:33:01.831 --> 00:33:05.173 

żeby obserwować jak wydarzenia będą się toczyć. 

 

00:33:05.213 --> 00:33:09.775 

Ponieważ na tą chwilę absolutnie nie widzimy 

żadnego zagrożenia 

 

00:33:09.815 --> 00:33:13.977 

nielegalną imigracją na terenie naszej gminy, 

 

00:33:14.037 --> 00:33:15.338 

a nawet województwa. 

 

00:33:15.378 --> 00:33:16.398 

Dziękuję bardzo. 

 

00:33:16.438 --> 00:33:17.439 

- Dziękuję. 

 

00:33:17.499 --> 00:33:19.740 

Bardzo proszę, ad vocem Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

00:33:21.269 --> 00:33:22.369 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:33:22.409 --> 00:33:23.810 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rada, 

 

00:33:23.850 --> 00:33:26.411 

szanowni goście, Panie Burmistrzu. 

 

00:33:26.491 --> 00:33:29.592 

Dobrze słyszeć Panie Radny Miłoszu, 

 

00:33:29.632 --> 00:33:34.911 

że jesteście za, a nawet przeciw, także to jest bardzo 

cenna uwaga dla nas. 

 

00:33:34.951 --> 00:33:39.193 

Rozumiem, że reprezentuje Pan środowisko 

obecnego obozu władzy 

 

00:33:39.233 --> 00:33:42.695 

i bardzo ciężko jest zagłosować za głosem 

mieszkańców, 

 

00:33:42.775 --> 00:33:47.497 

mimo że tak naprawdę jest to głos, 
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00:33:47.517 --> 00:33:52.499 

który słyszymy od wielu miesięcy, a nie od kampanii 

wyborczej. 

 

00:33:52.539 --> 00:33:54.600 

W marcu mogliśmy taki apel przyjąć, 

 

00:33:54.640 --> 00:33:57.241 

również byliście przeciwko, dlatego my jako klub taki 

apel 

 

00:33:57.281 --> 00:33:59.982 

wycofaliśmy z porządku, daliśmy Państwu czas na 

przemyślenia. 

 

00:34:01.098 --> 00:34:04.839 

Niestety po dwóch miesiącach wy dalej jesteście 

przeciwni, 

 

00:34:04.859 --> 00:34:06.440 

chociaż deklarujecie, że jesteście za. 

 

00:34:06.500 --> 00:34:09.641 

Także już takiego jednego bohatera w naszym 

państwie mieliśmy, 

 

00:34:09.661 --> 00:34:11.722 

który był za, a nawet przeciw. 

 

00:34:11.782 --> 00:34:13.702 

Ale służę pomocą dla Państwa. 

 

00:34:13.742 --> 00:34:16.643 

Mam taki dokument, materiały pomocnicze. 

 

00:34:16.703 --> 00:34:20.625 

Jeśli proszę Państwa nie wiecie, jak wygląda 

tworzenie prawa w Unii 

 

00:34:20.665 --> 00:34:22.585 

Europejskiej, to ja mam taki materiał. 

 

00:34:22.625 --> 00:34:24.726 

Bardzo chętnie Państwu podeślę. [oklaski]. 

 

00:34:28.246 --> 00:34:30.948 

Ponieważ jeśli był wniosek Komisji Europejskiej, 

 

00:34:30.989 --> 00:34:35.553 

a parlament zaopiniował pozytywnie, to niezależnie 

czy trwa kampania 

 

00:34:35.573 --> 00:34:38.976 

wyborcza czy nie, taki pakt migracyjny będzie 

implementowany 

 

00:34:39.016 --> 00:34:40.857 

do polskiego porządku prawnego. 

 

00:34:40.897 --> 00:34:43.300 

I wy możecie dzisiaj słodzić, mówić, 

 

00:34:43.360 --> 00:34:46.643 

obiecywać, ale zwykle jest tak, 

 

00:34:46.683 --> 00:34:49.365 

szanowni Państwo, że jak jest pożar, 

 

00:34:49.405 --> 00:34:51.452 

to nie kopie się studni. 

 

00:34:51.532 --> 00:34:56.058 

Zatem my mamy obowiązek dzisiaj wyrazić głos 

mieszkańców, 

 

00:34:56.098 --> 00:34:58.161 

mój osobisty, nas wszystkich. 

 

00:35:00.424 --> 00:35:01.886 

Jest to potrzebne, jest to konieczne. 

 

00:35:01.926 --> 00:35:05.191 

Ale proszę Państwa, co jest najważniejsze, 

 

00:35:05.251 --> 00:35:07.434 

tu nie chodzi o politykę i nie chodzi o okres. 

 

00:35:08.180 --> 00:35:13.123 

Bo od kilku miesięcy wiele samorządów w całym 

kraju podobne apele 

 

00:35:13.163 --> 00:35:14.863 

podejmuje. 

 

00:35:14.923 --> 00:35:18.685 

Także proszę Państwa nie ma tutaj nic wspólnego z 

polityką 

 

00:35:18.725 --> 00:35:20.446 

ani z kampanią prezydencką. 

 

00:35:20.466 --> 00:35:22.727 

Jeśli bardzo wy chcecie w to mieszać politykę, 

 

00:35:22.767 --> 00:35:24.388 
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to oczywiście możecie. 

 

00:35:24.408 --> 00:35:27.630 

Niemniej przecież dzisiaj jest demokracja, 

 

00:35:27.650 --> 00:35:29.411 

być może walcząca. 

 

00:35:29.451 --> 00:35:31.232 

Możecie zagłosować przeciwko. 

 

00:35:31.252 --> 00:35:32.672 

Nic nie stoi na przeszkodzie. 

 

00:35:32.712 --> 00:35:34.113 

Dziękuję. [oklaski]. 

 

00:35:40.265 --> 00:35:43.206 

- Dziękuję, ad vocem Pani Radna Izabela Wojewoda. 

 

00:35:43.266 --> 00:35:44.786 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:35:44.806 --> 00:35:47.847 

szanowni Państwo radni, szanowni Państwo goście. 

 

00:35:48.228 --> 00:35:50.268 

To nie jest tak, że jesteśmy za, 

 

00:35:50.288 --> 00:35:53.309 

a nawet przeciw, tylko to jest na zasadzie takiej, 

 

00:35:53.369 --> 00:35:57.170 

że oba apele proszę Państwa dotyczą dokładnie tego 

samego, 

 

00:35:57.190 --> 00:36:01.392 

mają inaczej akcenty rozłożone, ale dotyczą tego 

samego problemu 

 

00:36:01.432 --> 00:36:04.553 

i już te oba apele pokazują, że się dzielimy. 

 

00:36:05.353 --> 00:36:09.899 

I mamy ogromne przeczucie, że podjęcie takiego 

jednego czy drugiego 

 

00:36:09.939 --> 00:36:13.843 

apelu dzieli społeczeństwo, powoduje niepotrzebne 

emocje, 

 

00:36:13.883 --> 00:36:15.505 

w czasie również kampanii wyborczej. 

 

00:36:15.525 --> 00:36:17.167 

W marcu też był czas kampanii wyborczej, 

 

00:36:17.207 --> 00:36:19.830 

już się zaczynał, więc jest to niepotrzebnie, 

 

00:36:19.890 --> 00:36:22.013 

zupełnie w tym momencie niepotrzebny czas, 

 

00:36:22.413 --> 00:36:25.194 

który wyzwala negatywne emocje w 

społeczeństwie. 

 

00:36:25.234 --> 00:36:28.376 

Dzieli nas Polaków, wobec tego samego problemu. 

 

00:36:28.416 --> 00:36:33.258 

Wszyscy jesteśmy przekonani, że nie chcemy 

nielegalnej emigracji i my 

 

00:36:33.278 --> 00:36:36.039 

z całym przekonaniem mówimy o tym, 

 

00:36:36.079 --> 00:36:39.201 

nie chcemy nielegalnej emigracji, nie chcemy 

nielegalnych imigrantów. 

 

00:36:40.061 --> 00:36:43.563 

Mamy obawy co się wydarzy, ale to nie znaczy, 

 

00:36:43.603 --> 00:36:47.465 

że mamy podejmować coś, co wywoła kolejne 

emocje i kolejne podziały 

 

00:36:47.485 --> 00:36:50.907 

społeczeństwa i kolejnych, dzieląc na tych, 

 

00:36:50.987 --> 00:36:53.689 

którzy są za obecnym rządem i którzy są przeciwko. 

 

00:36:53.749 --> 00:36:57.351 

Więc niepotrzebny jest nam to w tej chwili 

emocjonalny podział. 

 

00:36:57.411 --> 00:37:01.834 

I jesteśmy za tym, żeby tą dyskusję przełożyć po 

wyborach 

 

00:37:01.874 --> 00:37:04.095 

i nie podejmować żadnego z tych obu apeli. 

 

00:37:05.754 --> 00:37:08.937 
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- Dziękuję. Ad vocem Pan Radny Miłosz 

Brodzikowski. 

 

00:37:08.997 --> 00:37:10.858 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:37:11.819 --> 00:37:17.503 

Panie Radny Piotrze, myślę że to nie jest czas i 

miejsce 

 

00:37:17.544 --> 00:37:19.905 

na prowadzenie politycznej polemiki, 

 

00:37:19.945 --> 00:37:21.707 

więc się od niej powstrzymam. 

 

00:37:21.747 --> 00:37:24.628 

Więc skupię się tylko na Pana słowach. 

 

00:37:24.648 --> 00:37:26.389 

Nie bardzo rozumiem co Pan ma na myśli mówiąc, 

 

00:37:26.429 --> 00:37:28.509 

że my jesteśmy za, a nawet przeciw. 

 

00:37:28.549 --> 00:37:33.390 

Proszę to rozwinąć, ponieważ ja dosyć jasno 

wypowiedziałem się, 

 

00:37:33.450 --> 00:37:38.891 

że jestem przeciwko nielegalnej imigracji. [oklaski]. 

 

00:37:38.911 --> 00:37:40.712 

Dziękuję bardzo za te brawa. 

 

00:37:40.752 --> 00:37:43.112 

Nie oczekiwałem ich i się nie spodziewałem, 

 

00:37:43.152 --> 00:37:46.213 

ale mi miło, ale podkreśliłem to w pierwszym zdaniu 

poprzedniej 

 

00:37:46.233 --> 00:37:48.694 

wypowiedzi. 

 

00:37:48.774 --> 00:37:50.454 

Tylko szanowni Państwo są to słowa prawdziwe. 

 

00:37:53.061 --> 00:37:54.282 

Dziękuję bardzo. 

 

00:37:54.302 --> 00:37:58.366 

Natomiast szanowni Państwo, moglibyśmy 

przyjmować takie apele 

 

00:37:58.426 --> 00:38:00.168 

na dowolne tematy. 

 

00:38:00.188 --> 00:38:02.810 

Przeciwko budowie elektrowni atomowej, 

 

00:38:02.850 --> 00:38:06.193 

przeciwko budowie kosmodromu. 

 

00:38:06.313 --> 00:38:08.415 

Ja jestem również przeciwny temu. 

 

00:38:08.455 --> 00:38:10.197 

Przeciwko tym rzeczom, które powiedziałem 

również, 

 

00:38:10.237 --> 00:38:11.778 

o tym, żeby było mniej przestępstw na świecie, 

 

00:38:11.818 --> 00:38:13.640 

żeby w oceanach było więcej ryb. 

 

00:38:13.660 --> 00:38:17.303 

Można dowolne apele tworzyć, tylko kwestia ich 

zasadności. 

 

00:38:17.363 --> 00:38:21.967 

Pan Piotr Miszkiewicz powiedział, że Kilka miesięcy 

temu proponował 

 

00:38:21.987 --> 00:38:23.669 

nam taki apel, a my go nie przyjęliśmy. 

 

00:38:23.689 --> 00:38:25.592 

I co Panie Piotrze od tego czasu się wydarzyło? 

 

00:38:25.692 --> 00:38:31.040 

Iluż tych nielegalnych imigrantów na terenie naszej 

gminy od tego 

 

00:38:31.100 --> 00:38:33.583 

czasu się pojawiło? Bo tak Pan to alarmistycznie 

powiedział, 

 

00:38:33.603 --> 00:38:36.047 

jakby faktycznie jakiś problem się wydarzył. 

 

00:38:36.087 --> 00:38:38.456 

Ja go nie dostrzegam. 
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00:38:38.516 --> 00:38:44.201 

I myślę, że Państwo, rozumiem Państwa emocje. 

 

00:38:44.221 --> 00:38:47.543 

Myślę, że wbrew pozorom myślimy bardzo 

podobnie. 

 

00:38:47.563 --> 00:38:53.868 

Natomiast myślę, że jesteście Państwo przez 

niektórych ludzi, 

 

00:38:53.888 --> 00:38:57.411 

myślę, że niekoniecznie mówię tutaj o nas, 

 

00:38:57.471 --> 00:39:00.734 

o samorządowcach, tylko przez niektóre środowiska 

bardzo mocno 

 

00:39:00.774 --> 00:39:02.495 

straszeni. 

 

00:39:02.535 --> 00:39:05.998 

Napuszcza się środowisko ludzi Polaków na Polaków 

i temu jestem 

 

00:39:06.038 --> 00:39:08.320 

przeciwny. 

 

00:39:08.360 --> 00:39:10.442 

I uważam, że nie powinniśmy procedować tego 

apelu właśnie, 

 

00:39:10.462 --> 00:39:15.907 

żeby nie brać udziału w tej polityce i tak to nie od 

nas zależy. 

 

00:39:15.947 --> 00:39:19.010 

Nie ufacie Państwo rządowi obecnemu, 

 

00:39:19.090 --> 00:39:23.094 

a liczymy, że apel małej gminy będzie miał wpływ na 

zmianę. 

 

00:39:23.154 --> 00:39:25.216 

Uważam, że nie do końca tak będzie. 

 

00:39:25.256 --> 00:39:26.797 

Uważam, że nie powinniśmy się tym zajmować, 

 

00:39:26.837 --> 00:39:28.499 

powinniśmy się zajmować sprawami lokalnymi, 

 

00:39:28.539 --> 00:39:29.780 

na które mamy realnie wpływ. 

 

00:39:30.240 --> 00:39:33.981 

Budową dróg, chodników, kanalizacji, bo to jest 

nasze zadanie. 

 

00:39:34.021 --> 00:39:38.042 

Jesteśmy radnymi gminnymi, samorządowcami. 

 

00:39:38.182 --> 00:39:42.362 

Jeżeli będziemy chcieli w przyszłości mieć wpływ na 

losy państwa, 

 

00:39:42.402 --> 00:39:46.363 

powinniśmy wystartować w wyborach na posłów, 

 

00:39:46.403 --> 00:39:50.884 

senatorów i wtedy byłyby to adekwatne tematy. 

 

00:39:50.924 --> 00:39:54.065 

Szanowni Państwo, moje zdanie jest takie, 

 

00:39:54.105 --> 00:39:57.826 

że na terenie naszej gminy te zagrożenia nie 

występują i mam 

 

00:39:57.866 --> 00:40:01.187 

nadzieję, że tak zostanie jak najdłużej, 

 

00:40:01.247 --> 00:40:02.248 

a oby do końca. 

 

00:40:02.288 --> 00:40:07.632 

Dziękuję uprzejmie. [dźwięk dzwonka]. 

 

00:40:07.652 --> 00:40:10.314 

- Szanowni Państwo będziemy głosować, 

 

00:40:10.354 --> 00:40:13.997 

prosimy o spokój, żebyśmy mogli tutaj 

przeprowadzić tę dyskusję. 

 

00:40:14.117 --> 00:40:16.579 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz, ad 

vocem. 

 

00:40:18.240 --> 00:40:19.361 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:40:19.401 --> 00:40:21.342 

Skoro zostałem jeszcze raz wywołany do tablicy, 

 

00:40:21.402 --> 00:40:23.344 
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to chętnie skorzystam z głosu. 

 

00:40:25.851 --> 00:40:30.593 

Proszę Państwa, to jest bardzo prosta sprawa i 

oczywista, 

 

00:40:30.633 --> 00:40:34.274 

ale dziękuję Panie Radny Miłoszu, że Pan dzisiaj nas 

również 

 

00:40:34.334 --> 00:40:40.756 

utwierdził, że uchwała przyjęta przez określony 

samorząd będzie 

 

00:40:40.816 --> 00:40:43.517 

ignorowana przez obecny obóz rządzący, 

 

00:40:43.557 --> 00:40:48.799 

że Pan Premier, że Państwo przedstawiciele 

województwa taki apel 

 

00:40:48.839 --> 00:40:50.200 

nawet nie wezmą pod uwagę. 

 

00:40:50.240 --> 00:40:55.094 

Dobrze wiedzieć, że dzisiejsza władza nie uznaje 

głosu samorządów. 

 

00:40:55.134 --> 00:40:58.979 

Dobrze wiedzieć, bo to jest również bardzo ważne 

dla nas wszystkich. 

 

00:40:59.019 --> 00:41:01.022 

Co miałem na myśli, że jest Pan za, 

 

00:41:01.042 --> 00:41:02.945 

a nawet przeciw? To jest proste. 

 

00:41:03.005 --> 00:41:05.649 

Apel jest głosem mieszkańców, należy go podjąć. 

 

00:41:05.669 --> 00:41:06.810 

Jeśli Pan mówi, że Pan jest za, 

 

00:41:06.850 --> 00:41:09.789 

to Pan zagłosuje za. 

 

00:41:09.809 --> 00:41:11.670 

Dla mnie jest czymś niezrozumiałym mówiąc, 

 

00:41:11.710 --> 00:41:13.891 

że tak, proszę Państwa, popieram was, 

 

00:41:13.931 --> 00:41:15.973 

ale dzisiaj nie zagłosuję za tym apelem, 

 

00:41:16.013 --> 00:41:20.016 

bo zagłosuję w czerwcu, w lipcu czy w sierpniu. 

 

00:41:20.056 --> 00:41:22.837 

Proszę mi wierzyć, może Pan takiej wiedzy nie ma, 

 

00:41:22.877 --> 00:41:25.779 

ale z racji wykonywanego zawodu mojego, 

 

00:41:25.839 --> 00:41:29.242 

służb mundurowych, takie zagrożenie już jest dzisiaj 

obecne 

 

00:41:29.302 --> 00:41:32.384 

na terenie Gminy Sulechów. 

 

00:41:32.464 --> 00:41:37.582 

Podejmowałem wiele interwencji w stosunku do 

różnych obcokrajowców 

 

00:41:37.622 --> 00:41:40.665 

i nie należy oczekiwać żeby to zagrożenie nadeszło, 

 

00:41:40.725 --> 00:41:45.548 

tylko przeciwdziałać już teraz. Dziękuję. [oklaski]. 

 

00:41:45.608 --> 00:41:51.893 

- Dziękuję. 

 

00:41:51.933 --> 00:41:54.855 

Ad vocem Pan Radny Miłosz Brodzikowski. 

 

00:41:54.895 --> 00:41:58.038 

- Dwie rzeczy. Już postaram się już nie zabierać 

więcej głosu. 

 

00:41:58.098 --> 00:42:06.395 

Ale po pierwsze Panie Radny, Pan próbuje 

przekonać przekonanych. 

 

00:42:06.415 --> 00:42:09.737 

Jeżeli Premier polskiego rządu oficjalnie wypowiada 

się przeciwko 

 

00:42:09.777 --> 00:42:12.418 

paktowi imigracyjnego, a my piszemy, 

 

00:42:12.438 --> 00:42:16.160 

że jesteśmy jego przeciwni, no to woda od 

mieszania nie staje się 
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00:42:16.200 --> 00:42:17.540 

bardziej słodka. I drugie pytanie, 

 

00:42:17.660 --> 00:42:18.901 

bo bardzo mnie Pan zaintrygował. 

 

00:42:19.582 --> 00:42:22.945 

Z racji Pana zawodu, proszę powiedzieć jak wiele 

interwencji 

 

00:42:22.985 --> 00:42:26.669 

dotyczyło, nie mówię o obcokrajowcach, mówię o 

nielegalnych 

 

00:42:26.709 --> 00:42:27.830 

imigrantach? 

 

00:42:27.870 --> 00:42:31.593 

Bo bardzo mnie to ciekawi, ile takich przypadków 

Pana interwencji, 

 

00:42:31.633 --> 00:42:34.456 

Pana kolegów dotyczyło nielegalnych, podkreślam, 

 

00:42:34.516 --> 00:42:35.917 

imigrantów na terenie Sulechowa. 

 

00:42:37.518 --> 00:42:40.101 

- Dziękuję. Ad vocem Pan radny Piotr Miszkiewicz, 

bardzo proszę. 

 

00:42:42.813 --> 00:42:45.615 

- Panie Przewodniczący myślę, że tą dyskusję należy 

zakończyć 

 

00:42:45.655 --> 00:42:49.218 

i przejść do głosowania, bo tylko w ten sposób 

zweryfikujemy, 

 

00:42:49.258 --> 00:42:51.199 

czy radni są za apelem za mieszkańcami, 

 

00:42:51.239 --> 00:42:53.381 

czy też nie. Ale odpowiadając jeszcze, 

 

00:42:53.421 --> 00:42:56.363 

za miesiąc Panie Radny Miłoszu mamy raport na 

temat stanu 

 

00:42:56.383 --> 00:42:57.724 

bezpieczeństwa Gminy Sulechów. 

 

00:42:58.510 --> 00:43:00.371 

I proszę te pytania kierować do służb, 

 

00:43:00.411 --> 00:43:01.812 

jakie były interwencje. 

 

00:43:01.852 --> 00:43:05.234 

Ja niestety dzisiaj nie wypowiadam się w imieniu 

służb mundurowych, 

 

00:43:05.294 --> 00:43:06.855 

a jestem przedstawicielem mieszkańców, 

 

00:43:06.875 --> 00:43:08.096 

dzisiaj jestem radnym. 

 

00:43:08.136 --> 00:43:10.017 

Proszę mi wierzyć, albo też nie, 

 

00:43:10.077 --> 00:43:12.938 

że takie interwencje ja podejmowałem, więc wiem 

o czym mówię, 

 

00:43:12.998 --> 00:43:14.779 

a Pan niekoniecznie. 

 

00:43:14.839 --> 00:43:16.660 

- Dziękuję. 

 

00:43:16.700 --> 00:43:17.741 

Będzie głos mieszkańców. 

 

00:43:17.761 --> 00:43:20.783 

Dajmy najpierw (...) Tak, będzie głos mieszkańców, 

 

00:43:22.631 --> 00:43:23.731 

ale za odpowiednią chwilę. 

 

00:43:23.831 --> 00:43:27.252 

Mamy jeszcze radnych, którzy cierpliwie czekają 

zgłoszeniu do głosu, 

 

00:43:27.292 --> 00:43:28.913 

więc najpierw damy się wypowiedzieć radnym, 

 

00:43:28.953 --> 00:43:30.593 

bo to jest sesja Rady Miejskiej. 

 

00:43:30.653 --> 00:43:35.034 

Ale oczywiście tak jak obiecałem, głos mieszkańców 

uwzględnię. 

 

00:43:35.094 --> 00:43:36.854 
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Wiem, że Stanisław Kaczmar się zgłosił, 

 

00:43:36.874 --> 00:43:38.295 

że chciałby zabrać głos. 

 

00:43:38.315 --> 00:43:40.575 

Jeszcze ewentualnie jedna osoba. 

 

00:43:41.936 --> 00:43:43.356 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Bodnar. 

 

00:43:45.274 --> 00:43:49.036 

- Szanowni Państwo, rozmowy kuluarowe, 

 

00:43:49.076 --> 00:43:53.158 

które prowadziliśmy kilkanaście minut temu, 

 

00:43:53.538 --> 00:43:57.020 

były równie burzliwe jak ta dyskusja tutaj na sali. 

 

00:43:57.100 --> 00:44:00.242 

Ja nie będę apelował do Państwa o to, 

 

00:44:00.282 --> 00:44:02.843 

żebyście głosowali za tą czy za tą opcją, 

 

00:44:02.903 --> 00:44:07.206 

natomiast głosujcie po prostu według własnego 

sumienia i według tego 

 

00:44:07.246 --> 00:44:10.027 

jak uważacie, że mieszkańcy chcieliby żebyście 

głosowali, 

 

00:44:10.087 --> 00:44:11.668 

to tylko tyle. 

 

00:44:11.708 --> 00:44:17.711 

Możemy tutaj się spierać na różne tematy odnośnie 

tego zakresu, 

 

00:44:17.791 --> 00:44:21.313 

czy wystarczy się sprzeciwić samemu paktowi 

migracyjnemu, 

 

00:44:21.373 --> 00:44:25.256 

czy takiej ogólnej pojętej polityce otwartych drzwi, 

 

00:44:25.296 --> 00:44:28.898 

jeśli chodzi o migracje z wielu stron świata. 

 

00:44:30.239 --> 00:44:34.321 

Uważam, że po prostu zagłosujmy według własnego 

sumienia i w ten 

 

00:44:34.341 --> 00:44:35.822 

sposób zakończmy tę dyskusję. 

 

00:44:35.862 --> 00:44:38.804 

Bo nie wiem czy ona będzie prowadziła do 

czegokolwiek więcej, 

 

00:44:38.844 --> 00:44:43.226 

jak do finalnie do głosowania, gdzie każdy z nas się 

poprzez to 

 

00:44:43.266 --> 00:44:45.148 

głosowanie wypowie. Bardzo dziękuję. 

 

00:44:45.208 --> 00:44:47.409 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Wiesław 

Kołakowski. 

 

00:44:49.002 --> 00:44:50.423 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:44:50.483 --> 00:44:52.964 

Szanowna Rado, Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu, 

 

00:44:52.984 --> 00:44:56.066 

szanowni goście. 

 

00:44:56.106 --> 00:45:02.849 

Troszeczkę tutaj przedmówcy troszeczkę swoje 

stanowisko partyjne 

 

00:45:02.889 --> 00:45:05.191 

reprezentowali. 

 

00:45:05.231 --> 00:45:08.454 

Tak się składa akurat, że ja siedzę między PiS-em, 

 

00:45:08.514 --> 00:45:09.735 

a Koalicją Obywatelską. 

 

00:45:09.775 --> 00:45:14.019 

Nie wiem czy to przypadek, czy tak się akurat miało 

stać. 

 

00:45:14.099 --> 00:45:20.464 

Moje zdanie jest takie niepodyktowane żadną opcją 

polityczną, 

 

00:45:20.525 --> 00:45:22.286 
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a raczej tym co słyszę od ludzi, 

 

00:45:22.326 --> 00:45:24.428 

od mieszkańców, od znajomych, kolegów, 

 

00:45:24.488 --> 00:45:26.609 

przyjaciół. 

 

00:45:26.689 --> 00:45:31.330 

Powiem tak, do Polski w ostatnich latach napłynęło, 

 

00:45:31.390 --> 00:45:33.711 

ponad 3 miliony z tego co wiem, 

 

00:45:33.771 --> 00:45:36.112 

imigrantów chociażby z samej Ukrainy, 

 

00:45:36.152 --> 00:45:39.352 

ale nie tylko. 

 

00:45:39.412 --> 00:45:43.733 

I do tej pory nie było potrzeby rozbudowywania 

Centrum Integracji 

 

00:45:43.773 --> 00:45:45.534 

Cudzoziemców. 

 

00:45:45.594 --> 00:45:48.335 

Jeśli rząd mówi, my nie chcemy nielegalnych, 

 

00:45:48.395 --> 00:45:50.515 

co znaczy nielegalny, a co znaczy legalny. 

 

00:45:50.555 --> 00:45:53.756 

Przyjeżdża nielegalny wyrabia się papiery i już jest 

legalny. 

 

00:45:56.658 --> 00:45:58.940 

Co musi się wydarzyć, co się planuje, 

 

00:45:59.040 --> 00:46:03.042 

ilu się planuje przyjąć tych legalnych imigrantów, 

 

00:46:03.102 --> 00:46:06.745 

że potrzebne są takie centra integracji? 

 

00:46:06.825 --> 00:46:08.466 

Czego się mamy spodziewać? 

 

00:46:08.506 --> 00:46:11.068 

Tak jak powiedział Radny Miszkiewicz, jak się 

stodoła pali, 

 

00:46:11.108 --> 00:46:13.150 

to będziemy studnie budować? 

 

00:46:13.190 --> 00:46:16.172 

Ja myślę, że studnia ma być wybudowana wcześniej. 

 

00:46:16.252 --> 00:46:17.453 

Wybudujmy tą studnię. 

 

00:46:18.134 --> 00:46:21.740 

Z jednym się zgadzam z Panem Brodzikowskim, 

 

00:46:21.820 --> 00:46:25.506 

że ten apel pewnie niczego nie zmieni, 

 

00:46:25.566 --> 00:46:27.890 

ale to będzie głos dla Pana Premiera, 

 

00:46:27.950 --> 00:46:29.453 

że samorządy tego nie chcą. 

 

00:46:30.916 --> 00:46:37.122 

Ja ze swojej strony myślę, że niektórzy radni też nie 

będą mieli 

 

00:46:37.142 --> 00:46:39.263 

jakichś tam swoich partyjnych upodobań. 

 

00:46:39.323 --> 00:46:43.367 

Zagłosują według swojego sumienia i według tego 

co słyszą od swoich 

 

00:46:43.427 --> 00:46:48.011 

znajomych na swoich okręgach i zagłosuję tak jak 

chcę. 

 

00:46:48.091 --> 00:46:53.216 

Ja będę na pewno za przyjęciem apelu według 

Radnego Piotra 

 

00:46:53.256 --> 00:46:54.637 

Miszkiewicza. Dziękuję. 

 

00:46:54.677 --> 00:47:02.841 

- Dziękuję bardzo. [oklaski]. Proszę, 

do głosu zgłosił się Pan Radny Bernard Kamiński. 

 

00:47:05.428 --> 00:47:06.469 

- Dziękuję. 

 

00:47:06.509 --> 00:47:10.793 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
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00:47:10.873 --> 00:47:13.936 

Panie Burmistrzu, chciałem zaznaczyć, 

 

00:47:14.036 --> 00:47:20.321 

że nie może tak być, że wczoraj późnym wieczorem 

przygotowywałem się 

 

00:47:20.361 --> 00:47:26.967 

do sesji i nie było żadnego apelu Pana Artura Lepki i 

kolejny raz już 

 

00:47:27.087 --> 00:47:36.675 

są takie wrzutki i to właśnie potem się dzieją takie 

rzeczy jak w tej chwili. 

 

00:47:36.795 --> 00:47:38.156 

Dyskusja o dwa apele. 

 

00:47:38.216 --> 00:47:44.540 

Wyraźnie wczoraj do 12.00 w nocy był tylko jeden 

apel, 

 

00:47:44.560 --> 00:47:52.946 

który był odpowiedzią radny Klubu PiS-u na apel 

mieszkańców, 

 

00:47:52.986 --> 00:47:55.568 

bo taki został też złożony wcześniej. 

 

00:47:55.628 --> 00:47:57.089 

O tym tutaj się nie mówi w ogóle. 

 

00:47:58.530 --> 00:48:05.577 

I dwa miesiące dyskutowaliśmy już nad konkretną 

treścią tego apelu 

 

00:48:05.637 --> 00:48:12.584 

i wszyscy byliśmy zgodni, że taki apel trzeba podjąć. 

 

00:48:12.624 --> 00:48:16.808 

Będzie on odzwierciedleniem głosu naszych 

mieszkańców. 

 

00:48:17.228 --> 00:48:21.493 

Także z tego miejsca apeluję o to, 

 

00:48:21.573 --> 00:48:27.601 

żeby przyjąć pod głosowanie, jeżeli ten apel drugi 

wpłynął, 

 

00:48:27.661 --> 00:48:30.724 

no to niestety musimy poddać pod głosowanie, 

 

00:48:30.744 --> 00:48:38.711 

który apel będziemy dalej kontynuować pod 

głosowanie. 

 

00:48:38.731 --> 00:48:44.835 

I w związku z tym, proszę właśnie o taką ścieżkę, 

 

00:48:44.895 --> 00:48:47.057 

o prowadzenie takiej ścieżki legislacyjnej, 

 

00:48:47.177 --> 00:48:54.202 

żeby najpierw zagłosować, który apel przejdzie do 

następnego 

 

00:48:54.242 --> 00:48:59.986 

głosowania i przejść do głosowania nad przyjęciem 

apelu, 

 

00:49:00.006 --> 00:49:02.888 

który będzie przegłosowany. Dziękuję. 

 

00:49:04.110 --> 00:49:06.296 

- Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem Pan Radny Artur 

Lepka. 

 

00:49:07.139 --> 00:49:08.660 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:49:08.940 --> 00:49:11.380 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, szanowni goście, 

 

00:49:11.421 --> 00:49:14.922 

Panie Radny Bernardzie, apel był wysłany do 

wszystkich Państwa 

 

00:49:14.962 --> 00:49:17.939 

radnych 11 kwietnia o godzinie 7.55, 

 

00:49:17.939 --> 00:49:20.724 

więc to nie jest żadna nowość, która się pojawiła 

dzisiaj, 

 

00:49:20.744 --> 00:49:22.744 

czy w nocy o północy jak Pan mówi. 

 

00:49:22.804 --> 00:49:29.107 

A poza tym jako radny, mam prawo zgłosić na sesji 

do porządku obrad zmiany. 

 

00:49:29.127 --> 00:49:32.228 

Każdy z Państwa radnych ma takie prawo i to nie 

jest dzisiaj ten 
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00:49:32.288 --> 00:49:36.029 

apel, bo wszyscy radni otrzymali na swoje maile ten 

apel. 

 

00:49:38.436 --> 00:49:44.921 

Radny Piotrze, jest 50 adresatów, mail jest wysłany. 

 

00:49:44.961 --> 00:49:46.342 

Było do wszystkich radnych to wysłane, 

 

00:49:46.362 --> 00:49:48.363 

więc to nie jest żadna nowość. 

 

00:49:48.443 --> 00:49:52.006 

I tak jak mówię, każdy z radnych ma prawo zgłosić 

to do porządku 

 

00:49:52.026 --> 00:49:54.448 

obrad, więc to nie jest wrzutka żadna Panie Radny, 

 

00:49:54.488 --> 00:49:58.151 

tylko to jest apel, który był wcześniej dyskutowany. 

 

00:49:58.211 --> 00:49:59.552 

Moja wersja tego apelu. 

 

00:49:59.592 --> 00:50:01.813 

Bardzo dziękuję. 

 

00:50:01.853 --> 00:50:04.996 

- Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem Pan Radny 

Bernard Kamiński. 

 

00:50:08.961 --> 00:50:12.883 

- Panie Radny Lepka, chcę tylko powiedzieć, 

 

00:50:12.903 --> 00:50:19.967 

że to jest zbyt poważna sprawa, żeby rzucać ją 

właśnie na ostatni moment. 

 

00:50:20.007 --> 00:50:22.649 

Zgadzam się, że każdy z nas ma takie prawo, 

 

00:50:22.709 --> 00:50:26.911 

żeby zgłosić zmianę do porządku obrad, 

 

00:50:26.971 --> 00:50:29.333 

ale nie w tej sprawie. 

 

00:50:29.373 --> 00:50:31.574 

To jest zbyt poważna sprawa, żeby sobie, 

 

00:50:31.614 --> 00:50:33.895 

to myśmy już wcześniej nad tym pracowali. 

 

00:50:35.676 --> 00:50:41.981 

I były też spotkania wcześniej też i z Centrum 

Integracji 

 

00:50:42.041 --> 00:50:46.483 

Cudzoziemców i gdzie nas przekonywali, że oni tylko 

będą obsługiwać 

 

00:50:46.524 --> 00:50:50.099 

legalnych cudzoziemców. 

 

00:50:50.159 --> 00:50:52.882 

A tak jak Pan Radny Kołakowski stwierdził, 

 

00:50:52.962 --> 00:50:56.786 

a jeszcze właśnie wcześniej przedstawiciele 

Centrum Integracji 

 

00:50:56.846 --> 00:50:59.348 

Cudzoziemców przedstawili nam sytuację, 

 

00:50:59.409 --> 00:51:06.095 

że coraz mniej jest legalnych migrantów z terenu 

objętych wojną 

 

00:51:06.175 --> 00:51:09.497 

na Ukrainie. 

 

00:51:09.557 --> 00:51:12.797 

Czyli należy się spodziewać, tak jak tutaj Pan Radny 

Wiesław 

 

00:51:12.857 --> 00:51:18.359 

Kołakowski powiedział, że w jakim celu te 49 

ośrodków Centrum 

 

00:51:18.379 --> 00:51:24.280 

Integracji Europejskiej cudzoziemców ma być 

zbudowane. 

 

00:51:24.300 --> 00:51:29.062 

W jakim celu, pytam się jeszcze raz w imieniu Pana 

Wiesława i moim 

 

00:51:29.102 --> 00:51:35.083 

i radnych klubu PiS, w jakim celu ma być 49 

ośrodków Centrum 

 

00:51:35.123 --> 00:51:42.526 

Integracji Cudzoziemców, skoro tych cudzoziemców 

zdaniem 



Załącznik do protokołu nr 
ORG.0002.4.2025 z dnia 15 kwietnia 2025 r. 

Strona 19 z 77 
 

 

00:51:42.586 --> 00:51:46.747 

przedstawicieli Centrum Integracji Cudzoziemców w 

Zielonej Górze jest 

 

00:51:46.807 --> 00:51:48.148 

coraz mniej. Dziękuję. [oklaski]. 

 

00:51:53.920 --> 00:51:57.005 

- Dziękuję. Ja tylko dopowiem, że sprawdziłem w 

międzyczasie i wszyscy 

 

00:51:57.045 --> 00:51:58.867 

radni otrzymali ten apel w piątek, 

 

00:51:58.927 --> 00:52:03.033 

także potwierdzam tutaj, żeby nie iść w tą dyskusję 

czy dostaliśmy, 

 

00:52:03.073 --> 00:52:07.620 

czy nie dostaliśmy. Ja mam skrzynkę mailową do 

wszystkich, także. 

 

00:52:07.680 --> 00:52:09.943 

Wniosek formalny, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:52:12.721 --> 00:52:14.563 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:52:14.643 --> 00:52:17.886 

myślę, że wszystko już padło co paść miało jeśli 

chodzi o argumenty. 

 

00:52:17.926 --> 00:52:22.290 

Każdy z nas jest osobą dorosłą i wie czy reprezentuje 

mieszkańców 

 

00:52:22.350 --> 00:52:25.213 

czy też swoich partyjnych nominatów. 

 

00:52:25.273 --> 00:52:27.535 

Także proszę Państwa, mój wniosek formalny, 

 

00:52:27.575 --> 00:52:30.117 

tak że zakończymy dyskusję, przejdziemy do 

głosowania. 

 

00:52:30.157 --> 00:52:31.939 

- Panie Piotrze, niech Pan zwróci uwagę, 

 

00:52:31.999 --> 00:52:34.021 

że zgłosili się również do głosu mieszkańcy. 

 

00:52:34.061 --> 00:52:37.243 

Jeżeli Pan zakończy tą dyskusję, to mieszkańcy nie 

zajmą głosu. 

 

00:52:38.004 --> 00:52:42.907 

A zgłosił się do mnie Pan Stanisław Kaczmar i tutaj 

Pan. 

 

00:52:42.927 --> 00:52:44.328 

Mamy dwa głosy, dopuszczę jeszcze. 

 

00:52:44.348 --> 00:52:47.370 

- To może dajmy głos mieszkańcom, bo radni już 

wiemy co powiedzieli, 

 

00:52:47.470 --> 00:52:48.791 

a będziemy się przekomarzać. 

 

00:52:48.811 --> 00:52:50.612 

Myślę, że to mija się z celem. 

 

00:52:50.633 --> 00:52:54.115 

- Panie Radny, ja mam taki porządek jak mam, 

 

00:52:54.155 --> 00:52:55.736 

zgłaszają się radni, ja na to nie poradzę. 

 

00:52:56.809 --> 00:52:58.511 

Więc nie mogę tutaj, ale jeżeli chce Pan, 

 

00:52:58.551 --> 00:53:01.494 

podtrzymuje ten wniosek formalny, to będziemy 

głosować. 

 

00:53:01.535 --> 00:53:05.799 

Tylko proszę pamiętać, że zabierze Pan głos 

mieszkańcom. 

 

00:53:05.860 --> 00:53:08.262 

To podtrzymuje Pan, Panie Piotrze, 

 

00:53:08.302 --> 00:53:10.084 

podtrzymuje Pan ten wniosek? 

- Nie, nie podtrzymuję. 

 

00:53:10.124 --> 00:53:11.206 

- Nie podtrzymuje, dziękuję. 

 

00:53:11.246 --> 00:53:12.968 

Bardzo proszę, ad vocem Pan Radny Miłosz 

Brodzikowski. 

 

00:53:14.542 --> 00:53:16.384 
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- Panie Przewodniczący, ja już przyznaję, 

 

00:53:16.424 --> 00:53:21.669 

że ta dyskusja staje się jałowa, ale jedną rzecz 

pragnę zauważyć. 

 

00:53:21.709 --> 00:53:27.754 

Panie Bernardzie, przecież centra integracji zostały 

wymyślone 

 

00:53:27.815 --> 00:53:30.837 

i podjęte podczas rządów Pana formacji, 

 

00:53:30.877 --> 00:53:32.199 

nie Platformy Obywatelskiej. 

 

00:53:32.899 --> 00:53:36.042 

Proszę o tym pamiętać i proszę również, 

 

00:53:36.102 --> 00:53:38.605 

to też pragnę sprostować, nie mylić tego, 

 

00:53:38.625 --> 00:53:41.788 

bo akurat ja uważam, że nawet i zepsuty zegar dwa 

razy na dobę 

 

00:53:41.828 --> 00:53:43.029 

właściwą godzinę wskazuje. 

 

00:53:43.049 --> 00:53:45.371 

Akurat tamten pomysł może i nie był wcale 

najgorszy, 

 

00:53:45.411 --> 00:53:49.732 

mimo że za poprzedniej władzy, to jednak proszę nie 

łączyć 

 

00:53:49.792 --> 00:53:52.253 

przyjmowania jakichś nielegalnych imigrantów, 

 

00:53:52.273 --> 00:53:56.415 

nie mylić ich z centrami uchodźców tych centrów 

integracji, 

 

00:53:56.455 --> 00:53:57.735 

bo przecież to w ogóle nie o to chodzi. 

 

00:53:57.775 --> 00:54:00.817 

To są przecież centra otwarte w dzień, 

 

00:54:00.897 --> 00:54:03.317 

w godzinach tam nie wiem od 7.00 do 15.00, 

 

00:54:03.357 --> 00:54:05.758 

służą doradztwu. I już abstrahując czy to jest dobre 

czy złe, 

 

00:54:05.778 --> 00:54:07.779 

tylko jakby relacjonuję czego one służą. 

 

00:54:07.799 --> 00:54:11.261 

A mam wrażenie, że to jest do jednego worka 

wsadzane z jakimiś 

 

00:54:11.321 --> 00:54:15.504 

centrami uchodźców i to jeszcze nielegalnych, 

 

00:54:15.544 --> 00:54:17.665 

gdzie tu w ogóle nie o tym jest mowa. 

 

00:54:17.725 --> 00:54:20.807 

Także bym prosił, żeby nie wprowadzać błąd takimi, 

 

00:54:21.347 --> 00:54:24.109 

nie apelować o coś co Pana rząd wprowadzał, 

 

00:54:24.149 --> 00:54:26.190 

bo to nie w porządku. 

 

00:54:26.230 --> 00:54:27.411 

- Dziękuję, tak. 

 

00:54:27.491 --> 00:54:32.222 

Panie Piotrze, ad vocem Pan się zgłasza teraz? 

- Tak. 

 

00:54:32.242 --> 00:54:34.464 

Panie Przewodniczący, no tylko małe sprostowanie, 

 

00:54:34.504 --> 00:54:38.688 

tak nasz apel i głos mieszkańców nie dotyczy 

Centrów Integracji 

 

00:54:38.748 --> 00:54:42.351 

Cudzoziemców, które były powołane dla obywateli 

Ukrainy 

 

00:54:42.391 --> 00:54:43.692 

czy też Białorusi. 

 

00:54:43.752 --> 00:54:47.135 

Tylko my dzisiaj mówimy o konkretnym pakcie 

migracyjnym Unii 

 

00:54:47.175 --> 00:54:52.259 
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Europejskiej z określonego kontynentu i proszę nie 

manipulować kto to 

 

00:54:52.319 --> 00:54:54.341 

powołał do czego, bo to każdy wie. 

 

00:54:54.381 --> 00:54:55.742 

My jako radni to również wiemy. 

 

00:54:55.762 --> 00:54:58.084 

Przejdźmy do głosowania, dajmy głos mieszkańcom, 

 

00:54:58.124 --> 00:54:59.806 

bo jeszcze jest cały porządek sesji. 

 

00:55:00.977 --> 00:55:02.422 

- Dziękuję. 

 

00:55:02.462 --> 00:55:04.850 

Dziękuję, Pan Radny Bernard Kamiński jeszcze ad 

vocem. 

 

00:55:08.853 --> 00:55:10.774 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:55:11.554 --> 00:55:17.675 

Panie Miłoszu, Panie Radny Miłoszu fakt jest taki 

faktycznie, 

 

00:55:17.735 --> 00:55:24.196 

że Centrum Integracji Cudzoziemców to był proszę 

Pana, 

 

00:55:24.216 --> 00:55:29.498 

tak jak Pan stwierdził, projekt opracowany przez PiS 

pod kątem 

 

00:55:29.538 --> 00:55:35.259 

przyjęcia legalnych emigrantów, uchodźców z 

Ukrainy. 

 

00:55:36.460 --> 00:55:43.686 

I ten projekt się sprawdził i było to jedyne centrum, 

 

00:55:43.706 --> 00:55:48.470 

które działało do września bodajże tamtego roku na 

tych zasadach 

 

00:55:48.510 --> 00:55:49.711 

w Zielonej Górze. 

 

00:55:49.771 --> 00:55:56.277 

Teraz zgodnie z wytycznymi paktu migracyjnego 

europejskiego Unii 

 

00:55:56.337 --> 00:56:02.979 

Europejskiej Panie Miłoszu, są dyrektywy, 

 

00:56:03.079 --> 00:56:09.060 

żeby powstało w Polsce właśnie 49 Centrum 

Integracji Cudzoziemców dla 

 

00:56:09.120 --> 00:56:14.201 

przyjęcia cudzoziemców z terenu Niemiec i innych, 

 

00:56:14.381 --> 00:56:16.201 

głównie tutaj z zachodu. 

 

00:56:17.322 --> 00:56:26.304 

I kwestia jest tego rodzaju, że pod ten pakt 

migracyjny są wytyczne, 

 

00:56:26.344 --> 00:56:31.347 

które są na stronie rządowej, wytyczne dotyczące 

paktu migracyjnego 

 

00:56:31.428 --> 00:56:35.290 

przyjmowania cudzoziemców w centrach integracji 

cudzoziemców, 

 

00:56:35.330 --> 00:56:37.852 

gdzie w jednym z punktów się mówi, 

 

00:56:37.892 --> 00:56:43.436 

że pracownicy tych centrów mają mieć znajomość i 

wiedzę w sprawie 

 

00:56:43.516 --> 00:56:47.399 

legalizacji nielegalnych emigrantów czy imigrantów. 

 

00:56:48.559 --> 00:56:55.242 

Też mówi się, że muszą być przygotowani nie na 

500-1000 tych 

 

00:56:55.302 --> 00:57:02.344 

imigrantów, ale mówi się, że w skali województwa 

na 200 tysięcy. 

 

00:57:02.404 --> 00:57:06.626 

W tym właśnie, w tych wytycznych to wszystko jest 

zawarte. 

 

00:57:06.646 --> 00:57:13.131 

Także proszę zapoznać się do końca z dokumentacją 

i wtenczas będzie 
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00:57:13.211 --> 00:57:19.757 

każdy z nas miał pełny obraz, czego dotyczyć będą w 

najbliższej 

 

00:57:19.797 --> 00:57:23.401 

przyszłości działania Centrum Integracji 

Cudzoziemców. 

 

00:57:23.421 --> 00:57:24.582 

Dziękuję. 

 

00:57:24.682 --> 00:57:28.586 

- Dziękuję. Do głosu zgłosiła się Pani Radna Izabela 

Wojewoda. Bardzo proszę. 

 

00:57:29.639 --> 00:57:31.100 

- Panie przewodniczący, szanowni Państwo. 

 

00:57:31.180 --> 00:57:35.123 

Panie Radny Bernardzie, no niestety muszę 

sprostować. 

 

00:57:35.183 --> 00:57:38.064 

Mieliśmy po to spotkanie z ludźmi, 

 

00:57:38.085 --> 00:57:41.807 

którzy realizują ten projekt, żeby wyprostować, 

 

00:57:41.827 --> 00:57:45.149 

żeby w publiczną przestrzeń nie szły takie 

informacje. 

 

00:57:45.229 --> 00:57:49.352 

Centrum Integracji Cudzoziemców jest projektem 

szkoleniowym, 

 

00:57:49.432 --> 00:57:54.115 

miękkim, głównie dla naszych sąsiadów Ukraińców. 

 

00:57:54.827 --> 00:57:56.768 

I tego dotyczy ten projekt. 

 

00:57:56.808 --> 00:57:59.030 

Nie może Pan mieszać i wrzucać tego do jednego 

worka, 

 

00:57:59.070 --> 00:58:01.471 

bo wprowadzamy w błąd społeczeństwo, mówiąc, 

 

00:58:01.511 --> 00:58:03.812 

że to były jakieś inne projekty, a teraz są inne. 

 

00:58:04.213 --> 00:58:08.935 

Nie, ten projekt trwa od stycznia do 2026 roku. 

 

00:58:08.975 --> 00:58:12.077 

Będzie trwał dalej. W Gorzowie jest na cztery lata 

rozpisany. 

 

00:58:12.097 --> 00:58:16.800 

Jest to projekt szkoleniowy z Europejskiego 

Funduszu Społecznego 

 

00:58:16.860 --> 00:58:20.642 

i dotyczy legalnie tu przybywających uchodźców, 

 

00:58:20.702 --> 00:58:24.684 

emigrantów, którzy chcą u nas legalnie żyć, 

 

00:58:24.744 --> 00:58:27.585 

pracować i mają na to odpowiednie dokumenty. 

 

00:58:27.625 --> 00:58:29.506 

I nie może Pan wprowadzać w błąd, 

 

00:58:29.566 --> 00:58:32.527 

że to się może zmienić, to już się zmienia, 

 

00:58:32.587 --> 00:58:33.908 

są inne wytyczne. 

 

00:58:33.948 --> 00:58:37.329 

Mieliśmy przepisy podawane dokładnie, 

 

00:58:37.369 --> 00:58:40.570 

skąd to wynika, jakie przepisy regulują Centra 

Integracji 

 

00:58:40.590 --> 00:58:41.851 

Cudzoziemców. 

 

00:58:41.911 --> 00:58:44.252 

Bardzo proszę nie wprowadzać mieszkańców w 

błąd. 

 

00:58:44.332 --> 00:58:48.674 

Bo po to zorganizowaliśmy spotkanie z 

przedstawicielami Wojewódzkiego 

 

00:58:48.714 --> 00:58:53.816 

Urzędu Pracy, z Panią dyrektor, żeby właśnie mieć 

wizję, 

 

00:58:55.478 --> 00:58:58.040 

wiedzę na temat jak to naprawdę funkcjonuje. 



Załącznik do protokołu nr 
ORG.0002.4.2025 z dnia 15 kwietnia 2025 r. 

Strona 23 z 77 
 

 

00:58:58.080 --> 00:59:01.263 

- Dziękuję. Do głosu zgłosił się Pan Radny Wiesław 

Kołakowski. 

 

00:59:02.253 --> 00:59:04.255 

- Ja króciutko tylko. 

 

00:59:04.315 --> 00:59:09.060 

Pani Radna Izo, na tym spotkaniu zadałem Pani 

dyrektor jedno pytanie, 

 

00:59:09.140 --> 00:59:13.224 

co znaczy legalny, a co znaczy nielegalny imigrant. 

 

00:59:13.284 --> 00:59:17.128 

Zapytałem się czy inna instytucja zajmuje się 

ulegalnianiem 

 

00:59:17.188 --> 00:59:21.032 

nielegalnego, a oni się zajmują już tylko 

wprowadzeniem 

 

00:59:21.052 --> 00:59:24.738 

do społeczeństwa. Co odpowiedziała. Tak. Dziękuję. 

 

00:59:24.798 --> 00:59:26.899 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan Radny Romuald 

Modrzyk, 

 

00:59:27.139 --> 00:59:30.659 

doczekał się w końcu cierpliwie czekając na swój 

głos. Bardzo proszę. 

 

00:59:32.160 --> 00:59:35.180 

- Tak, szanowni Państwo bardzo cierpliwie czekałem 

żeby zabrać głos. 

 

00:59:36.761 --> 00:59:40.621 

I tak bardzo osobiście chciałbym o tym powiedzieć 

co odbieram, 

 

00:59:40.681 --> 00:59:43.322 

bo tu po żadnej stronie jak tu Wiesław mówił tak, 

 

00:59:43.362 --> 00:59:47.083 

że nie powinien być postrzegany, a jednak mam 

bardzo osobisty głos, 

 

00:59:47.103 --> 00:59:48.523 

którym chcę się z Państwem podzielić. 

 

00:59:50.084 --> 00:59:53.566 

Powiem drodzy Państwo, że moje doświadczenie 

radnego jest może 

 

00:59:53.626 --> 00:59:57.508 

krótkotrwałe i podejmowaliśmy już apele zupełnie 

niedawno, 

 

00:59:57.548 --> 00:59:59.409 

dwa apele. 

 

00:59:59.469 --> 01:00:05.472 

Jeden w sprawie węzła S3, drugi w sprawie drogi 

278 i jak najbardziej 

 

01:00:05.532 --> 01:00:09.654 

widzę, że te apele wynikają, wiążą się z potrzebami 

naszych 

 

01:00:09.694 --> 01:00:11.035 

mieszkańców. 

 

01:00:11.075 --> 01:00:13.817 

Drodzy Państwo, zadaję sobie zatem pytanie, 

 

01:00:15.778 --> 01:00:20.840 

jaki związek z sytuacją aktualną mieszkańców ma 

ten apel. 

 

01:00:20.880 --> 01:00:24.762 

Powiem, że analizując okoliczności, które wywołały 

jakby całą tą 

 

01:00:24.822 --> 01:00:28.144 

naszą dyskusję, w każdym bądź razie w moim 

przypadku tu i teraz 

 

01:00:28.184 --> 01:00:33.706 

w Sulechowie, to chcę powiedzieć, że dla mnie 

powodem do tego żeby 

 

01:00:33.766 --> 01:00:37.368 

myśleć o tym było to, że dzwoniły do mnie trzy lub 

cztery osoby, 

 

01:00:37.388 --> 01:00:41.150 

pytając o to co faktycznie będzie w tym budynku i 

czy to sprzątanie 

 

01:00:41.210 --> 01:00:43.471 

w budynku tam, to będą nielegalni imigranci. 

 

01:00:44.211 --> 01:00:47.273 
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Na co mówię, drodzy Państwo, rozmawiamy tutaj w 

Radzie, 

 

01:00:47.293 --> 01:00:51.995 

rozmawiamy z burmistrzami, mówimy nic takiego 

się nie dzieje. 

 

01:00:52.035 --> 01:00:54.476 

Nic takiego się nie dzieje drodzy Państwo. 

 

01:00:54.536 --> 01:00:57.098 

Takie są moje odpowiedzi i moje myśli na to, 

 

01:00:57.178 --> 01:01:00.599 

co w tych telefonach do mnie, w zapytaniach 

kierowano. 

 

01:01:00.639 --> 01:01:03.601 

Drodzy Państwo i teraz chciałbym uzmysłowić, 

 

01:01:03.661 --> 01:01:05.982 

no sobie uzmysławiam co się dzieje, 

 

01:01:06.042 --> 01:01:10.608 

jeżeli my w tej chwili tym działaniem, 

 

01:01:10.668 --> 01:01:12.569 

co my właściwie wywołujemy. 

 

01:01:12.629 --> 01:01:19.711 

Czy my to zagrożenie, które widzą mieszkańcy 

minimalizujemy, 

 

01:01:19.751 --> 01:01:23.452 

czy my w jakiś sposób budujemy większe mury, 

 

01:01:23.492 --> 01:01:26.513 

budujemy większe uprzedzenia i powodujemy, 

 

01:01:26.573 --> 01:01:29.234 

że rośnie jakaś niechęć ludzi do ludzi. 

 

01:01:30.575 --> 01:01:31.836 

Zostawiam to bez odpowiedzi. 

 

01:01:31.876 --> 01:01:34.578 

Drodzy Państwo, uważam, że etykiety, 

 

01:01:34.618 --> 01:01:38.381 

które są w ten sposób przyczepiane są dalece 

niesprawiedliwe. 

 

01:01:38.401 --> 01:01:41.323 

Jeżeli każdego człowieka, imigranta, 

 

01:01:41.383 --> 01:01:45.346 

cudzoziemca będzie postrzegało się z perspektywy 

tego spojrzenia 

 

01:01:45.366 --> 01:01:48.208 

niepokoju, to zawsze będzie tym leniwym, 

 

01:01:48.248 --> 01:01:51.691 

zawsze będzie tym gorszym, zawsze będzie tym 

złym człowiekiem, 

 

01:01:51.731 --> 01:01:53.452 

który nie wiadomo co nam zrobi. 

 

01:01:53.492 --> 01:01:56.775 

Drodzy Państwo, nie wiem czy musimy głosować za 

tym, 

 

01:01:56.815 --> 01:02:00.959 

że jesteśmy przeciwko bandytom, złoczyńcom i 

jakimś ludziom, 

 

01:02:00.979 --> 01:02:03.282 

którzy chcą tu gwałcić, robić krzywdę. 

 

01:02:03.302 --> 01:02:08.007 

Myślę, że to nie wymaga żadnego komentarza i nie 

ma dyskusji o tym. 

 

01:02:08.047 --> 01:02:11.231 

Wszyscy wiemy, że tego nie należy w ogóle 

podważać i głosować, 

 

01:02:11.271 --> 01:02:13.714 

bo wszyscy mamy tu jednakowe zdanie na temat 

tego, 

 

01:02:13.754 --> 01:02:15.937 

że aby było bezpiecznie, to to to się nie może dziać. 

 

01:02:16.437 --> 01:02:19.638 

Natomiast drodzy Państwo powiem, że znowu mam 

bardzo taką osobistą, 

 

01:02:19.678 --> 01:02:23.700 

do tego osobisty stosunek, że jeżeli robimy coś teraz 

w kontekście 

 

01:02:23.740 --> 01:02:26.521 

sytuacji wyborczej i fałszywie wywołanych 

informacji, 
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01:02:26.561 --> 01:02:29.262 

które już były dementowane, że czegoś takiego nie 

ma, 

 

01:02:29.302 --> 01:02:31.723 

no to ulegamy jakiejś grze politycznej, 

 

01:02:31.763 --> 01:02:33.483 

a może chcemy się przypodobać mieszkańcom. 

 

01:02:33.523 --> 01:02:34.644 

Nie chciałbym tego robić. 

 

01:02:34.684 --> 01:02:36.364 

Mam szacunek dla ludzi, którzy tu przyszli, 

 

01:02:36.404 --> 01:02:38.745 

ale nie chciałbym tego robić głosując w jakiś sposób, 

 

01:02:38.765 --> 01:02:41.246 

bo się przypodobam znajomym, których tutaj mam. 

 

01:02:41.306 --> 01:02:42.927 

Drodzy Państwo, dziękuję. 

 

01:02:42.967 --> 01:02:45.688 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pani Radna Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak. 

 

01:02:47.608 --> 01:02:51.190 

- Proszę Państwa, ta cała dyskusja do niczego nie 

prowadzi. 

 

01:02:51.270 --> 01:02:53.290 

Rozmydlamy temat. 

 

01:02:53.331 --> 01:02:58.533 

Mówimy o Centrum Integracji Cudzoziemców, 

 

01:02:58.593 --> 01:03:02.855 

a my przede wszystkim dzisiaj nad tym nie 

debatujemy. 

 

01:03:02.915 --> 01:03:07.277 

Dzisiaj chcemy podjąć apel w imieniu mieszkańców, 

 

01:03:07.377 --> 01:03:11.899 

że nie zgadzamy się na pakt migracyjny. 

 

01:03:11.919 --> 01:03:16.541 

To jest proste, jasne i wszyscy wiemy o co chodzi i 

takie rozmydlanie 

 

01:03:16.601 --> 01:03:20.987 

tematu, takiego dość prostego. 

 

01:03:21.027 --> 01:03:27.158 

My mamy wyrazić tylko wolę mieszkańców poprzez 

apel i to wszystko co 

 

01:03:27.218 --> 01:03:29.663 

tu w tej chwili było rozmiękczane i mówione, 

 

01:03:30.333 --> 01:03:33.737 

nie ma najmniejszego związku z apelem, 

 

01:03:33.777 --> 01:03:35.179 

który mamy podjąć. 

 

01:03:35.219 --> 01:03:38.904 

Mieszkańcy nie chcą tego paktu migracyjnego, 

 

01:03:39.004 --> 01:03:43.289 

nie chcą żeby do nas napływali nielegalni migranci, 

 

01:03:43.489 --> 01:03:47.735 

bo oni patrząc na to co się dzieje w Europie i nie 

tylko, 

 

01:03:48.773 --> 01:03:52.214 

nie chcą mieć nic do czynienia z osobami, 

 

01:03:52.254 --> 01:03:55.975 

które się nigdy nie asymilują w naszej kulturze, 

 

01:03:56.055 --> 01:03:58.095 

są odmienni kulturowo. 

 

01:03:58.135 --> 01:04:03.557 

I z tego tylko tytułu już będzie wielkie zamieszanie i 

zabranie 

 

01:04:03.597 --> 01:04:06.698 

spokoju mieszkańcom nie tylko naszej gminy, 

 

01:04:06.758 --> 01:04:09.963 

ale w całej Polsce. 

 

01:04:10.123 --> 01:04:14.045 

Rozmawiajmy o pakcie migracyjnym, a te wszystkie 

tematy zastępcze 

 

01:04:14.085 --> 01:04:17.608 

mają rozmiękczyć decyzję, którą chcemy dzisiaj 

podjąć, 
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01:04:17.728 --> 01:04:27.254 

czyli przyjąć apel. [oklaski]. 

 

01:04:27.334 --> 01:04:29.736 

- Dziękuję. Do głosu zgłosili się mieszkańcy, 

 

01:04:29.756 --> 01:04:30.937 

którzy cierpliwie czekają. 

 

01:04:30.977 --> 01:04:32.838 

Myślę, że jeden, dwa głosy mieszkańców. 

 

01:04:32.898 --> 01:04:36.881 

Bardzo proszę do mikrofonu. 

 

01:04:36.961 --> 01:04:38.642 

Zaraz mikrofon przyjdzie, bo to się nagrywa. 

 

01:04:39.893 --> 01:04:42.976 

- Dzień dobry. Proszę Państwa, jestem zaskoczony, 

 

01:04:43.096 --> 01:04:49.922 

że radni przez godzinę czasu dyskutują na taki 

temat, 

 

01:04:50.122 --> 01:04:54.946 

według mnie oczywisty i zrozumiały dla każdego 

mieszkańca Sulechowa. 

 

01:04:55.006 --> 01:04:59.430 

Ja poruszę dwa, trzy tematy, w sumie jeden to się 

wiąże z wysypiskiem 

 

01:04:59.550 --> 01:05:01.571 

śmieci, którym trzeba głośno mówić nie. 

 

01:05:02.492 --> 01:05:06.355 

I to dotyczy wszystkich radnych, bo dzisiaj ja 

uważam, 

 

01:05:06.375 --> 01:05:10.117 

że jesteście niekompetentni, ponieważ przez 

godzinę czasu rozmawiacie 

 

01:05:10.177 --> 01:05:13.639 

na temat oczywisty i zrozumiały dla każdego 

obywatela. 

 

01:05:13.699 --> 01:05:16.601 

Mnie nie interesuje do jakiej partii wy należycie, 

 

01:05:16.661 --> 01:05:20.624 

tylko mnie interesuje co mówicie i czy 

reprezentujecie mieszkańców 

 

01:05:20.644 --> 01:05:24.207 

gminy i wy macie mówić o mieszkańcach, a nie, 

 

01:05:24.247 --> 01:05:26.710 

że jakaś tam partia, że jakiś rząd. 

 

01:05:26.770 --> 01:05:30.596 

Dzisiaj, jak sami wiecie, po obaleniu komuny 

wszystko zostało 

 

01:05:30.636 --> 01:05:32.738 

zrujnowane. Ale wracam do tematu. 

 

01:05:32.799 --> 01:05:36.664 

Oczywiście należy głosować przeciwko emigrantom. 

 

01:05:36.704 --> 01:05:37.785 

To jest pierwsza sprawa. [oklaski]. 

 

01:05:40.140 --> 01:05:42.762 

Druga sprawa, proszę Państwa, to też mówię to tam, 

 

01:05:42.802 --> 01:05:44.164 

bo tam widzę jedni klaszcze, jedni nie, 

 

01:05:44.204 --> 01:05:47.206 

tam nie wiem o co chodzi, ale w każdym razie druga 

sprawa. 

 

01:05:47.266 --> 01:05:50.710 

Pamiętacie, była w Sulechowie liceum 

pedagogiczne, 

 

01:05:50.770 --> 01:05:53.052 

była przedszkolanka, była uczelnia, 

 

01:05:53.092 --> 01:05:55.354 

którą prowadził profesor Miłek. 

 

01:05:55.394 --> 01:05:59.838 

Budynek śliczny, ładny, niewykorzystany i teraz 

wulgarnie powiem 

 

01:05:59.898 --> 01:06:04.082 

do radnych, Panowie radni, pokażcie jaja i załatwcie 

żeby tam była 

 

01:06:04.142 --> 01:06:05.143 

ponownie uczelnia. 
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01:06:05.683 --> 01:06:09.906 

To byłoby super decyzja wasza, gdybyście mieli taką 

siłę polityczną, 

 

01:06:09.946 --> 01:06:13.649 

jakaś tam partia rządzi załóżmy i mój kolega jest 

ministrem, 

 

01:06:13.669 --> 01:06:17.992 

ja się dogaduję, żeby tu na przykład była szkoła 

wyższa pielęgniarek 

 

01:06:18.052 --> 01:06:19.112 

na przykład, prawda. 

 

01:06:19.152 --> 01:06:20.453 

Bo brakuje pielęgniarek w Polsce, 

 

01:06:20.473 --> 01:06:22.755 

no to niech będą pielęgniarki, brakuje 

przedszkolanek, 

 

01:06:23.115 --> 01:06:24.836 

niech będą przedszkolanki, tu pokażcie, 

 

01:06:24.876 --> 01:06:25.977 

że potraficie zadziałać. 

 

01:06:26.017 --> 01:06:29.720 

A wy przez godzinę czasu rozmawiacie o tak 

oczywistej sprawie, 

 

01:06:29.800 --> 01:06:32.042 

że nie wyobrażam sobie, żeby ktoś był przeciwny. 

 

01:06:32.062 --> 01:06:36.225 

Bo to jest nielogiczne, po prostu to nie ma nic 

wspólnego z partiami, 

 

01:06:36.285 --> 01:06:39.127 

tylko ty czy jesteś mieszkańcem Sulechowa i czy 

dbasz o interes 

 

01:06:39.167 --> 01:06:40.388 

mieszkańców. Dziękuję bardzo. [oklaski]. 

 

01:06:47.355 --> 01:06:50.977 

- Dziękuję. I do głosu zgłosił się Stanisław Kaczmar 

jako mieszkaniec. 

 

01:06:51.017 --> 01:06:52.398 

Bardzo proszę Panie Stanisławie. 

 

01:06:54.180 --> 01:06:57.122 

- Dzień dobry Państwu, Panie Przewodniczący, 

 

01:06:57.162 --> 01:07:06.628 

Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, mieszkańcy 

oczywiście Sulechowa. 

 

01:07:06.668 --> 01:07:09.530 

Wielu was mnie zna bardzo dobrze. 

 

01:07:11.488 --> 01:07:16.392 

Ostatnio każdy może powiedzieć, że o, 

 

01:07:16.452 --> 01:07:22.937 

jedni PiS, drudzy PO, a ja proszę Państwa swoim 

kolegom z PiS-u 

 

01:07:22.957 --> 01:07:27.160 

przedstawiłem 25 zarzutów, gdzie nie będę głosował 

na PiS. 

 

01:07:28.501 --> 01:07:32.164 

Zostałem proszę Państwa w jakiś sposób tam 

potraktowany, 

 

01:07:32.184 --> 01:07:36.367 

ale powiedziałem nie, nie wolno głosować na tych 

ludzi, 

 

01:07:36.407 --> 01:07:43.453 

którzy po prostu nie spełniają oczekiwań 

mieszkańców 

 

01:07:43.493 --> 01:07:45.074 

i też nie głosowałem na PO. 

 

01:07:45.114 --> 01:07:49.294 

I teraz się dziwię wam tutaj, że się przerzucacie PiS, 

 

01:07:49.374 --> 01:07:51.255 

bo tego, bo wybory. 

 

01:07:51.895 --> 01:07:53.175 

Co mnie to guzik obchodzi? 

 

01:07:55.616 --> 01:07:57.736 

Co mnie to guzik obchodzi? 

 

01:07:57.816 --> 01:08:01.157 

Obchodzi mnie w tej chwili moja gmina i moi 

mieszkańcy, 

 

01:08:01.177 --> 01:08:03.617 
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w którym ja tu mieszkam. 

 

01:08:03.717 --> 01:08:06.578 

To mnie obchodzi. [oklaski]. 

 

01:08:06.618 --> 01:08:10.148 

Zostałem proszę Państwa, że mówiłem, 

 

01:08:10.228 --> 01:08:12.769 

że Ukraińcy nie wygrają tej wojny, 

 

01:08:12.829 --> 01:08:15.851 

że Zachód ich sprzeda, zostałem ruskim onucą. 

 

01:08:19.293 --> 01:08:25.537 

I raczej, proszę Państwa, uważam siebie za 

państwowca, 

 

01:08:25.577 --> 01:08:31.981 

który wie, co to jest państwo, co to jest naród i co to 

jest gmina 

 

01:08:32.041 --> 01:08:37.185 

i co są mieszkańcy gminy i co oczekują po radnych. 

 

01:08:38.263 --> 01:08:43.067 

Bo myślę, że mi nie zarzucicie, że przez tyle lat nie 

wiem co 

 

01:08:43.127 --> 01:08:46.330 

oczekują mieszkańcy po radnych. 

 

01:08:46.350 --> 01:08:51.193 

W tej chwili stajecie przed faktem i to trudnym, 

 

01:08:51.233 --> 01:08:53.775 

proszę Państwa, bo to nie jest ławeczka, 

 

01:08:53.816 --> 01:08:58.759 

nie jest ulica, nie jest skwer jakiś, 

 

01:08:58.779 --> 01:09:02.542 

gdzie można wyrzucić pieniądze i nic się nie dzieje. 

 

01:09:03.447 --> 01:09:08.110 

Tu jest bezpośrednio dotyczy mieszkańców, 

 

01:09:08.170 --> 01:09:11.793 

dotyczy Państwa i mnie. 

 

01:09:11.853 --> 01:09:19.638 

I teraz mówicie, że nie teraz, później. 

 

01:09:19.678 --> 01:09:22.460 

To znaczy tak. 

 

01:09:22.520 --> 01:09:26.883 

Jeżeli się mylicie, proszę Państwa, 

 

01:09:26.943 --> 01:09:33.403 

a myślę, że się mylicie i będą tu chodzić ludzie tych, 

 

01:09:33.443 --> 01:09:35.524 

których nie chcecie. 

 

01:09:35.564 --> 01:09:38.605 

Nie chce Pan Radny Miłosz, nie chcecie wszyscy. 

 

01:09:39.525 --> 01:09:41.546 

Ale będą chodzić. 

 

01:09:41.606 --> 01:09:47.768 

Będą gwałty, będą rozruby, będą (...) Co wy 

powiecie mieszkańcom? 

 

01:09:48.228 --> 01:09:50.309 

Żeście się mylili? 

 

01:09:50.369 --> 01:09:53.169 

I w jaki sposób wy wycofacie to? 

 

01:09:53.230 --> 01:09:55.155 

Da się to wycofać? 

 

01:09:55.195 --> 01:09:57.396 

Nie da się wycofać, proszę Państwa. 

 

01:09:57.436 --> 01:10:01.217 

Jesteśmy ugotowani jako mieszkańcy. 

 

01:10:01.297 --> 01:10:05.919 

I teraz mówiłem na Komisji Gospodarczej, 

 

01:10:05.999 --> 01:10:09.300 

jeżeli przyjdzie takich stu, dwustu, 

 

01:10:10.741 --> 01:10:12.402 

a wiemy, co się dzieje na Zachodzie, 

 

01:10:12.482 --> 01:10:13.882 

bo myślę, że wszyscy wiedzą. 

 

01:10:15.483 --> 01:10:20.365 

Ostatnio, proszę Państwa, w sieci internetowej był 

filmik, 
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01:10:20.405 --> 01:10:27.980 

kiedy Niemcy, niemiecka policja podrzuca ludzi, 

 

01:10:28.020 --> 01:10:31.403 

zostawia i wyjeżdża za granicę. 

 

01:10:31.463 --> 01:10:36.267 

Czy my jesteśmy poważnym państwem? 

 

01:10:36.347 --> 01:10:39.230 

Czy my jesteśmy poważnym państwem? 

 

01:10:39.290 --> 01:10:45.115 

Czy wy chcecie być poważnymi radnymi? 

 

01:10:45.235 --> 01:10:47.577 

Traktowanymi poważnie przez mieszkańców? 

 

01:10:47.617 --> 01:10:55.402 

Proszę Państwa, niepodjęcie właśnie tego apelu 

spowoduje nieufność do was. 

 

01:10:55.442 --> 01:10:58.784 

I dlatego tak się dzieje, że ludzie już nikomu nie 

ufają. 

 

01:10:58.824 --> 01:11:02.426 

Proszę Państwa, czy wy w tej chwili, 

 

01:11:02.546 --> 01:11:06.789 

my, przepraszam, nie wy, my w tej chwili ufamy 

komuś? 

 

01:11:09.390 --> 01:11:12.612 

Tak nasze państwo kochane, nasza, 

 

01:11:12.692 --> 01:11:16.454 

moja ojczyzna, nasze rządy doprowadziły, 

 

01:11:16.594 --> 01:11:21.837 

że mieszkańcy tego państwa nie ufają tym, 

 

01:11:21.897 --> 01:11:26.734 

których wybrali. 

 

01:11:28.496 --> 01:11:33.340 

Teraz Pani Iza mówi, no dobrze, to proszę mi 

powiedzieć Pani Izo, 

 

01:11:34.621 --> 01:11:43.169 

jeżeli przerzucą nam tych Panów z Niemiec, 

 

01:11:43.209 --> 01:11:45.491 

to są imigranci czy emigranci? 

 

01:11:48.754 --> 01:11:50.736 

Bo ja już w tej chwili też nie wiem. 

 

01:11:53.286 --> 01:11:56.850 

Czy oni, czy to są emigranci, czy imigranci? 

 

01:11:56.890 --> 01:12:01.115 

Może Pani dyrektor Urzędu Powiatowego, 

 

01:12:01.255 --> 01:12:05.600 

czy ta Pani, która tu była, może ma rację, 

 

01:12:05.700 --> 01:12:08.142 

ale całkiem inaczej to będzie, słuchajcie. 

 

01:12:08.983 --> 01:12:12.266 

I tak jak tutaj powiedziano, nie kopie się studni, 

 

01:12:12.306 --> 01:12:15.509 

kiedy pali się ogień. 

 

01:12:15.569 --> 01:12:17.590 

Trzeba to zrobić w tej chwili. 

 

01:12:17.650 --> 01:12:23.015 

Proszę Państwa, ten apel i wiecie dokładnie, 

 

01:12:23.075 --> 01:12:29.220 

apele to są miękkie, na zasadzie takiej określenie 

stanowiska Rady. 

 

01:12:29.360 --> 01:12:33.944 

Nic to nie zmieni, ale pójdzie do mieszkańców w ten 

sposób, 

 

01:12:34.044 --> 01:12:37.027 

że Rada jest przeciw, że ktoś ich broni. 

 

01:12:39.434 --> 01:12:42.336 

Bo jeżeli Rada nie będzie bronić, 

 

01:12:42.436 --> 01:12:45.239 

burmistrz nie będzie bronić, to kto ma bronić? 

 

01:12:45.259 --> 01:12:48.121 

W konsekwencji mieszkańcy sami będą się bronić. 

 

01:12:48.181 --> 01:12:51.023 

A to już pójdzie w nieodpowiednim kierunku dla 

mnie. 
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01:12:52.685 --> 01:12:58.129 

I dlatego, jeżeli Państwo jeszcze się wahacie nad tym 

po wyborach, 

 

01:12:58.169 --> 01:13:04.855 

przed, naprawdę mnie to nie interesuje czy będą 

takie wybory, 

 

01:13:04.915 --> 01:13:07.800 

czy takie. Ja tych debat nie słucham, 

 

01:13:07.840 --> 01:13:12.847 

bo mnie to przestało interesować, naprawdę. 

 

01:13:12.867 --> 01:13:15.491 

Mnie interesuje sytuacja w kraju, 

 

01:13:15.551 --> 01:13:19.177 

bo ja tu jestem mieszkańcem i ja będę 

mieszkańcem. 

 

01:13:20.706 --> 01:13:26.410 

I za swoje decyzje musimy odpowiadać. 

 

01:13:26.470 --> 01:13:31.353 

Czas najwyższy, żeby każdy w państwie odpowiadał 

za to, 

 

01:13:31.413 --> 01:13:34.535 

za podjętą decyzję i państwo radni też. 

 

01:13:34.575 --> 01:13:41.039 

Jeżeli dla mnie osobiście, będąc tyle lat w Radzie, 

 

01:13:41.099 --> 01:13:44.501 

podejmujemy decyzję bez żadnych konsekwencji, 

 

01:13:44.541 --> 01:13:46.342 

proszę Państwa. 

 

01:13:46.402 --> 01:13:47.803 

Bez żadnych konsekwencji. 

 

01:13:47.843 --> 01:13:53.507 

Bo jakbyśmy podejmowali decyzję odpowiadając 

swoim majątkiem, 

 

01:13:53.567 --> 01:13:55.748 

byśmy inaczej podejmowali decyzję. 

 

01:13:55.808 --> 01:13:58.810 

Niejednokrotnie inaczej byśmy podjęli decyzję. 

 

01:14:00.652 --> 01:14:05.935 

I dlatego proszę Państwa, apeluję o podjęcie tego 

apelu, 

 

01:14:06.015 --> 01:14:13.605 

uspokojenie mieszkańców, bo to jest tylko 

uspokojenie mieszkańców 

 

01:14:13.665 --> 01:14:17.810 

i załatwienie tej sprawy krótko, że Rada jest 

przeciwko, 

 

01:14:17.890 --> 01:14:21.333 

tak jak Pan zresztą radny Miłosz powiedział, 

 

01:14:21.393 --> 01:14:24.737 

jesteście przeciwko wszyscy i my jesteśmy 

przeciwko. 

 

01:14:24.757 --> 01:14:27.620 

Przeciwko gwałtom, przeciwko temu, 

 

01:14:27.660 --> 01:14:31.844 

żeby kobiety sobie spokojnie szły do pracy rano czy 

wieczorem, 

 

01:14:31.904 --> 01:14:33.746 

czy po nocy chodziły. 

 

01:14:33.826 --> 01:14:37.450 

Wszyscy są za. 

 

01:14:37.550 --> 01:14:39.771 

Nasz, o tu Pani podpowiada, wnuki, 

 

01:14:39.791 --> 01:14:42.792 

przecież jest prowadzenie do przedszkola i tego. 

 

01:14:42.852 --> 01:14:48.215 

Proszę Państwa, apeluję w imieniu mieszkańców o 

podjęcie apelu, 

 

01:14:48.315 --> 01:14:54.097 

że Gmina Sulechów nie zgadza się na pakt 

imigracyjny. 

 

01:14:54.157 --> 01:14:57.439 

Dziękuję bardzo. [oklaski]. 

 

01:15:01.080 --> 01:15:02.521 

- Dziękuję. Przechodzimy do głosowania, 

 

01:15:02.541 --> 01:15:05.482 
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ale zanim przejdziemy zgłosiła się Pani Radna 

Izabela Wojewoda. 

 

01:15:13.114 --> 01:15:15.035 

Ja może dopowiem. 

 

01:15:15.095 --> 01:15:17.157 

Mieszkańcy zawsze są zaproszeni na sesję, 

 

01:15:17.197 --> 01:15:19.199 

natomiast porządek obrad jest taki, 

 

01:15:19.239 --> 01:15:22.662 

że nie w każdym punkcie mieszkańcy mogą zabierać 

głos tak licznie. 

 

01:15:22.682 --> 01:15:25.684 

No bo rozumiecie Państwo, my mamy stanowić 

prawo, ale ok. 

 

01:15:26.105 --> 01:15:29.708 

- Ale to właśnie pokazuje, że demokracja jest fikcją. 

 

01:15:29.768 --> 01:15:33.571 

Bo skoro to ma być głos ludu, to dajcie się temu 

ludowi wypowiedzieć. 

 

01:15:35.037 --> 01:15:38.818 

A to jest niby głos ludu, ale dwóm osobom 

pozwoliliśmy, 

 

01:15:38.858 --> 01:15:41.438 

reszta ma siedzieć cicho, bo tylko radni. 

 

01:15:41.518 --> 01:15:46.179 

- To ja tylko dopowiem, że my mamy w punkcie 

porządku obrad zapytania 

 

01:15:46.199 --> 01:15:49.180 

mieszkańców, ale oczywiście on jest na końcu i 

będzie po tej 

 

01:15:49.220 --> 01:15:50.380 

sytuacji, więc bez sensu. 

 

01:15:50.420 --> 01:15:53.381 

Dlatego dopuściłem, ale nie możemy dopuścić do 

tego, 

 

01:15:53.421 --> 01:15:56.562 

że to będzie trwało dwie godziny, bo mamy jeszcze 

do porządku obrad. 

 

01:15:56.562 --> 01:15:58.200 

- No to po co nas tu zaprosiliście? 

- Ale przecież (...) 

 

01:15:58.200 --> 01:16:02.173 

- No skoro my nie możemy się wypowiedzieć. 

 

01:16:02.173 --> 01:16:07.291 

- Bardzo proszę się wypowiedzieć i przejdziemy do 

głosowania. 

 

01:16:07.291 --> 01:16:09.644 

- No bo mówi nam się tutaj takie bajki (...) 

 

01:16:09.644 --> 01:16:12.455 

- Bardzo proszę, bardzo proszę. 

 

01:16:12.455 --> 01:16:15.354 

- Legalni migranci, nielegalni. 

 

01:16:15.454 --> 01:16:17.416 

I ci legalni już nas tutaj pozałatwiali, 

 

01:16:18.216 --> 01:16:20.498 

powykupowali nam fabryki, pozałatwiali wszystko. 

 

01:16:20.558 --> 01:16:22.560 

Teraz puścicie nam legalnie i będzie tak, 

 

01:16:22.600 --> 01:16:24.722 

to Sulechów stanie się takim Detroit, 

 

01:16:24.782 --> 01:16:29.967 

tak, że Detroit upadło i tego, bo większością się stali 

nielegalni, 

 

01:16:30.007 --> 01:16:32.129 

bo jeszcze posprowadzali swoje rodziny i tak dalej. 

 

01:16:32.729 --> 01:16:35.331 

No i o czym my tutaj mówimy w ogóle. 

 

01:16:35.411 --> 01:16:37.192 

Mam tu koleżankę, która mieszkała w Anglii, 

 

01:16:37.212 --> 01:16:38.392 

sprowadziła się niedawno. 

 

01:16:38.412 --> 01:16:39.913 

Ona może powiedzieć, co się dzieje w Anglii. 

 

01:16:39.913 --> 01:16:43.315 
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- Ja mieszkam w Anglii i ja wiem co się dzieje. Więc 

nie mydlcie oczu. 

 

01:16:43.315 --> 01:16:47.062 

I to będzie to samo, to jest mała mieścina, to jest 

gmina. 

 

01:16:47.062 --> 01:16:54.483 

I proszę Pani, taka jest prawda, ludzie będą się bali 

wychodzić na ulice wieczorami. 

 

01:16:54.483 --> 01:17:00.777 

Ja nie mówię 24.00 w nocy, po 17.00, po 19.00. Ja 

chcę tutaj spokoju. 

 

01:17:00.777 --> 01:17:04.335 

Ja wróciłam do Polski po to, żeby tu żyć spokojnie, a 

co się dzieje. 

 

01:17:04.335 --> 01:17:08.119 

My mamy dość tych kłamstw! 

 

01:17:08.119 --> 01:17:11.662 

- Ale co się dzieje w Sulechowie? Co się w 

Sulechowie dzieje? 

 

01:17:11.662 --> 01:17:14.748 

O czym Pani mówi? Pani się boi po nocy chodzić? 

 

01:17:14.748 --> 01:17:18.011 

- Szanowni Państwo (...) [dźwięk dzwonka]. 

 

01:17:21.759 --> 01:17:23.532 

Piotrek, przejdziemy do głosowania. 

 

01:17:25.138 --> 01:17:31.217 

Piotrek, przejdźmy do głosowania. 

 

01:17:31.257 --> 01:17:45.867 

Przerwę chcą, tak? [dźwięk dzwonka]. 

 

01:17:45.907 --> 01:17:49.491 

Szanowni Państwo, bardzo proszę. 

 

01:17:49.531 --> 01:17:53.594 

Moją rolą jest pilnowanie porządku obrad i bardzo 

proszę o zajmowanie 

 

01:17:53.634 --> 01:17:55.416 

głosu po kolei, zgłaszanie się, 

 

01:17:55.496 --> 01:17:58.709 

a nie tak w sposób dowolny, bo to nie będzie (...) 

 

01:17:58.709 --> 01:18:03.899 

- Ale Pan mieszkańców tego głosu chce pozbawić, 

bo od razu radni przechodzą do głosowania. 

 

01:18:03.899 --> 01:18:08.545 

- Ale niech Pani zrozumie, jakbyśmy chcieli pozwolić 

wszystkim się 

 

01:18:08.585 --> 01:18:13.889 

wypowiedzieć, to nie byłoby to możliwe w 

rzeczywistym formalnie tak, 

 

01:18:13.930 --> 01:18:16.552 

no bo mamy jakiś ograniczony czas, 

 

01:18:16.592 --> 01:18:20.997 

żeby jeszcze tutaj mamy kilkadziesiąt punktów 

porządku obraz, tak? 

 

01:18:21.037 --> 01:18:23.325 

Dobrze, prosiłem Panią o zabranie głosu, bardzo 

proszę. 

 

01:18:23.325 --> 01:18:24.867 

Jeszcze chce Pani coś dopowiedzieć? 

 

01:18:24.867 --> 01:18:27.343 

- Tak, że skoro się zaprasza mieszkańców, to trzeba 

się liczyć z tym, 

 

01:18:27.343 --> 01:18:30.675 

że mieszkańcy będą chcieli zabrać ten głos i że ta 

sesja będzie trochę dłuższa. 

 

01:18:31.045 --> 01:18:33.628 

- Ale ja powiem tak, ja osobiście nikogo nie 

zapraszałem. 

 

01:18:33.648 --> 01:18:37.131 

Mieszkańcy zawsze są zapraszani na sesję jako 

obserwatorzy, 

 

01:18:37.171 --> 01:18:38.192 

bo po to te sesje są. 

 

01:18:38.272 --> 01:18:39.613 

Nie dla nas, tylko dla was, tak? 

 

01:18:40.339 --> 01:18:41.620 

- No to słuchajcie tych mieszkańców. 

 

01:18:41.700 --> 01:18:44.923 
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- Ale przecież będziemy głosować i będziemy 

słuchać. 

 

01:18:44.963 --> 01:18:47.345 

Każdy na swój sposób oczywiście. 

 

01:18:47.405 --> 01:18:48.726 

Dziękuję. 

 

01:18:48.766 --> 01:18:52.570 

Do głosu zgłosił się Pan Radny Piotr Bodnar. 

- Jeszcze ja mogę coś powiedzieć? 

 

01:18:52.610 --> 01:18:55.012 

- Bardzo proszę, ale krótko prosimy. 

 

01:18:55.072 --> 01:18:56.113 

Prosimy się przedstawić. 

 

01:18:56.133 --> 01:19:01.357 

- Byłem niedawno przy granicy, na wiosce 

[niesłyszalne]. 

 

01:19:01.517 --> 01:19:03.659 

- Do mikrofonu prosimy. 

 

01:19:03.959 --> 01:19:08.063 

- [niesłyszalne] w pobliżu jest i tam jest kładka. 

 

01:19:09.151 --> 01:19:12.493 

- Do mikrofonu prosimy. 

 

01:19:12.533 --> 01:19:14.114 

Mówić do niego, on jest włączony. 

 

01:19:14.254 --> 01:19:17.196 

- I jest taka rzecz, że nie uwierzyłbym, 

 

01:19:17.236 --> 01:19:18.837 

gdybym nie był. 

 

01:19:19.898 --> 01:19:22.919 

Bo to jest nad Nysą Łużycką i tam jest granica. 

 

01:19:23.000 --> 01:19:27.142 

I tam w tych krzakach same ciuchy były, 

 

01:19:27.262 --> 01:19:28.463 

rzeczy, nie? 

 

01:19:28.523 --> 01:19:31.965 

Bo mianowicie i kolega mówi, bo on tam mieszka, 

 

01:19:32.025 --> 01:19:34.647 

to mówi, że oni tam szli jak do kościoła. 

 

01:19:35.580 --> 01:19:37.382 

A dopiero po czasie zaczęto tam, 

 

01:19:37.422 --> 01:19:39.764 

na kładce zrobili patrol Niemcy. 

 

01:19:39.884 --> 01:19:43.087 

A druga rzecz, że za komuny nawet tak zwanej, 

 

01:19:43.148 --> 01:19:49.093 

to było tak, jeżeli był jakiś emigrant gdzieś tam do 

Szwecji uciekł 

 

01:19:49.133 --> 01:19:54.299 

i znaleźli przy nim bilet tramwajowy czy rachunek ze 

sklepu z Polski, 

 

01:19:54.379 --> 01:19:56.601 

to Polska musiała go z powrotem przyjąć, 

 

01:19:56.621 --> 01:19:59.804 

bo oni udowodniali, że on był wcześniej w Polsce. 

 

01:20:02.113 --> 01:20:07.335 

A patrole teraz, są samochody niemieckie po 

terenie Polski, 

 

01:20:07.375 --> 01:20:12.698 

bo są wspólne patrole i mianowicie polski patrol 

idzie pieszo, 

 

01:20:12.838 --> 01:20:15.239 

a ci Niemcy nie chcą chodzić pieszo, 

 

01:20:15.399 --> 01:20:18.480 

a Polacy pieszo, bo nie mają na paliwo. 

 

01:20:18.540 --> 01:20:20.321 

Taka jest prawda. 

 

01:20:20.401 --> 01:20:23.882 

- Dziękuję. Do głosu zgłosił się Pan Radny Piotr 

Bodnar z wnioskiem 

 

01:20:23.922 --> 01:20:25.323 

formalnym. Bardzo proszę Panie Radny. 

 

01:20:26.693 --> 01:20:27.895 

- Mój klub zobowiązał mnie do tego, 
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01:20:27.935 --> 01:20:30.279 

żeby wziąć 10 minut przerwy i o to proszę. 

 

01:20:30.319 --> 01:20:32.222 

Dziękuję. 

 

01:20:32.343 --> 01:20:37.829 

- Ogłaszam przerwę do godziny 9.30. 

 

01:34:34.035 --> 01:34:36.996 

Szanowni Państwo wznawiam obrady XV zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej 

 

01:34:37.036 --> 01:34:38.696 

w Sulechowie IX kadencji. 

 

01:34:38.716 --> 01:34:41.977 

Jesteśmy w punkcie porządek obrad. 

 

01:34:42.017 --> 01:34:44.078 

Szanowni Państwo, nie wiem czy ten Pan jeszcze 

jest, 

 

01:34:44.098 --> 01:34:46.618 

który mnie prosił o jeden głos jako mieszkańca. 

 

01:34:46.678 --> 01:34:48.759 

Obiecał mi, że zrobi to max minuta. 

 

01:34:48.779 --> 01:34:52.060 

Bardzo proszę. 

 

01:34:52.120 --> 01:34:53.540 

Poczekajmy jeszcze na mikrofon tutaj. 

 

01:34:59.051 --> 01:35:03.353 

- Dzień dobry Państwu, wszystkich zebranych i 

lokalne władze. 

 

01:35:03.373 --> 01:35:06.415 

Nazywam się Zbigniew Rusielski, jestem byłym 

żołnierzem zawodowym. 

 

01:35:06.475 --> 01:35:09.257 

Tu kolegów niektórzy znam, są też służby 

mundurowe. 

 

01:35:09.277 --> 01:35:12.038 

Chcę Państwu powiedzieć, że dzisiaj jest bardzo 

modny kierunek 

 

01:35:12.098 --> 01:35:13.279 

zarządzanie ryzykiem. 

 

01:35:14.156 --> 01:35:18.097 

Ryzyko dzisiaj jest takie, jakie jest na podstawie 

zdarzeń, 

 

01:35:18.137 --> 01:35:21.798 

które są na zachodzie i nasze władze niestety tego 

nie rozumieją 

 

01:35:21.818 --> 01:35:22.898 

i nie widzą. 

 

01:35:22.918 --> 01:35:24.779 

I musimy sobie zdawać sprawę z jednej rzeczy, 

 

01:35:24.839 --> 01:35:27.339 

że jeżeli nie rozszerzymy tego ryzyka, 

 

01:35:27.399 --> 01:35:30.340 

to albo jesteśmy głupi, albo nierozsądni. 

 

01:35:30.360 --> 01:35:33.501 

Naprawdę ryzyko jest ogromne i nie można mówić 

tak, 

 

01:35:33.561 --> 01:35:35.662 

że dzisiaj no nie, wszystko jest ok, 

 

01:35:35.682 --> 01:35:36.942 

wszystko jest ok. 

 

01:35:37.062 --> 01:35:39.403 

Polacy się nic nie stało. 

 

01:35:39.463 --> 01:35:41.244 

Są Panowie tu policjanci, straż pożarna. 

 

01:35:41.264 --> 01:35:43.725 

Dopiero będzie się działo, jak już będzie po faktach. 

 

01:35:43.805 --> 01:35:47.247 

Pożary, gwałty, złodziejstwo i tak dalej. 

 

01:35:47.267 --> 01:35:48.768 

I jeżeli będziecie Państwo głosować, 

 

01:35:48.828 --> 01:35:50.829 

my będziemy wiedzieć, kto był za, 

 

01:35:50.889 --> 01:35:52.169 

a kto przeciw. 

 

01:35:52.209 --> 01:35:56.213 
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Ci, którzy będą przeciwni wszelkiej logice, 

 

01:35:56.273 --> 01:36:00.036 

będziemy wiedzieć i ci ludzie nie powinni w ogóle 

nawet na ulicę 

 

01:36:00.056 --> 01:36:03.460 

nie wchodzić, będzie tym ludziom spojrzeć w oczy, 

 

01:36:03.500 --> 01:36:04.839 

którzy byli przeciw. Dziękuję. 

 

01:36:07.203 --> 01:36:09.445 

- Dziękuję. [oklaski]. 

 

01:36:09.485 --> 01:36:15.524 

Szanowni Państwo, przechodzimy już do głosowania 

zmian w porządku obrad. 

 

01:36:15.564 --> 01:36:16.704 

Pozwolę sobie jeszcze raz wyjaśnić. 

 

01:36:16.764 --> 01:36:19.346 

Najpierw będziemy głosować apel, 

 

01:36:19.366 --> 01:36:22.008 

nie apel tylko wprowadzenie do porządku obrad, 

 

01:36:22.048 --> 01:36:23.829 

bo głosowanie jeżeli byśmy wprowadzili, 

 

01:36:23.869 --> 01:36:25.490 

będzie się odbywać w dalszej części. 

 

01:36:25.550 --> 01:36:29.693 

Czyli na razie głosujemy tylko zmianę do porządku 

obrad. 

 

01:36:29.733 --> 01:36:33.035 

Mamy propozycję, żeby porządek obrad rozszerzyć o 

dwa apele. 

 

01:36:33.075 --> 01:36:35.517 

Jeden zgłoszony przez Radnego Piotra Miszkiewicza, 

 

01:36:35.557 --> 01:36:38.118 

drugi zgłoszony przez Artura Lepka. 

 

01:36:38.198 --> 01:36:43.267 

Oba dotyczą stanowiska Rady przeciwko migracji i 

paktowi migracyjnego 

 

01:36:43.307 --> 01:36:44.928 

w ogólnym zarysie. 

 

01:36:44.968 --> 01:36:49.791 

I teraz, żeby Państwu wyjaśnić, 11 głosów musi paść 

za, 

 

01:36:49.831 --> 01:36:52.773 

żeby ta zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

01:36:52.813 --> 01:36:55.194 

Bezwzględna większość ustawowego składu Rady. 

 

01:36:55.254 --> 01:36:57.035 

Tak to wygląda. 

 

01:36:57.095 --> 01:37:00.677 

Więc nawet jeżeli będzie więcej głosów za niż 

przeciw 

 

01:37:00.697 --> 01:37:02.978 

i wstrzymujących się, jak nie będzie 11, 

 

01:37:02.978 --> 01:37:05.160 

to zmiana do porządku obrad nie zostanie przyjęta. 

 

01:37:05.740 --> 01:37:10.583 

Bo takie są zasady wynikające z przepisów ustawy o 

samorządzie gminnym. 

 

01:37:10.603 --> 01:37:12.064 

Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

01:37:12.104 --> 01:37:15.286 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:37:15.747 --> 01:37:20.810 

Najpierw wprowadzenie do porządku obrad druku 

numer 51/2025, 

 

01:37:20.950 --> 01:37:25.473 

apel dotyczący paktu migracyjnego i polityki 

migracyjnej. 

 

01:37:25.493 --> 01:37:28.995 

Wprowadzimy go do porządku obrad w punkcie 8. 

 

01:37:29.055 --> 01:37:30.416 

Punkt 10. 

 

01:37:30.456 --> 01:37:31.597 

kolejny tak. 
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01:37:31.657 --> 01:37:34.199 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:37:35.139 --> 01:37:37.561 

Apel zgłoszony przez Radnego Piotra Miszkiewicza. 

 

01:37:44.665 --> 01:37:47.787 

Za 10 radnych, 9 radnych przeciw. 

 

01:37:47.847 --> 01:37:50.348 

Zmiana do porządku obrad nie została przyjęta. 

 

01:37:50.388 --> 01:37:53.330 

Przechodzimy do głosowania kolejnej zmiany do 

porządku obrad. 

 

01:37:53.390 --> 01:37:56.772 

Apel zgłoszony przez Radnego Artura Lepkę. 

 

01:37:56.792 --> 01:37:59.634 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:38:06.278 --> 01:38:10.386 

Za 11 radnych, przeciw 4, 4 radnych się wstrzymało. 

 

01:38:10.426 --> 01:38:15.196 

Ten apel do porządku obrad został przyjęty. 

 

01:38:15.236 --> 01:38:16.939 

Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:38:19.298 --> 01:38:21.719 

Panie Bartku, tam trzeba zaktualizować, tak? 

 

01:38:21.779 --> 01:38:24.541 

Punkt 3. Informacja Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

01:38:24.561 --> 01:38:27.282 

o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

01:38:27.302 --> 01:38:33.165 

Taką informację Państwo radni dostaliście drogą e-

mailową. 

 

01:38:33.205 --> 01:38:35.686 

Również została ona udostępniona w mediach 

elektronicznych, 

 

01:38:35.726 --> 01:38:37.667 

zatem nie będę jej tutaj odczytywać. 

 

01:38:37.727 --> 01:38:41.649 

Czy do sprawozdania mojego są jakieś zapytania? 

 

01:38:41.689 --> 01:38:43.130 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

01:38:44.815 --> 01:38:46.296 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

01:38:46.336 --> 01:38:47.657 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

01:38:47.697 --> 01:38:49.858 

Panie Burmistrzu, szanowni goście. 

 

01:38:49.918 --> 01:38:52.080 

Krótko odnosząc się tylko do głosowania, 

 

01:38:52.120 --> 01:38:55.161 

bardzo fajna manipulacja nastąpiła, ponieważ 

koalicja, 

 

01:38:55.201 --> 01:38:59.244 

która jest przy tym stole, sprytnie to rozegrała przez 

dwie przerwy 

 

01:38:59.264 --> 01:39:00.445 

dwudziestominutowe łącznie. 

 

01:39:01.105 --> 01:39:04.068 

Także oczywiście będziemy procedować wniosek, 

 

01:39:04.108 --> 01:39:07.170 

który wprost popiera stanowisko naszego rządu. 

 

01:39:07.210 --> 01:39:10.633 

Co do pytania sprawozdania przewodniczącego. 

 

01:39:10.673 --> 01:39:14.996 

Ja mam jedno pytanie, ponieważ nasz klub złożył 

zapytanie w formie 

 

01:39:15.036 --> 01:39:20.201 

interpelacji na temat Lubuskiego Trójmiasta oraz 

Szybkiej Kolei 

 

01:39:20.241 --> 01:39:22.482 

Aglomeracyjnej Nowa Sól - Zielona Góra - Sulechów. 

 

01:39:23.563 --> 01:39:26.765 
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Był to projekt, z punktu widzenia województwa 

lubuskiego, 

 

01:39:26.805 --> 01:39:30.728 

naszych samorządów, był to projekt strategiczny, 

 

01:39:30.808 --> 01:39:33.149 

wartość około 300000,00 zł. 

 

01:39:36.411 --> 01:39:39.453 

Niemniej proszę Państwa, to nie jest zarzut do Pana 

Przewodniczącego, 

 

01:39:39.513 --> 01:39:46.257 

ale miałbym prośbę Panie Przewodniczący, żeby 

odpowiedzi na pytania 

 

01:39:46.297 --> 01:39:50.319 

naszego klubu, tak naprawdę mieszkańców, 

 

01:39:50.380 --> 01:39:56.378 

nie były wyłącznie kopią ze strony Lubuskiego 

Trójmiasta. 

 

01:39:56.418 --> 01:40:00.302 

Nie wiem czy tak ciężko jest poświęcić chwilę i 

rzetelnie 

 

01:40:00.362 --> 01:40:06.508 

odpowiedzieć na nasze pytania, dotyczące naszej 

partycypacji w tym 

 

01:40:06.548 --> 01:40:08.089 

projekcie. 

 

01:40:08.109 --> 01:40:14.856 

I czy naprawdę tak trudno jest po prostu z nami 

rozmawiać otwarcie, 

 

01:40:14.956 --> 01:40:17.899 

jakie są plany Lubuskiego Trójmiasta. 

 

01:40:19.204 --> 01:40:22.266 

Naszym przedstawicielem w Lubuskim Trójmieście 

jest zastępca 

 

01:40:22.306 --> 01:40:25.607 

burmistrza i naprawdę trudno mi uwierzyć, 

 

01:40:25.647 --> 01:40:28.869 

że odpowiedź jaką otrzymaliśmy jako klub, 

 

01:40:28.889 --> 01:40:32.650 

jest delikatnie mówiąc lakoniczna. 

 

01:40:32.670 --> 01:40:36.993 

Chcielibyśmy żeby odpowiedzi na tak ważne 

interpelacje, 

 

01:40:37.033 --> 01:40:40.194 

na tak strategiczne zadania dla naszego 

województwa, 

 

01:40:40.214 --> 01:40:42.915 

dla naszego regionu i naszej gminy, 

 

01:40:43.015 --> 01:40:47.257 

nie spotykały się z taką formą odpowiedzi, 

 

01:40:47.277 --> 01:40:48.458 

naprawdę. Dziękuję. 

 

01:40:50.731 --> 01:40:54.595 

- Dziękuję Panie Radny, to jak rozumiem nie jest 

pytanie do mnie? 

 

01:40:54.615 --> 01:40:59.740 

Bo ja tylko jestem przekazującym odpowiedź na 

interpelacje radnych. 

 

01:41:00.581 --> 01:41:01.582 

Odpowiedź Pana Burmistrza. 

 

01:41:04.204 --> 01:41:06.546 

Pan Burmistrz Marcin Górzny, bardzo proszę. 

 

01:41:12.352 --> 01:41:13.873 

- Panie Przewodniczący Wysoka Rado, 

 

01:41:13.933 --> 01:41:15.155 

Panie Radny Piotrze. 

 

01:41:19.594 --> 01:41:24.579 

Zawsze wychodzimy z założenia, że celem zadania 

pytania jest 

 

01:41:24.619 --> 01:41:26.100 

uzyskanie odpowiedzi. 

 

01:41:27.762 --> 01:41:33.287 

Czyli założyliśmy, że celem napisania przez Pana klub 

tej 

 

01:41:33.348 --> 01:41:38.813 

interpelacji jest doinformowanie się, 

 



Załącznik do protokołu nr 
ORG.0002.4.2025 z dnia 15 kwietnia 2025 r. 

Strona 38 z 77 
 

01:41:38.873 --> 01:41:45.837 

mimo że miesiąc temu burmistrz o tym oficjalnie 

powiedział 

 

01:41:45.937 --> 01:41:49.719 

i sytuacja, która wtedy nastąpiła spowodowała, 

 

01:41:49.759 --> 01:41:55.382 

że byliście Państwo pierwszymi radnymi z gmin 

Lubuskiego Trójmiasta, 

 

01:41:55.402 --> 01:42:00.966 

którzy się o tym dowiedzieli, ponieważ decyzja 

CUPT tu trafiła do nas 

 

01:42:00.986 --> 01:42:06.088 

w poniedziałek po południu, a już we wtorek rano 

na przedsesyjnych 

 

01:42:06.148 --> 01:42:08.630 

komisjach o tym fakcie powiedzieliśmy. 

 

01:42:10.351 --> 01:42:14.474 

W ogóle o tym w województwie lubuskim wiele się 

mówiło. 

 

01:42:14.694 --> 01:42:22.040 

Pan Radny Piotr zadał pytania, w naszym odczuciu 

otrzymał odpowiedzi 

 

01:42:22.080 --> 01:42:26.803 

na wszystkie zadane pytania, chyba że celem 

zadania przez Pana tych 

 

01:42:26.883 --> 01:42:32.831 

pytań nie było uzyskanie odpowiedzi, tylko coś 

innego Panu 

 

01:42:32.871 --> 01:42:35.756 

przyświecało. 

 

01:42:35.816 --> 01:42:39.282 

Wtedy proszę mi wybaczyć, ale nie będę się w 

stanie w żaden sposób 

 

01:42:39.342 --> 01:42:41.125 

do tego ustosunkować. 

 

01:42:41.835 --> 01:42:48.363 

Musi Pan, Panie Radny Piotrze zwrócić uwagę na 

jeden fakt i powiem to 

 

01:42:48.403 --> 01:42:53.570 

głośno dzisiaj tutaj na sesji. 

 

01:42:53.610 --> 01:43:00.118 

Skandaliczna sytuacja, w której postawił nas 

wykonawca tego zadania, 

 

01:43:02.341 --> 01:43:05.484 

czyli podmiot zewnętrzny spowoduje 

prawdopodobnie taką oto sytuację, 

 

01:43:05.565 --> 01:43:11.311 

że będziemy dochodzili swoich praw, 

 

01:43:11.371 --> 01:43:16.618 

swoich roszczeń i rozstrzygali tę sytuację przed 

obliczem sądu. 

 

01:43:17.919 --> 01:43:19.261 

Mamy dwa podmioty. 

 

01:43:19.341 --> 01:43:27.633 

Jeden podmiot prywatny, który może prowadzić 

wewnątrz rozmowy 

 

01:43:27.713 --> 01:43:31.859 

i budować sobie strategię w sposób taki, 

 

01:43:31.919 --> 01:43:34.683 

że my nie wiemy o tym co postanowił. 

 

01:43:35.462 --> 01:43:39.683 

I podmiot drugi, czyli Stowarzyszenie Samorządowe 

Lubuskie 

 

01:43:39.723 --> 01:43:44.444 

Trójmiasto, którego członkami jest osiem gmin 

województwa lubuskiego, 

 

01:43:44.484 --> 01:43:49.646 

które działają w sposób otwarty, transparentny, 

 

01:43:49.706 --> 01:43:55.608 

choćby właśnie podczas takich oto sesji i 

publikowania informacji 

 

01:43:55.648 --> 01:44:01.409 

w Biuletynach Informacji Publicznej. 

 

01:44:01.449 --> 01:44:04.450 

I naprawdę to nie jest tak, że my mamy cokolwiek 

do ukrycia. 

 

01:44:05.310 --> 01:44:11.516 
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Te informacje, te dokumenty nie są dokumentami 

tajnymi. 

 

01:44:11.576 --> 01:44:16.261 

Natomiast może dojść o to Panie Radny Piotrze 

Miszkiewicz do takiej 

 

01:44:16.321 --> 01:44:21.346 

sytuacji, że działając przecież w interesie 

publicznym, 

 

01:44:21.366 --> 01:44:26.572 

społecznym, zakładam, że za chwilę Pan powie dla 

dobra mieszkańców. 

 

01:44:27.212 --> 01:44:32.356 

Zadaje Pan pytania, które potem przy ewentualnym 

postępowaniu 

 

01:44:32.456 --> 01:44:37.839 

sądowym, mogą zostać wykorzystane przez drugą 

stronę. 

 

01:44:37.899 --> 01:44:41.261 

Bo ta druga strona wejdzie w ich posiadanie, 

 

01:44:41.301 --> 01:44:45.824 

np. oglądając sesje albo czytając dokumenty, 

 

01:44:45.864 --> 01:44:49.847 

które zostały opublikowane na Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

01:44:51.392 --> 01:44:53.133 

Zarzuca mi Pan, zarzuca nam Pan, 

 

01:44:53.173 --> 01:44:58.776 

zarzuca Pan burmistrzowi, że potraktował Pana 

niepoważnie kopiując 

 

01:44:58.816 --> 01:45:03.938 

w odpowiedzi stanowisko Lubuskiego Trójmiasta. 

 

01:45:03.998 --> 01:45:08.300 

Stanowisko Lubuskiego Trójmiasta to jest 

stanowisko Burmistrza 

 

01:45:08.340 --> 01:45:12.022 

Sulechowa, podobnie jak każdego innego 

burmistrza i każdego innego 

 

01:45:12.102 --> 01:45:14.643 

wójta i prezydenta miasta gmin, 

 

01:45:14.663 --> 01:45:16.764 

które członkami tego stowarzyszenia są. 

 

01:45:17.604 --> 01:45:24.207 

Co więcej, gdyby zarzucił Pan temu stanowisku 

jakieś braki, 

 

01:45:24.247 --> 01:45:28.669 

jakieś luki, jakieś niedopowiedzenia, to oczywiście 

bylibyśmy 

 

01:45:28.689 --> 01:45:30.970 

w stanie to uzupełnić. 

 

01:45:31.030 --> 01:45:36.012 

My uważamy, że to stanowisko na dzisiaj wyjaśnia 

ten temat. 

 

01:45:36.072 --> 01:45:39.513 

Ja nie bardzo wiem, co jeszcze miałbym do niego 

dodać, 

 

01:45:39.573 --> 01:45:41.674 

ponieważ tam już wszystko zostało zawarte, 

 

01:45:41.694 --> 01:45:46.297 

więc to, że to stanowisko zostało mniej lub bardziej 

użyte w tej 

 

01:45:46.357 --> 01:45:52.960 

odpowiedzi do Pana, no to taki jest po prostu stan 

rzeczy. 

 

01:45:53.020 --> 01:45:56.722 

Nic tam ani nie powinno zostać usunięte, 

 

01:45:56.742 --> 01:45:58.683 

ani nie powinno zostać dodane. 

 

01:45:58.743 --> 01:46:02.364 

Zakładam, że żadnych innych faktów nie jesteśmy 

tam w stanie 

 

01:46:02.404 --> 01:46:05.146 

przytoczyć, a zawsze wychodzimy z założenia, 

 

01:46:05.186 --> 01:46:07.667 

że udzielając odpowiedzi, opieramy się na faktach. 

 

01:46:08.287 --> 01:46:14.453 

Chyba że Pańskie stanowisko stoi wbrew tym 

faktom. 
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01:46:14.493 --> 01:46:16.035 

Proszę wtedy o tym głośno powiedzieć. 

 

01:46:16.075 --> 01:46:17.176 

Dziękuję. 

 

01:46:17.236 --> 01:46:20.019 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz ad vocem. 

 

01:46:21.562 --> 01:46:23.543 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

01:46:23.583 --> 01:46:27.766 

Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, no nie mniej nie 

będę cytował naszej 

 

01:46:27.786 --> 01:46:30.628 

interpelacji oraz zadanych pytań, 

 

01:46:30.688 --> 01:46:36.472 

ale jeśli przekładając to na grunt gospodarczy, 

 

01:46:36.532 --> 01:46:43.777 

prezes wraz z zarządem nie nadzorują odpowiednio 

tak dużego projektu 

 

01:46:43.837 --> 01:46:46.888 

ponad 200000000,00 zł. 

 

01:46:46.968 --> 01:46:50.190 

I my, kiedy pytamy, czy zarząd, a nie Gmina 

Sulechów, 

 

01:46:50.210 --> 01:46:52.751 

w której Pan jest jakby członkiem tego zarządu, 

 

01:46:52.811 --> 01:46:55.893 

a Pan Burmistrz jest członkiem Komisji Rewizyjnej 

Lubuskiego 

 

01:46:55.953 --> 01:46:59.915 

Trójmiasta, my nie pytamy, czy Gmina Sulechów 

wyciągnie konsekwencje 

 

01:46:59.935 --> 01:47:02.777 

w stosunku do Prezesa Lubuskiego Trójmiasta, 

 

01:47:02.797 --> 01:47:06.859 

tylko czy Pan jako przedstawiciel zasiadający w 

zarządzie Lubuskiego 

 

01:47:06.899 --> 01:47:09.721 

Trójmiasta uważa, że konsekwencje prawne, 

 

01:47:09.741 --> 01:47:14.463 

w związku z tak dużym projektem przez trzy lata 

przygotowywanym, 

 

01:47:14.503 --> 01:47:19.347 

o tak dużej skali, można sprowadzić tylko do tego, 

 

01:47:19.387 --> 01:47:24.080 

że jesteśmy rozczarowani i idziemy do sądu z tą 

konkretną firmą 

 

01:47:24.120 --> 01:47:25.141 

dochodzić swoich roszczeń. 

 

01:47:25.221 --> 01:47:32.146 

No faktycznie rozmijamy się, jeśli chodzi o 

decyzyjność w tego typu 

 

01:47:32.186 --> 01:47:36.570 

postępowaniach, ponieważ zbyt dużo wysiłku to nas 

kosztowało. 

 

01:47:36.610 --> 01:47:39.712 

A przypomnę w poprzedniej kadencji wielokrotnie 

pytałem, 

 

01:47:39.772 --> 01:47:45.917 

kiedy głosowaliśmy jako radni za każdą kwotą 

wspierania studium 

 

01:47:45.977 --> 01:47:54.091 

wykonalności szybkiej kolei, czy to będzie możliwe 

do wykonania. 

 

01:47:54.151 --> 01:47:58.814 

A tak naprawdę okazuje się, że tak duży projekt 

wyłącznie poległ 

 

01:47:58.854 --> 01:48:02.637 

mówiąc kolokwialnie na tym, że firma się spóźniła. 

 

01:48:02.677 --> 01:48:03.917 

Zatem gdzie był nadzór? 

 

01:48:03.958 --> 01:48:05.539 

Czy Pan jako członek zarządu uważa, 

 

01:48:05.599 --> 01:48:08.801 

że faktycznie powinny zostać wyciągnięte 

konsekwencje? 
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01:48:09.021 --> 01:48:11.883 

Pan nas reprezentuje w tym Lubuskim Trójmieście. 

 

01:48:11.923 --> 01:48:13.924 

Personalnie Pan. 

 

01:48:13.984 --> 01:48:16.326 

Więc kopiowanie ze strony odpowiedzi, 

 

01:48:16.446 --> 01:48:18.287 

być może w Pana ocenie jest wyczerpujące, 

 

01:48:18.328 --> 01:48:20.349 

w naszej nie. Dziękuję. 

 

01:48:20.874 --> 01:48:22.896 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan Burmistrz Marcin 

Górzny. 

 

01:48:27.620 --> 01:48:29.742 

- Ponowie swoje wcześniejsze pytanie. 

 

01:48:29.782 --> 01:48:31.764 

Jeśli wie Pan o czymś, o czym my nie wiemy, 

 

01:48:31.824 --> 01:48:34.467 

to może to jest dobre miejsce żeby Pan o tym 

powiedział. 

 

01:48:35.217 --> 01:48:39.941 

Dziwię się, że nie chciał Pan się odnieść wprost do 

sytuacji, 

 

01:48:39.961 --> 01:48:41.662 

o którą Pana zapytałem. 

 

01:48:41.702 --> 01:48:47.806 

Na szczęście na stronie w Biuletynie Informacji 

Publicznej gminy, 

 

01:48:47.886 --> 01:48:52.290 

zarówno Pańska interpelacja jak i nasza odpowiedź 

jest zamieszczona. 

 

01:48:52.330 --> 01:48:56.292 

Więc każdy kto będzie miał na to ochotę i czas 

będzie mógł przeczytać 

 

01:48:56.352 --> 01:49:02.016 

sobie obydwa dokumenty, przeczytać pytania i 

odpowiedzi i wyciągnie 

 

01:49:02.036 --> 01:49:05.399 

wnioski. Ja wiem, że w tej chwili tą swoją narracją 

próbuje Pan 

 

01:49:05.459 --> 01:49:11.263 

skierować wektory jakby w jednym kierunku. 

 

01:49:11.343 --> 01:49:14.204 

Natomiast ja proszę, żeby Pan nie obrażał 

inteligencji ludzi, 

 

01:49:14.244 --> 01:49:19.608 

bo każdy czytając te dwa dokumenty potrafi 

wyciągnąć wnioski. 

 

01:49:19.648 --> 01:49:24.291 

Zaświadczam Panu, że nasi mieszkańcy będą 

potrafili te dokumenty 

 

01:49:24.331 --> 01:49:25.892 

zinterpretować. 

 

01:49:25.912 --> 01:49:32.370 

Natomiast jeśli chodzi o nadzór, nie chciałbym 

powtarzać sytuacji 

 

01:49:32.450 --> 01:49:37.093 

i informacji, które już się od miesiąca przy różnych 

okazjach 

 

01:49:37.133 --> 01:49:38.314 

pojawiały. 

 

01:49:38.354 --> 01:49:41.636 

Mówił zresztą o tym wielokrotnie Prezes Lubuskiego 

Trójmiasta. 

 

01:49:41.676 --> 01:49:45.218 

Natomiast z kwestii nadzoru nad realizacją tej 

umowy, 

 

01:49:45.738 --> 01:49:52.222 

to mogę Panu tylko dodać, że my jako zarząd do 

godziny 24.00, 31 stycznia, 

 

01:49:52.302 --> 01:49:56.204 

czyli do dnia, w którym ten wniosek powinien zostać 

złożony, 

 

01:49:56.264 --> 01:49:59.766 

byliśmy gotowi do tego, żeby go zwalidować. 

 

01:49:59.806 --> 01:50:02.548 
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Wszystkie powinności, które były po naszej stronie, 

 

01:50:02.568 --> 01:50:04.709 

w terminie zostały wykonane. 

 

01:50:08.074 --> 01:50:14.559 

Sytuacja do której doszło o północy 31 stycznia, 

myślę że będzie 

 

01:50:14.599 --> 01:50:18.242 

wyjaśniana w najbliższym czasie i dzisiaj jest za 

wcześnie żeby 

 

01:50:18.522 --> 01:50:19.803 

wyrokować. 

 

01:50:19.843 --> 01:50:21.985 

Natomiast zwrócę Panu uwagę na jeden fakt. 

 

01:50:24.235 --> 01:50:28.879 

Niezłożenie wniosku w terminie, jest warunkiem 

zero jedynkowym 

 

01:50:28.919 --> 01:50:31.542 

i tutaj decyzja instytucji zarządzającej, 

 

01:50:31.622 --> 01:50:37.227 

czyli CUPT-u mogłaby zapaść w pięć minut. 

 

01:50:37.267 --> 01:50:38.908 

Nie złożyliście wniosku w terminie, 

 

01:50:38.928 --> 01:50:44.913 

w związku z tym nie jesteście brani pod uwagę przy 

podziale środków 

 

01:50:44.973 --> 01:50:47.744 

unijnych. 

 

01:50:47.784 --> 01:50:49.164 

Dobrze Pan pamięta, Panie Przewodniczący, 

 

01:50:49.184 --> 01:50:50.225 

jeszcze tylko jedna informacja. 

 

01:50:50.265 --> 01:50:55.688 

Dobrze Pan pamięta, że CUPT te decyzje podjął 10 

marca, czyli prawie 

 

01:50:55.749 --> 01:50:59.051 

półtora miesiąca po zamknięciu naboru. 

 

01:50:59.111 --> 01:51:00.551 

O czym to świadczy? 

 

01:51:00.612 --> 01:51:04.954 

Świadczy to o tym, że sprawa nie była taka 

oczywista, 

 

01:51:04.994 --> 01:51:09.877 

że sprawa nie była jednowątkowa, tylko wręcz 

wielowątkowa. 

 

01:51:09.997 --> 01:51:16.938 

I my mamy zabezpieczone materiały, które w 

przypadku postępowania 

 

01:51:16.998 --> 01:51:20.940 

sądowego ujrzą światło dzienne. 

 

01:51:21.000 --> 01:51:22.821 

Tyle na dzisiaj. 

 

01:51:24.763 --> 01:51:30.746 

Proszę Pana tylko o ostrożne szachowanie słowami. 

 

01:51:30.766 --> 01:51:33.327 

Bardzo dziękuję. Jest Pan jednak mimo wszystko 

funkcjonariuszem 

 

01:51:33.367 --> 01:51:39.391 

publicznym, a dzisiaj jesteśmy na sesji Rady Gminy. 

 

01:51:39.431 --> 01:51:40.752 

- Dziękuję. 

 

01:51:40.792 --> 01:51:43.273 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz ad 

vocem. 

 

01:51:45.017 --> 01:51:46.218 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

01:51:46.258 --> 01:51:50.621 

Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, nie życzę sobie 

żeby Pan mnie 

 

01:51:50.661 --> 01:51:52.282 

ostrzegał, kim ja jestem, kim nie jestem, 

 

01:51:52.322 --> 01:51:53.763 

bo doskonale wiem. 

 

01:51:53.783 --> 01:51:58.145 

Niemniej Pan jest przedstawicielem naszej gminy i 

wspieraliśmy 
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01:51:58.185 --> 01:52:01.107 

Państwa przez kilka ostatnich lat w tym wysiłku. 

 

01:52:01.127 --> 01:52:05.190 

Popieraliśmy wszystkie projekty budżetu i 

głosowaliśmy za. 

 

01:52:05.250 --> 01:52:07.752 

To były pieniądze publiczne. 

 

01:52:07.792 --> 01:52:11.614 

Nie ma znaczenia czy ta instytucja, która nie przyjęła 

wniosku, 

 

01:52:11.654 --> 01:52:14.496 

rozpatrywała go półtorej miesiąca czy pięć minut. 

 

01:52:15.407 --> 01:52:21.910 

Bo kwota 200000000,00 zł została zmarnotrawiona. 

 

01:52:21.930 --> 01:52:25.371 

Jeśli Państwo sprawowaliście nadzór do północy, 

 

01:52:25.391 --> 01:52:28.352 

no to w takim razie jakiego rodzaju to był nadzór, 

 

01:52:28.412 --> 01:52:33.014 

że jednak nie udało się skutecznie złożyć tego 

wniosku. 

 

01:52:33.034 --> 01:52:36.235 

I faktycznie mieszkańcy sobie sami ocenią, 

 

01:52:36.295 --> 01:52:40.057 

jak, kto nas reprezentuje w tym Lubuskim 

Trójmieście. 

 

01:52:40.077 --> 01:52:41.658 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Burmistrzu, 

 

01:52:41.698 --> 01:52:42.778 

Pan Burmistrz Wojciech Szefner. 

 

01:52:45.683 --> 01:52:46.864 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

01:52:46.884 --> 01:52:54.010 

szanowni Państwo, ja rozumiem, że być może jedna 

czy druga strona 

 

01:52:54.030 --> 01:52:55.891 

chciałaby coś więcej, coś mniej, 

 

01:52:55.931 --> 01:52:56.952 

to jest zrozumiałe. 

 

01:52:56.972 --> 01:53:00.755 

Natomiast szanowni Państwo, prosiłbym żebyśmy 

na ten moment skupili 

 

01:53:00.795 --> 01:53:03.437 

się na wątku głównym, bo mam wrażenie, 

 

01:53:03.477 --> 01:53:07.300 

że my w tej chwili szukamy winnego i być może 

winnego znaleźliśmy, 

 

01:53:07.340 --> 01:53:11.123 

natomiast to nie jest ten winny. 

 

01:53:11.203 --> 01:53:15.186 

Winna okazała się w naszym w rozumieniu firma, 

 

01:53:15.226 --> 01:53:17.828 

która została wyłoniona w ramach postępowania, 

 

01:53:17.888 --> 01:53:22.472 

jedna z największych firm, która miała możliwości 

złożyć ten wniosek 

 

01:53:22.492 --> 01:53:25.415 

i do ostatniego momentu żaden włodarz w gminie, 

 

01:53:25.455 --> 01:53:30.799 

który wydelegował swojego przedstawiciela Panie 

Piotrze, 

 

01:53:30.839 --> 01:53:32.420 

myśmy nie mieli żadnych sygnałów o tym, 

 

01:53:32.440 --> 01:53:34.262 

że taka sytuacja może mieć. 

 

01:53:34.302 --> 01:53:39.869 

I prosiłbym również, to jest taka moja osobista 

prośba. 

 

01:53:39.929 --> 01:53:44.231 

Tych pieniędzy de facto mieliśmy szansę na 

pozyskanie, 

 

01:53:44.271 --> 01:53:47.153 

bo to nie było tak, że my te pieniądze mieliśmy 

zagwarantowane. 
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01:53:47.193 --> 01:53:50.535 

To była szansa na pozyskanie tych funduszy i tak jak 

Państwo, 

 

01:53:50.575 --> 01:53:52.776 

to co Pan Marcin przekazał przed sekundką, 

 

01:53:52.836 --> 01:53:54.557 

dzień później już Państwa informowaliśmy o tym. 

 

01:53:54.597 --> 01:53:57.779 

Też byliśmy, no szanowni Państwo, słowo 

zaskoczenie to jest mało 

 

01:53:57.819 --> 01:53:58.980 

powiedziane. No byliśmy w szoku, 

 

01:53:59.020 --> 01:54:00.761 

że coś się nie udało. 

 

01:54:00.781 --> 01:54:04.823 

Natomiast bardzo proszę żebyście Państwo dali 

jeszcze chwilę czasu. 

 

01:54:06.260 --> 01:54:11.881 

Ta sprawa musi zostać wyjaśniona, bo żadnemu 

włodarzowi gminy 

 

01:54:11.921 --> 01:54:14.362 

nie służyło i nie służy dalej ten temat, 

 

01:54:14.402 --> 01:54:16.302 

że to się nie udało. 

 

01:54:16.342 --> 01:54:21.103 

Natomiast bardzo Państwa proszę, żebyśmy szli 

razem w jednym 

 

01:54:21.143 --> 01:54:22.203 

kierunku. 

 

01:54:22.264 --> 01:54:24.944 

Bo środki oczywiście publiczne, tak samo burmistrz 

dysponuje, 

 

01:54:24.984 --> 01:54:27.705 

jak i Państwo nimi dysponujemy, bo to dwa organy 

oczywiście 

 

01:54:27.725 --> 01:54:30.045 

zarządzają tym funduszem, całościowym budżetem 

gminy. 

 

01:54:30.085 --> 01:54:34.787 

Natomiast w naszym mniemaniu winny jest 

podmiot, 

 

01:54:34.827 --> 01:54:39.509 

który został wyłoniony i któremu nie udało się na 

czas złożyć 

 

01:54:39.549 --> 01:54:40.838 

wniosku. Dziękuję bardzo. 

 

01:54:40.838 --> 01:54:49.796 

- Dziękuję. Panie Burmistrzu, Marcin Górzny bardzo 

proszę ad vocem. 

 

01:54:49.816 --> 01:54:54.940 

- Odnosząc się Panie Radny Piotrze Miszkiewicz do 

zarzutu nadzoru 

 

01:54:55.040 --> 01:55:00.183 

nad złożeniem tego wniosku, zwrócę Panu uwagę 

na fakt, 

 

01:55:00.244 --> 01:55:04.487 

o którym też mówiliśmy i mówił o tym Prezes 

Lubuskiego Trójmiasta. 

 

01:55:08.797 --> 01:55:14.141 

Złożenie tego wniosku odbywało się poprzez 

aplikację przeznaczoną 

 

01:55:14.181 --> 01:55:16.723 

do tego typu celu. 

 

01:55:16.783 --> 01:55:21.246 

Wykonawca raportował nam, jak i instytucji 

zarządzającej, 

 

01:55:21.306 --> 01:55:27.590 

że miał problemy techniczne przed zatwierdzeniem 

tego wniosku. 

 

01:55:27.630 --> 01:55:33.154 

A musi Pan pamiętać, że każde działanie 

wykonawcy, 

 

01:55:33.234 --> 01:55:36.756 

my jako zarząd walidowaliśmy i to się wszystko jakby 

działo w czasie 

 

01:55:36.796 --> 01:55:39.517 

rzeczywistym. 
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01:55:39.557 --> 01:55:41.898 

Jedna sytuacja, która na pewno będzie wyjaśniana. 

 

01:55:41.939 --> 01:55:46.061 

Na dzisiaj nie mamy jeszcze, nie ma na stronie CUPT, 

 

01:55:46.201 --> 01:55:51.244 

a sprawdzałem to dzisiaj rano, informacji o tym jakie 

wnioski zostały 

 

01:55:51.284 --> 01:55:53.545 

złożone, przez kogo i ile ich było. 

 

01:55:54.906 --> 01:56:00.829 

Natomiast kilkanaście minut po upływie terminu 

złożenia wniosku, 

 

01:56:00.889 --> 01:56:02.791 

czyli kilkanaście minut po północy, 

 

01:56:02.831 --> 01:56:07.634 

ten wykonawca złożył ten wniosek poprzez 

platformę ePUAP, 

 

01:56:07.694 --> 01:56:09.855 

co oczywiście nie było zgodne z zasadami, 

 

01:56:09.915 --> 01:56:13.818 

które dla tego typu projektów są przewidziane. 

 

01:56:13.858 --> 01:56:18.901 

Ale myślę, że jest to znamienne i wiele tłumaczy w 

tej sytuacji. Dziękuję. 

 

01:56:20.143 --> 01:56:21.964 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

01:56:22.004 --> 01:56:25.645 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 4. 

 

01:56:25.705 --> 01:56:28.706 

Informacja Przewodniczącej Komisji Rady Miejskiej 

w Sulechowie z prac 

 

01:56:28.746 --> 01:56:30.206 

komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

01:56:30.246 --> 01:56:33.647 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zadać pytanie 

 

01:56:33.687 --> 01:56:36.248 

do sprawozdania, które macie Państwo 

przedłożone? 

 

01:56:36.308 --> 01:56:37.788 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego. 

 

01:56:37.868 --> 01:56:39.249 

Punktu punkt 5. 

 

01:56:39.269 --> 01:56:40.989 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sulechowa 

w okresie 

 

01:56:41.009 --> 01:56:42.750 

międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

01:56:45.836 --> 01:56:47.338 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

01:56:47.378 --> 01:56:51.102 

szanowni Państwo, no tak jak zawsze Pan Burmistrz 

przedłożył Państwu 

 

01:56:51.142 --> 01:56:53.105 

dokumentację udostępnioną elektronicznie. 

 

01:56:53.125 --> 01:56:55.948 

Jeżeli będą jakiekolwiek pytania, to odpowiemy. 

 

01:56:57.470 --> 01:56:59.152 

- Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

01:57:01.550 --> 01:57:04.853 

- Panie Przewodniczący, Panie, Panowie 

Burmistrzowie, 

 

01:57:04.933 --> 01:57:07.235 

szanowni Radni, mieszkańcy. 

 

01:57:07.275 --> 01:57:12.900 

Chciałbym zadać trzy pytania i prosiłbym o 

wyjaśnienie. 

 

01:57:12.960 --> 01:57:16.763 

A mianowicie Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa, 

 

01:57:16.843 --> 01:57:22.828 

według stanu i tak jest zapisane w relacji czy 

protokole tutaj Pana 

 

01:57:22.888 --> 01:57:24.549 

Burmistrza. 
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01:57:24.609 --> 01:57:28.912 

Dokonano kolejnego naboru wniosków 

uzupełniających w liczbie 6. 

 

01:57:28.912 --> 01:57:34.275 

Chciałbym tylko się dowiedzieć, czy są jeszcze wolne 

mieszkania 

 

01:57:34.295 --> 01:57:37.637 

w ramach tak zwanego popularnie u nas SIM-u? 

 

01:57:37.677 --> 01:57:39.078 

Drugie pytanie. 

 

01:57:39.098 --> 01:57:42.420 

Jest zbliżone inicjatywie mieszkaniowej, 

 

01:57:42.500 --> 01:57:46.702 

a mianowicie już za poprzedniej kadencji i również 

Pan, 

 

01:57:46.742 --> 01:57:48.223 

Panie Burmistrzu w tym uczestniczył. 

 

01:57:49.284 --> 01:57:53.248 

Intensywnie poczynaliśmy kroki, w celu uzyskania 

ostatecznego 

 

01:57:53.308 --> 01:57:57.513 

pozwolenia na budowę na popularnym tartaku. 

 

01:57:57.553 --> 01:58:01.817 

Zgłaszaliście Państwo, że jest problem z ciepłem, 

 

01:58:03.079 --> 01:58:05.201 

dostarczeniem ciepła. 

 

01:58:05.261 --> 01:58:08.685 

Sprawa trwa trzy lata, a może dłużej. 

 

01:58:09.491 --> 01:58:13.355 

Chciałbym się dopytać jako radny, 

 

01:58:13.395 --> 01:58:17.799 

jako mieszkaniec, ile czasu będziemy czekać na 

ostateczne 

 

01:58:17.839 --> 01:58:19.160 

rozstrzygnięcie w tej kwestii? 

 

01:58:20.782 --> 01:58:27.648 

Ostatnie pytanie kieruję też tutaj jeśli chodzi o zapis 

w tym 

 

01:58:27.708 --> 01:58:29.190 

sprawozdaniu. 

 

01:58:29.330 --> 01:58:32.354 

A mianowicie w kwestii zamówień publicznych, 

 

01:58:32.374 --> 01:58:33.795 

w punkcie 2. 

 

01:58:33.855 --> 01:58:39.603 

jest taki temat, rozbudowa infrastruktury ochrony 

poczty, 

 

01:58:39.643 --> 01:58:40.684 

drugie postępowanie. 

 

01:58:40.724 --> 01:58:46.242 

I teraz prosiłbym o wyjaśnienie, jakiej poczty? 

 

01:58:46.322 --> 01:58:49.185 

Czy poczty elektronicznej czy poczty papierowej, 

 

01:58:49.205 --> 01:58:50.347 

a może budynku poczty? 

 

01:58:50.367 --> 01:58:54.332 

Po prostu chciałbym znać odpowiedź. 

 

01:58:54.412 --> 01:59:01.300 

Bo już tłumaczę, to jest zamówienia publiczne czyli 

dział 2. punkt 2. 

 

01:59:01.320 --> 01:59:04.584 

I to jest chyba strona 7., tak. 

 

01:59:04.604 --> 01:59:09.309 

I tam jest wydatek, że termin podpisania 

planowanej umowy z firmą 

 

01:59:09.369 --> 01:59:12.993 

z Piekar Śląskich jest planowany na 16 kwietnia. 

 

01:59:13.013 --> 01:59:15.195 

Proszę o wyjaśnienie o jaką ochronę poczty, 

 

01:59:15.235 --> 01:59:17.938 

bo tutaj nas to nurtuje. Dziękuję bardzo. 

 

01:59:17.998 --> 01:59:19.700 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Burmistrzu. 

 

01:59:19.740 --> 01:59:21.262 
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Pan Burmistrz Marcin Górzny się zgłasza. 

 

01:59:24.588 --> 01:59:28.410 

- Panie Radny, jeśli chodzi o Społeczną Inicjatywę 

Mieszkaniową, 

 

01:59:28.470 --> 01:59:34.794 

to po pierwszym naborze zostało nam siedem lokali 

mieszkalnych. 

 

01:59:34.894 --> 01:59:37.836 

Nabór zakończyliśmy w miniony piątek. 

 

01:59:37.956 --> 01:59:40.818 

Tak jak wskazaliśmy w tym sprawozdaniu 

Burmistrza, 

 

01:59:40.838 --> 01:59:44.701 

wpłynęło sześć wniosków, więc z prostej 

matematyki teoretycznie 

 

01:59:44.741 --> 01:59:48.223 

wynika, że jeden lokal będzie do zagospodarowania 

jeszcze. 

 

01:59:48.923 --> 01:59:51.605 

Prawdopodobnie ogłosimy nabór trzeci. 

 

01:59:51.665 --> 01:59:55.248 

Natomiast muszę zwrócić uwagę na jeden fakt. 

 

01:59:55.308 --> 01:59:59.011 

Dopiero jutro zbiera się komisja, która te wnioski 

będzie oceniała 

 

01:59:59.051 --> 02:00:02.153 

i może się okazać, że któryś z tych sześciu wniosków, 

 

02:00:02.213 --> 02:00:05.315 

oby nie, ale nie będzie spełniał kryteriów 

formalnych. 

 

02:00:05.335 --> 02:00:08.037 

W związku z tym może potem dojść do takiej 

sytuacji, 

 

02:00:08.097 --> 02:00:10.399 

że liczba tych lokali się zwiększy, 

 

02:00:11.721 --> 02:00:14.485 

wolnych do zasiedlenia. 

 

02:00:14.585 --> 02:00:19.373 

I jeszcze warto powiedzieć, nawet w przypadku 

gdyby te sześć wniosków 

 

02:00:19.433 --> 02:00:22.899 

zostało rozpatrzonych pozytywnie, bo będzie 

spełniało kryteria 

 

02:00:22.959 --> 02:00:27.130 

formalne, każda taka osoba składająca, 

 

02:00:27.170 --> 02:00:30.890 

wnioskodawca może nie podpisać umowy 

partycypacji. 

 

02:00:30.930 --> 02:00:35.651 

Wówczas takie mieszkanie siłą rzeczy też wraca do 

puli i tak 

 

02:00:35.691 --> 02:00:38.932 

zrobiliśmy między pierwszym i drugim naborem. 

 

02:00:38.972 --> 02:00:43.233 

Wstrzymaliśmy się do momentu, kiedy mieliśmy 

jasność po podpisaniu 

 

02:00:43.773 --> 02:00:47.834 

umów partycypacyjnych, tak żeby naszym 

mieszkańcom ogłosić ile lokali 

 

02:00:48.514 --> 02:00:49.975 

jakby jest jeszcze w puli. 

 

02:00:50.015 --> 02:00:54.399 

Myślę, że podobną sytuację zastosujemy teraz przy 

tym ewentualnie 

 

02:00:54.439 --> 02:00:55.520 

trzecim naborze. 

 

02:00:55.560 --> 02:00:58.162 

Będziecie oczywiście Państwo o wszystkim 

informowani. 

 

02:00:58.182 --> 02:01:02.906 

Natomiast odnosząc się do drugiej części Pana 

pytania i do budynku 

 

02:01:02.966 --> 02:01:06.509 

komunalnego na tartaku, to wspomnę tylko, 

 

02:01:06.569 --> 02:01:11.493 

że budynki wielorodzinne muszą mieć ogrzewanie 

zewnętrzne. 
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02:01:11.593 --> 02:01:15.557 

I ja wiem, że to może brzmieć jak tania wymówka, 

 

02:01:15.597 --> 02:01:19.782 

natomiast w sytuacji, w której nie jesteśmy w stanie 

uzyskać dla tego 

 

02:01:19.842 --> 02:01:25.769 

typu obiektów dwóch wielorodzinnych na dzisiaj 

warunków na przyłącze 

 

02:01:25.809 --> 02:01:32.376 

gazowe, musimy czekać na wybudowanie tej nowej 

nitki, 

 

02:01:32.436 --> 02:01:37.338 

jak ona jest w żargonie polskich sieci gazowych 

nazywana z gazoportu 

 

02:01:37.358 --> 02:01:38.538 

w Świnoujściu. 

 

02:01:38.578 --> 02:01:44.921 

Wtedy mamy wstępną promesę, że ilość tego gazu 

dostępna w Sulechowie 

 

02:01:44.961 --> 02:01:49.262 

będzie pozwalała na wydanie warunków dla tych 

budynków. 

 

02:01:49.342 --> 02:01:54.004 

A też żeby jakby dopowiedzieć i uspokoić Państwa, 

 

02:01:54.024 --> 02:01:55.484 

to tak naprawdę nie chodzi o to, 

 

02:01:55.524 --> 02:01:57.605 

że gazu w Sulechowie nie mamy. 

 

02:01:57.665 --> 02:02:02.006 

Natomiast jest to stała praktyka wielu inwestorów. 

 

02:02:02.066 --> 02:02:05.127 

Składają wnioski do obydwu operatorów, 

 

02:02:05.167 --> 02:02:06.968 

którzy działają na terenie naszej gminy, 

 

02:02:07.008 --> 02:02:12.329 

czyli do polskich sieci gazowniczych, które potem 

obsługuje PGNiG 

 

02:02:12.569 --> 02:02:17.771 

i EWE Energia z bardzo przewymiarowanymi 

danymi. 

 

02:02:18.752 --> 02:02:22.228 

Czyli krótko mówiąc, wnioskują o większy pobór 

gazu, 

 

02:02:22.228 --> 02:02:26.852 

niż faktycznie go biorą. I teraz te zakłady podpisując 

umowy, 

 

02:02:26.852 --> 02:02:33.694 

no siłą rzeczy bukują taką ilość gazu, o jaką 

wnioskował ten podmiot, 

 

02:02:33.854 --> 02:02:37.417 

mimo że go potem jakby w takiej ilości nie zużywa. 

 

02:02:37.457 --> 02:02:41.519 

I to powoduje, że w pewnym momencie po prostu 

kończą się te wolne 

 

02:02:41.539 --> 02:02:42.700 

moce przerobowe. 

 

02:02:42.760 --> 02:02:47.303 

Zakładam oczywiście, że za chwilę ta sytuacja 

ulegnie poprawie, 

 

02:02:47.383 --> 02:02:52.606 

bo jest już wybrany wykonawca na rozbudowę tej 

sieci w kierunku 

 

02:02:52.666 --> 02:02:53.887 

Sulechowa. 

 

02:02:53.927 --> 02:02:57.270 

I myślę, że w ciągu najbliższych kilkunastu miesięcy 

to nastąpi. 

 

02:02:57.310 --> 02:03:00.373 

Również będziecie Państwo i mieszkańcy o tej 

sprawie informowani. 

 

02:03:00.413 --> 02:03:02.035 

Dziękuję. 

 

02:03:02.075 --> 02:03:05.257 

- Panie Przewodniczący, ja pozwolę sobie od razu na 

pytanie numer 

 

02:03:05.318 --> 02:03:08.901 
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trzy. Panie Sebastianie oczywiście chodzi o ochronę 

poczty 

 

02:03:08.941 --> 02:03:11.403 

elektronicznej urzędu. Zabrakło słów. 

 

02:03:13.865 --> 02:03:15.847 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

02:03:18.208 --> 02:03:20.829 

- Dziękuję. Trzy pytania Panie Burmistrzu. 

 

02:03:20.949 --> 02:03:24.170 

Rozdział drugi, zamówienia publiczne. 

 

02:03:24.210 --> 02:03:29.171 

Jaką planujemy kwotę, ponieważ to jest w ramach 

już procedury 

 

02:03:29.211 --> 02:03:33.192 

ustalenia zamówień publicznych, odnośnie 

dokumentacji adaptacji 

 

02:03:33.212 --> 02:03:36.293 

pomieszczeń Ratusza w Sulechowie. 

 

02:03:36.333 --> 02:03:37.414 

Jaką przewidujemy kwotę? 

 

02:03:37.454 --> 02:03:40.634 

Może nie na samą dokumentację, ale docelowo, 

 

02:03:40.674 --> 02:03:42.275 

jeśli chodzi o realizację tego zadania. 

 

02:03:44.400 --> 02:03:48.021 

Kolejne pytanie, zakup drzewek. 

 

02:03:48.061 --> 02:03:52.563 

Bardzo fajna inicjatywa, z którą na pewno się 

zgadzamy i popieramy. 

 

02:03:52.603 --> 02:03:55.064 

Może pytanie troszeczkę zabawne. 

 

02:03:55.124 --> 02:04:00.585 

Niemniej, czy to zakupy będą przez gminę wspierać 

lokalnych, 

 

02:04:03.026 --> 02:04:08.828 

rodzime szkółki drzewa, czy te drzewa będziemy 

sprowadzać z innych 

 

02:04:09.168 --> 02:04:11.009 

powiedzmy województw, nie daj Boże innych 

państw? 

 

02:04:12.082 --> 02:04:14.023 

I trzecie pytanie. 

 

02:04:16.404 --> 02:04:22.648 

Publikacja spotkania z wojewodą lubuskim Państwa 

burmistrzów. 

 

02:04:22.688 --> 02:04:25.369 

Przekaz był dosyć ograniczony i krótki. 

 

02:04:25.409 --> 02:04:28.271 

Ograniczył się do ulicy Matejki, z czego się również 

cieszymy 

 

02:04:28.291 --> 02:04:30.272 

i bijemy brawo. 

 

02:04:30.352 --> 02:04:34.734 

Niemniej, czy takie kwestie na pewno zostały 

poruszone? 

 

02:04:34.794 --> 02:04:39.124 

Ale chcielibyśmy wiedzieć, czy wojewoda i kiedy 

będzie nas wspierał 

 

02:04:39.184 --> 02:04:43.366 

w rozbudowie węzła S3 drogi krajowej, 

 

02:04:43.386 --> 02:04:45.947 

jeśli chodzi o naszą gminę? 

 

02:04:46.027 --> 02:04:51.509 

Czy odniósł się do budowy mostu w Pomorsku i czy 

mamy zapewnione 

 

02:04:51.549 --> 02:04:55.990 

wsparcie również wojewody, jeśli chodzi o budowę 

drogi wojewódzkiej 

 

02:04:56.050 --> 02:04:58.711 

z Pomorska do Sulechowa? 

 

02:04:58.751 --> 02:05:00.572 

Na ten moment tyle. 

 

02:05:02.005 --> 02:05:03.046 

- Dziękuję bardzo. 
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02:05:03.086 --> 02:05:04.688 

Proszę Panie Burmistrzu. 

 

02:05:04.748 --> 02:05:07.270 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni 

Państwo. 

 

02:05:07.330 --> 02:05:10.874 

Panie Radny Piotrze, odpowiedź na pytanie numer 

jeden. 

 

02:05:10.934 --> 02:05:12.455 

Ile pieniążków, to nam wyjdzie z kosztorysów tak 

naprawdę. 

 

02:05:13.636 --> 02:05:15.178 

Czyli wyjdzie z dokumentacji jaki zakres, 

 

02:05:15.198 --> 02:05:17.780 

wtedy Państwu przedstawimy tą propozycję. 

 

02:05:17.880 --> 02:05:19.362 

Pytanie numer dwa, zieleń. 

 

02:05:20.854 --> 02:05:23.095 

No to tu powiem tyle, konkurs ofert. 

 

02:05:23.135 --> 02:05:25.957 

Oczywiście materiał, który będziemy chcieli kupić 

był wskazany wprost 

 

02:05:25.977 --> 02:05:30.279 

we wniosku, czyli muszą to być gatunki miododajne. 

 

02:05:30.339 --> 02:05:32.600 

Roześlemy zapytania po szkółkach, z którymi 

współpracujemy 

 

02:05:32.660 --> 02:05:34.121 

oczywiście, no ale gdzie taniej. 

 

02:05:34.161 --> 02:05:36.942 

No to tutaj nic z Ameryki przed Państwem nie 

ukrywam. 

 

02:05:37.162 --> 02:05:38.403 

Konkurs ofert. 

 

02:05:38.443 --> 02:05:40.244 

Każdy najtańszy wykonawca, który spełnia wymogi, 

 

02:05:42.365 --> 02:05:45.988 

z takim wykonawcą zostanie podpisana umowę na 

dostawę tego materiału 

 

02:05:46.028 --> 02:05:48.610 

roślinnego. I pytanie numer trzy. 

 

02:05:48.670 --> 02:05:51.353 

Ja co prawda nie uczestniczyłem w całym spotkaniu, 

 

02:05:51.373 --> 02:05:52.634 

miałem jeszcze inne swoje obowiązki, 

 

02:05:52.674 --> 02:05:56.937 

natomiast te tematy, o które Pan pyta podkreślone 

zostały bardzo 

 

02:05:56.977 --> 02:05:58.379 

mocno przez Pana Burmistrza. 

 

02:05:58.419 --> 02:06:01.401 

I nie tylko na tym spotkaniu, bo Pan Burmistrz 

wszędzie gdzie może, 

 

02:06:01.441 --> 02:06:03.683 

gdzie się spotyka z różnymi samorządowcami, 

 

02:06:03.743 --> 02:06:05.645 

politykami, oczywiście też senatorami, 

 

02:06:05.725 --> 02:06:09.028 

to za każdym razem podkreślamy jakie są dla nas 

priorytetowe 

 

02:06:09.068 --> 02:06:12.190 

elementy, bez których, bez ich pomocy, 

 

02:06:12.250 --> 02:06:16.955 

czyli tych najwyższych polityków nie jesteśmy w 

stanie sobie sami 

 

02:06:17.015 --> 02:06:19.737 

poradzić. Jeżeli to wystarczy, dziękuję bardzo. 

 

02:06:21.779 --> 02:06:25.042 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pani Radna Karolina 

Szarłata. 

 

02:06:26.668 --> 02:06:30.252 

- Ja mam tylko zapytanie, ponieważ została 

podpisana już umowa 

 

02:06:30.292 --> 02:06:33.596 
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na dofinansowanie Matejki, dalszy etap budowa 

Matejki. 

 

02:06:33.656 --> 02:06:38.241 

Czy wykonawcą będzie ta sama firma która robiła 

ulicę Wyspiańskiego? 

 

02:06:38.281 --> 02:06:41.624 

I jeśli tak, to czy wiemy już kiedy ruszą jakiekolwiek 

prace 

 

02:06:41.665 --> 02:06:46.009 

na Matejki w Brzeziu? 

 

02:06:46.029 --> 02:06:47.471 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Panie Burmistrzu. 

 

02:06:48.876 --> 02:06:51.979 

- Pani Radna, jesteśmy jeszcze przed ogłoszeniem 

przetargu, 

 

02:06:52.019 --> 02:06:53.981 

więc kto będzie wykonawcą tego nie wiemy. 

 

02:06:54.041 --> 02:06:55.643 

Być może to będzie ta sama firma, 

 

02:06:55.663 --> 02:07:00.368 

która budowała po sąsiedzku ulicę Wyspiańskiego. 

 

02:07:00.428 --> 02:07:05.794 

Natomiast przetarg jest nieograniczony, więc 

teoretycznie każda firma 

 

02:07:05.834 --> 02:07:07.215 

z Polski może wystartować. 

 

02:07:08.640 --> 02:07:15.686 

Decyduje też, od razu dopowiem, kryteria jasno 

wynikają z ustawy. 

 

02:07:15.726 --> 02:07:19.469 

Dzisiaj to nie 100% cena, tylko 60% maksymalnie 

cena, 

 

02:07:20.070 --> 02:07:22.092 

40% inne kryterium. 

 

02:07:22.152 --> 02:07:26.135 

Najczęściej realnie jest tak, że to jednak cena 

decyduje i ja 

 

02:07:26.155 --> 02:07:29.678 

nie przypominam sobie, żebyśmy nie wybrali 

najtańszego wykonawcy. 

 

02:07:29.718 --> 02:07:37.086 

Natomiast staramy się, żeby jakość tych 

wykonawców była 

 

02:07:37.146 --> 02:07:38.887 

na odpowiednim poziomie. 

 

02:07:38.927 --> 02:07:42.650 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

02:07:42.670 --> 02:07:44.151 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

02:07:44.191 --> 02:07:46.773 

Jeszcze przypomniałem sobie o jednej ważnej 

kwestii. 

 

02:07:46.793 --> 02:07:49.875 

W mojej ocenie być może zabrakło, ale dopowiem, 

 

02:07:49.915 --> 02:07:53.278 

ale też chciałbym uczulić Wysoką Radę na pewien 

fakt, 

 

02:07:53.298 --> 02:07:56.480 

który nastąpił po. 

 

02:07:56.520 --> 02:08:00.643 

31 marca Wysoka Rado odbyło się posiedzenie 

Komisji Przestrzegania 

 

02:08:00.703 --> 02:08:03.665 

Prawa i Ochrony Środowiska wraz z 

przedstawicielami pracowników 

 

02:08:03.705 --> 02:08:04.846 

Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

 

02:08:07.739 --> 02:08:10.201 

Również byli mieszkańcy obecni. 

 

02:08:10.241 --> 02:08:13.723 

Mimo różnic w zdaniach, jeśli chodzi o 

projektowanie przejść dla 

 

02:08:13.763 --> 02:08:17.445 

pieszych w tym newralgicznym miejscu, 

 

02:08:17.505 --> 02:08:19.866 
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udało się znaleźć kompromis z mieszkańcami, 

 

02:08:19.946 --> 02:08:24.929 

z przedstawicielami Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

 

02:08:24.949 --> 02:08:27.351 

Mniejszy lub większy również z naszym urzędem. 

 

02:08:29.775 --> 02:08:31.576 

Jeszcze w tym momencie tylko chciałbym 

dopowiedzieć, 

 

02:08:31.616 --> 02:08:35.099 

że chcielibyśmy oczywiście kiedy Zarząd Dróg 

Wojewódzkich jakkolwiek 

 

02:08:35.139 --> 02:08:39.382 

przygotuje projekt, chcielibyśmy się z nim zapoznać, 

 

02:08:39.462 --> 02:08:43.265 

ale chciałbym Państwu radnym uzmysłowić co się 

wydarzyło 

 

02:08:43.285 --> 02:08:48.569 

w następstwie tegoż spotkania, bo bardzo trudnym 

jest do zrozumienia 

 

02:08:48.649 --> 02:08:54.633 

fakt, iż przedstawiciel organu wykonawczego 

wprowadza nowe standardy 

 

02:08:54.653 --> 02:08:57.315 

w naszej gminie i chyba historycznie w samorządzie. 

 

02:08:59.284 --> 02:09:06.509 

Bo jak można ocenić donos na jednego z radnych do 

jego pracodawców, 

 

02:09:06.529 --> 02:09:09.711 

przez przedstawiciela właśnie organu 

wykonawczego, 

 

02:09:09.731 --> 02:09:12.213 

w celu ukarania go tylko za to, 

 

02:09:12.273 --> 02:09:18.337 

że reprezentował na komisji mieszkańców i bronił 

bezpieczeństwa Gminy 

 

02:09:18.397 --> 02:09:19.918 

Sulechów. 

 

02:09:19.938 --> 02:09:25.707 

Nie wiem jaki był zamiar tego, niemniej w moim 

odczuciu było to próba 

 

02:09:25.787 --> 02:09:28.808 

zastraszenia radnego rękami pracodawcy, 

 

02:09:28.848 --> 02:09:32.409 

którego dzisiaj gmina bardzo mocno wspiera 

finansowo. 

 

02:09:34.029 --> 02:09:38.250 

Czy naprawdę takie standardy chcemy w tej 

kadencji mieć w Gminie 

 

02:09:38.290 --> 02:09:41.451 

Sulechów? 

 

02:09:41.491 --> 02:09:46.312 

Proszę Państwa, jeśli nie ma się merytorycznych 

argumentów przeciwko, 

 

02:09:46.352 --> 02:09:49.473 

wystarczy dialog. 

 

02:09:49.513 --> 02:09:52.414 

Nie trzeba od razu dzwonić do pracodawcy, 

 

02:09:53.599 --> 02:09:58.582 

żeby rękami pracodawcy wymusić określone 

zachowanie na radnym. 

 

02:09:58.642 --> 02:10:02.985 

Radnym, który jest dzisiaj przedstawicielem 

mieszkańców. 

 

02:10:03.025 --> 02:10:07.028 

Nie jest u tegoż pracodawcy, nie wykonuje jego 

obowiązków. 

 

02:10:07.068 --> 02:10:11.431 

Jednak ten kierunek został wytyczony. 

 

02:10:11.451 --> 02:10:15.434 

No chyba, że ta rozmowa dyscyplinująca proszę 

Państwa ma być tylko 

 

02:10:15.474 --> 02:10:17.835 

w tym kierunku, że racja jest tylko jedna, 

 

02:10:17.895 --> 02:10:18.956 

a na pewno nie ma jej radny. 

 

02:10:21.966 --> 02:10:26.268 
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Jest tu pewna w moim odczuciu synergia do 

schematów, 

 

02:10:26.308 --> 02:10:28.789 

jaka robi to obecna władza w Polsce. 

 

02:10:28.809 --> 02:10:30.970 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

02:10:31.010 --> 02:10:35.892 

takie postępowanie powinno się spotkać nie tylko z 

potępieniem takich 

 

02:10:35.912 --> 02:10:41.035 

zachowań, ale w moim odczuciu należy rozważyć 

wykluczenie z posiedzeń 

 

02:10:41.175 --> 02:10:44.996 

sesji Rady Miasta do końca kadencji takiej osoby, 

 

02:10:45.016 --> 02:10:48.255 

bo inaczej nie można nazwać tego, 

 

02:10:48.295 --> 02:10:53.359 

co się stało, jak zastraszeniem, umniejszeniem 

radnemu pracy, 

 

02:10:53.439 --> 02:10:58.363 

de facto organowi jakim jest Rada Miejska. 

 

02:10:58.403 --> 02:11:01.965 

To nie jest pytanie, to jest tylko stwierdzenie i 

poinformowanie 

 

02:11:02.005 --> 02:11:05.148 

Wysokiej Rady, że dzisiaj to jest ten radny, 

 

02:11:05.168 --> 02:11:07.650 

a jutro może być ktoś inny. 

 

02:11:07.690 --> 02:11:12.233 

Że my uważamy, że takich standardów chyba nie 

należy wprowadzać. 

 

02:11:12.273 --> 02:11:16.997 

To są standardy z poziomu chyba państwa Białoruś 

albo Rosji. 

 

02:11:18.288 --> 02:11:20.270 

My się na to nie godzimy. 

 

02:11:20.310 --> 02:11:21.671 

Dziękuję. 

 

02:11:21.731 --> 02:11:23.834 

- Dziękuję. 

 

02:11:23.934 --> 02:11:27.297 

Ja znam już sprawę, bo Państwo radni może nie 

mieliście okazji, 

 

02:11:27.317 --> 02:11:30.100 

ale ja z Panem Piotrem o tej sprawie rozmawiałem i 

wiem o co chodzi, 

 

02:11:30.240 --> 02:11:32.862 

to może tylko wyjaśnię krótko. 

 

02:11:32.922 --> 02:11:35.104 

Mandat radnego jest wolny. 

 

02:11:35.144 --> 02:11:37.687 

To wynika z przepisów ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

02:11:37.747 --> 02:11:42.712 

Jakiekolwiek wywieranie presji na radnego jest na 

pewno nieetyczne. 

 

02:11:43.564 --> 02:11:48.446 

I każdy radny podejmuje decyzję tak jak uważa w 

swoim sumieniu, 

 

02:11:48.486 --> 02:11:50.006 

bo tak go mieszkańcy wybrali. 

 

02:11:50.046 --> 02:11:56.428 

Także ja zapoznam się szczegółowo z tą sprawą i 

wystosuję pismo 

 

02:11:56.508 --> 02:12:02.270 

do pracodawcy pana radnego, jeżeli takie pismo 

będzie konieczne. 

 

02:12:02.290 --> 02:12:05.091 

Jeżeli rzeczywiście jest tak jak Pan mówi, 

 

02:12:05.131 --> 02:12:09.173 

to znaczy, że na posiedzeniu formalnym czy 

nieformalnym komisji 

 

02:12:11.269 --> 02:12:15.512 

wyrażano swoje poglądy i dyskutowano na jakiś 

temat. 

 

02:12:15.592 --> 02:12:21.356 
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I to wiązało się z tym, że gdzieś Pan ma wszczęte 

postępowanie ze 

 

02:12:21.396 --> 02:12:23.797 

strony swojego pracodawcy w związku z tym 

posiedzeniem, 

 

02:12:23.857 --> 02:12:28.280 

to ja uważam, że to jest według mnie niemożliwe i 

takie rzeczy 

 

02:12:28.320 --> 02:12:31.783 

nie powinny mieć miejsca. Na pewno jakieś 

stanowisko moje osobiście 

 

02:12:31.823 --> 02:12:33.544 

będzie w tym zakresie wyrażone. 

 

02:12:33.584 --> 02:12:35.005 

Dziękuję. 

 

02:12:35.045 --> 02:12:36.706 

Bardzo proszę, Pan Burmistrz Wojciech Szefner. 

 

02:12:37.526 --> 02:12:40.188 

- Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, 

 

02:12:40.268 --> 02:12:42.930 

szanowni goście, to ja mam prośbę Panie 

Przewodniczący, 

 

02:12:42.950 --> 02:12:49.175 

jak Pan z tego co słyszę ma jakieś materiały, 

 

02:12:49.255 --> 02:12:51.296 

a w związku z tym co Pan radny Piotr powiedział, 

 

02:12:51.336 --> 02:12:54.378 

jak dobrze zrozumiałem organ wykonawczy, tak? 

 

02:12:54.418 --> 02:12:56.774 

Czy źle zrozumiałem? 

 

02:12:56.794 --> 02:12:58.036 

Czyli ktoś ze strony Burmistrza. 

 

02:12:58.076 --> 02:13:00.138 

Nie padło imię nazwisko żadne Panie 

Przewodniczący, 

 

02:13:00.198 --> 02:13:02.301 

więc bardzo bym prosił jak Panowie ustalicie, 

 

02:13:02.341 --> 02:13:05.544 

żeby poinformować, bo pójdzie w eter informacja, 

 

02:13:05.625 --> 02:13:08.468 

ja o takich informacji żadnych formalnych nic nie 

wiem, 

 

02:13:08.548 --> 02:13:11.171 

a chcielibyśmy również uzyskać takie informacje. 

Dziękuję. 

 

02:13:16.300 --> 02:13:18.501 

- Tak, taka informacja, ja się zapoznam z 

dokumentami, 

 

02:13:18.521 --> 02:13:23.582 

jeżeli one będą dla mnie dostępne i jeżeli je będę 

miał, 

 

02:13:23.642 --> 02:13:25.063 

to je Państwu udostępnię. 

 

02:13:25.103 --> 02:13:27.363 

Taki dokument mam, ale nie wiem czy mogę 

udostępnić 

 

02:13:27.403 --> 02:13:30.764 

przed sobą. Nie, dobrze. 

 

02:13:30.804 --> 02:13:34.386 

Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 

6. 

 

02:13:34.406 --> 02:13:37.287 

Sprawozdanie z działań podjętych w celu realizacji 

programu 

 

02:13:37.307 --> 02:13:40.188 

współpracy Gminy Sulechów z organizacjami 

pozarządowymi 

 

02:13:40.248 --> 02:13:43.429 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 

 

02:13:44.330 --> 02:13:47.591 

2024. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać 

 

02:13:47.631 --> 02:13:49.331 

głos w tym punkcie? 

 

02:13:49.371 --> 02:13:50.992 
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Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

02:13:51.052 --> 02:13:54.533 

Punkt 7. Sprawozdanie dotyczące realizacji 

programu ochrony zdrowia 

 

02:13:54.573 --> 02:13:57.534 

Gminy Sulechów w 2024 roku. 

 

02:13:57.574 --> 02:13:59.735 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

02:13:59.755 --> 02:14:00.856 

w tym punkcie? 

 

02:14:00.876 --> 02:14:04.917 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. Punkt 8. 

 

02:14:04.937 --> 02:14:06.278 

Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał. 

 

02:14:06.938 --> 02:14:11.741 

Na początek druk numer 41/2025 w sprawie 

przekazania środków 

 

02:14:11.801 --> 02:14:14.523 

finansowych Komendzie Miejskiej Policji w Zielonej 

Górze 

 

02:14:14.563 --> 02:14:16.844 

z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w 

Sulechowie. 

 

02:14:16.884 --> 02:14:19.306 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać lub Pan 

Burmistrz chciałby 

 

02:14:19.326 --> 02:14:20.787 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

02:14:20.827 --> 02:14:22.228 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

02:14:22.268 --> 02:14:24.549 

Bardzo proszę Panie Bartku o uruchomienie 

głosowania, 

 

02:14:24.609 --> 02:14:27.551 

druk numer 41, a Państwa radnych o oddanie głosu 

na swoich 

 

02:14:27.611 --> 02:14:30.793 

urządzeniach. 

 

02:14:30.853 --> 02:14:33.434 

Za 19 radnych. Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

02:14:33.475 --> 02:14:34.615 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

02:14:34.655 --> 02:14:39.045 

druk numer 42 o zmianie uchwały w sprawie 

budżetu Gminy Sulechów 

 

02:14:39.246 --> 02:14:43.068 

na 2025 rok. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan 

Burmistrz chciałby 

 

02:14:43.108 --> 02:14:44.148 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

02:14:44.168 --> 02:14:45.409 

Nie widzę. 

 

02:14:45.429 --> 02:14:46.550 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

02:14:46.610 --> 02:14:55.775 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

02:14:57.716 --> 02:14:59.077 

Za 19 radnych. 

 

02:14:59.117 --> 02:15:00.798 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

02:15:01.618 --> 02:15:02.998 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

02:15:03.058 --> 02:15:07.699 

druk 43 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej 

 

02:15:07.719 --> 02:15:10.099 

Gminy Sulechów na lata 2025-2029. 

 

02:15:10.360 --> 02:15:14.540 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 
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02:15:14.560 --> 02:15:17.361 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do 

głosowania. 

 

02:15:17.401 --> 02:15:21.001 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

02:15:21.021 --> 02:15:24.416 

Druk numer 43. 

 

02:15:25.862 --> 02:15:28.743 

Za 19 radnych. 

 

02:15:28.783 --> 02:15:30.423 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

02:15:33.171 --> 02:15:35.494 

Pan Radny Piotr. Do kolejnego, tak? 

 

02:15:35.534 --> 02:15:40.139 

- Nawet nie do kolejnego. 

 

02:15:40.179 --> 02:15:41.580 

- W tym punkcie? 

 

02:15:41.600 --> 02:15:44.884 

- W imieniu klubu chciałbym 10 minut przerwy. 

 

02:15:45.044 --> 02:15:46.305 

- Ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

02:15:46.326 --> 02:15:48.646 

Dziękuję. 

 

02:28:13.763 --> 02:28:18.086 

Szanowni Państwo, bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

02:28:18.106 --> 02:28:19.768 

Przerwa minęła. 

 

02:28:19.808 --> 02:28:24.231 

Wznawiam obrady XV zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Sulechowie IX 

 

02:28:24.271 --> 02:28:29.755 

kadencji. [dźwięk dzwonka]. 

 

02:28:29.776 --> 02:28:31.317 

Jesteśmy w punkcie 4. 

 

02:28:31.377 --> 02:28:33.538 

Druk numer 44/2025. 

 

02:28:35.380 --> 02:28:38.742 

Uchwała w sprawie Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego Gminy Sulechów 

 

02:28:38.783 --> 02:28:43.352 

na lata 2025-2040. 

 

02:28:43.392 --> 02:28:48.834 

Bardzo ważna uchwała, która mówi o naszych 

planach inwestycyjnych 

 

02:28:48.874 --> 02:28:51.075 

na najbliższe lata. Pan Bartek mi tu zwraca uwagę, 

 

02:28:51.115 --> 02:28:52.316 

że nie wszyscy radni doszli. 

 

02:28:52.376 --> 02:28:56.677 

Kogo nie ma? 

 

02:28:56.697 --> 02:29:10.648 

Sprawdźmy kworum. Bardzo proszę Państwa 

radnych o kliknięcie kworum. Ile? 

 

02:29:10.668 --> 02:29:13.032 

Dobrze, jest 18 radnych. 

 

02:29:13.092 --> 02:29:15.056 

Przechodzimy do druku 44. 

 

02:29:16.139 --> 02:29:18.543 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

02:29:18.563 --> 02:29:20.688 

w tym punkcie? Bardzo proszę, Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

02:29:21.627 --> 02:29:23.649 

- Dziękuję. Jedno pytanie w kwestii WPI, 

 

02:29:23.689 --> 02:29:29.333 

ponieważ ono było faktycznie wydyskutowane na 

łamach Rady Miejskiej. 

 

02:29:29.413 --> 02:29:31.975 

Lepiej lub gorzej, ale ono jest. 

 

02:29:31.995 --> 02:29:36.839 
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Martwi mnie tylko fakt, że faktycznie mając do 

czynienia dzisiaj 

 

02:29:36.899 --> 02:29:39.801 

z trendem niżu demograficznego jest nas coraz 

mniej. 

 

02:29:41.222 --> 02:29:43.044 

My jako klub stoimy jednak na stanowisku, 

 

02:29:43.124 --> 02:29:49.510 

że pochylenie się nad kwestią rozbudowy 

publicznego żłobka, 

 

02:29:49.550 --> 02:29:54.315 

powinna stać na wokandzie i być bardzo ważnym 

elementem naszej 

 

02:29:54.375 --> 02:29:56.377 

kadencji i być może przyszłości. 

 

02:29:56.457 --> 02:30:01.926 

To naszym obowiązkiem jest zapewnić dla 

mieszkańców pewną spokojną 

 

02:30:01.966 --> 02:30:06.769 

możliwość zostawienia dzieci w opiece i to wcale nie 

musi być bardzo 

 

02:30:06.829 --> 02:30:09.771 

kosztowne, jak ma to miejsce oczywiście w 

prywatnych placówkach, 

 

02:30:09.811 --> 02:30:13.833 

które nomen omen szanuje, szanuje również ciężką 

wykonywaną pracę 

 

02:30:13.873 --> 02:30:16.215 

przez radnego Miłosza. 

 

02:30:16.255 --> 02:30:20.878 

Jednak stoję również na stanowisku, że my jako 

gmina powinniśmy się 

 

02:30:20.958 --> 02:30:25.652 

pochylić, mimo faktycznie niskiego przyrostu 

naturalnego nad tą 

 

02:30:25.712 --> 02:30:28.993 

kwestią, bo być może to też będzie element, 

 

02:30:29.033 --> 02:30:32.874 

kiedy nasza nasza gmina się rozbudowywuje. 

 

02:30:32.974 --> 02:30:36.975 

Będziemy mieli napływ również mam nadzieję 

mieszkańców naszego kraju 

 

02:30:37.035 --> 02:30:40.996 

do naszej gminy, w związku z rozwojem 

gospodarczym, 

 

02:30:41.056 --> 02:30:44.137 

żeby jednak mieć ten atut w ręku jako samorząd, 

 

02:30:44.237 --> 02:30:46.738 

że troszczymy się również o to, 

 

02:30:46.838 --> 02:30:51.599 

że dla najmniejszych pokoleń również mamy 

miejsca. Dziękuję. 

 

02:30:54.281 --> 02:30:56.866 

- Dziękuję. Ja tylko w uzupełnieniu dodam, 

 

02:30:56.947 --> 02:31:00.694 

że nasz żłobek w poprzedniej kadencji albo jeszcze 

wcześniej został 

 

02:31:00.734 --> 02:31:02.322 

rozbudowany. 

 

02:31:02.382 --> 02:31:06.463 

Tak i zwiększyliśmy liczbę miejsc z 60 do 120. 

 

02:31:06.463 --> 02:31:10.944 

Wiemy, że nie wszystkie te miejsca są wykorzystane 

i myślę, 

 

02:31:11.004 --> 02:31:13.204 

że jeżeli mamy już o czymś mówić, 

 

02:31:13.264 --> 02:31:17.845 

to moglibyśmy mówić o tym, a nie o rozbudowie. 

 

02:31:17.905 --> 02:31:21.366 

- Tylko kwestia, jaka to jest ilość miejsc. Cała grupa 

chyba. 

 

02:31:21.566 --> 02:31:24.347 

- Tak, tak. Bardzo proszę, Pan Radny Miłosz 

Brodzikowski ad vocem. 

 

02:31:26.607 --> 02:31:31.031 

- Ja tylko Panie Radny chciałem zgłosić pewne 

dementi, 
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02:31:31.131 --> 02:31:33.613 

bo nie wiem te ogromne koszty co Pan ma na myśli, 

 

02:31:33.653 --> 02:31:36.756 

bo aktualnie czesne w żłobku prywatnym wynosi 

0,00 zł. 

 

02:31:38.958 --> 02:31:40.259 

- Dziękuję. 

 

02:31:40.279 --> 02:31:41.540 

Pan Radny Piotr Miszkiewicz ad vocem. 

 

02:31:42.641 --> 02:31:44.663 

- Zgadza się. 

 

02:31:44.703 --> 02:31:49.187 

Obecnie przy tym programie jaki jest oferowany dla 

rodziców, 

 

02:31:49.247 --> 02:31:53.071 

rodzice nie ponoszą kosztów, chyba że koszty 

ewentualnie żywieniowe. 

 

02:31:54.031 --> 02:31:55.892 

Niemniej kiedy program się skończy, 

 

02:31:55.952 --> 02:31:58.553 

stawka i czesne zostaną na tym samym poziomie. 

 

02:31:58.633 --> 02:32:01.994 

I bardziej martwi mnie przyszłość i ten fakt niż to, 

 

02:32:02.054 --> 02:32:04.775 

że dzisiaj faktycznie jest pewien komfort zachowany. 

 

02:32:04.815 --> 02:32:07.196 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

02:32:07.216 --> 02:32:08.437 

przechodzimy do głosowania. 

 

02:32:08.497 --> 02:32:10.857 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

02:32:10.897 --> 02:32:13.371 

druk numer 44. 

 

02:32:13.371 --> 02:32:16.674 

Wieloletni Plan Inwestycyjny Gminy Sulechów. 

 

02:32:16.734 --> 02:32:18.776 

Aktualizujemy go zdaje się po raz trzeci. 

 

02:32:18.816 --> 02:32:20.357 

Wydaje mi się że to dobry standard, 

 

02:32:20.377 --> 02:32:22.559 

żeby przyjmować jakieś takie dokumenty 

strategiczne, 

 

02:32:22.579 --> 02:32:24.822 

które mówią co chcemy w przyszłości zrobić. 

 

02:32:24.862 --> 02:32:26.844 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

02:32:26.924 --> 02:32:29.987 

Jeszcze mamy dwóch radnych, którzy nie 

zagłosowali. 

 

02:32:30.007 --> 02:32:31.328 

Panie Romanie, Pani Krystyno. 

 

02:32:33.630 --> 02:32:34.971 

Dziękuję. 

 

02:32:35.172 --> 02:32:37.494 

Za 18 radnych. Stwierdzam że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

02:32:38.513 --> 02:32:39.654 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

02:32:39.694 --> 02:32:43.036 

druk numer 45 w sprawie gminnego programu 

opieki nad zabytkami Gminy 

 

02:32:43.056 --> 02:32:46.105 

Sulechów na lata 2025-2029. 

 

02:32:47.079 --> 02:32:50.162 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie lub Pan 

 

02:32:50.202 --> 02:32:52.083 

Burmistrz? Nie widzę, zatem przejdźmy do 

głosowania. 

 

02:32:52.123 --> 02:33:00.229 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

02:33:00.369 --> 02:33:01.550 
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Za 18 radnych. 

 

02:33:01.590 --> 02:33:04.212 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

02:33:04.232 --> 02:33:05.613 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

02:33:07.816 --> 02:33:12.960 

Bardzo proszę Panie Bartku o zaktualizowanie 

kworum. 

 

02:33:12.980 --> 02:33:21.967 

Mamy 17 radnych, tak? Punkt 6. 

 

02:33:22.007 --> 02:33:27.772 

Druk numer 46/2025 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia 

 

02:33:27.792 --> 02:33:31.034 

miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu 

 

02:33:31.094 --> 02:33:33.456 

geodezyjnego Brzezie koło Sulechowa, 

 

02:33:33.476 --> 02:33:34.537 

Brzezie Prawe. 

 

02:33:34.597 --> 02:33:43.323 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby? Którą? 

 

02:33:43.383 --> 02:33:46.103 

Przegłosowaliśmy ją? 

 

02:33:46.143 --> 02:33:49.544 

Ja dobrze czuwam, a moje wsparcie źle czuwa. 

 

02:33:51.905 --> 02:33:54.185 

Widzę, że jest na zielono. 

 

02:33:54.305 --> 02:33:55.585 

Czyli było głosowane. 

 

02:33:55.605 --> 02:33:56.646 

Jesteśmy w punkcie 6. 

 

02:33:56.686 --> 02:34:00.186 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

02:34:00.206 --> 02:34:02.107 

w tym punkcie? Tu mamy propozycję 

autopoprawek. 

 

02:34:02.127 --> 02:34:03.247 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

02:34:03.871 --> 02:34:05.072 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

02:34:05.132 --> 02:34:08.173 

szanowni Państwo, tak jak Państwo widzicie jest 

dołączona 

 

02:34:08.193 --> 02:34:12.315 

autopoprawka, która była też omówiona dosyć 

szeroko i głosowana 

 

02:34:12.355 --> 02:34:15.477 

na komisjach, także bardzo Państwa proszę o 

przyjęcie tej 

 

02:34:15.517 --> 02:34:17.738 

autopoprawki. Dziękuję. 

 

02:34:17.778 --> 02:34:20.400 

- Dziękuję. 

 

02:34:20.420 --> 02:34:23.061 

Czyli mamy zgłoszoną, Panie Bartku, 

 

02:34:23.121 --> 02:34:24.122 

znowu forum. 

 

02:34:24.182 --> 02:34:30.885 

Bardzo proszę. 

 

02:34:30.925 --> 02:34:35.622 

Mamy 16 radnych, tak? 

 

02:34:35.642 --> 02:34:37.603 

Szanowni Państwo, bardzo proszę przechodzimy do 

głosowania. 

 

02:34:37.623 --> 02:34:39.785 

Na początek autopoprawka Pana Burmistrza, 

 

02:34:39.825 --> 02:34:46.368 

dotycząca zamiany słowa Brzezie Prawy na Brzezie 

Wschód, 

 

02:34:46.388 --> 02:34:48.670 

jeżeli dobrze kojarzę, tak? 
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02:34:48.710 --> 02:34:54.653 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

02:34:56.114 --> 02:34:59.696 

Ja patrzę jak jest zgłoszone, myślę że tutaj jest 

przemyślane dobrze. 

 

02:34:59.736 --> 02:35:01.077 

Brzezie Prawy na Brzezie Wschód. 

 

02:35:05.207 --> 02:35:10.811 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

02:35:10.871 --> 02:35:16.035 

Autopoprawka. 

 

02:35:16.295 --> 02:35:20.658 

Za 16 radnych, autopoprawka została przyjęta. 

 

02:35:20.678 --> 02:35:24.541 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały wraz 

z autopoprawką. 

 

02:35:24.581 --> 02:35:27.223 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

02:35:33.061 --> 02:35:34.362 

Za 16 radnych. 

 

02:35:34.422 --> 02:35:36.143 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

02:35:36.183 --> 02:35:37.964 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

02:35:37.984 --> 02:35:41.727 

Punkt 7. Druk numer 47 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia 

 

02:35:41.747 --> 02:35:45.395 

miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu 

 

02:35:45.475 --> 02:35:47.056 

geodezyjnego Brzezie koło Sulechowa, 

 

02:35:47.076 --> 02:35:48.077 

Brzezie Lewe. 

 

02:35:48.117 --> 02:35:49.538 

Tu również mamy autopoprawkę. 

 

02:35:49.578 --> 02:35:50.619 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

02:35:50.839 --> 02:35:53.621 

- Panie Przewodniczący, szanowni Państwo Radni, 

 

02:35:53.661 --> 02:35:54.702 

szanowni goście. 

 

02:35:54.742 --> 02:35:59.266 

Tutaj podobnie jak przed sekundką, jest 

autopoprawka szeroko również 

 

02:35:59.326 --> 02:36:01.728 

omawiana, dyskutowana na komisjach. 

 

02:36:01.768 --> 02:36:04.750 

I też również bardzo Państwa proszę o przyjęcie. 

 

02:36:04.850 --> 02:36:10.915 

Zamiast zwrotu Brzezie Lewe, propozycja jest 

Brzezie część zachodnia. Dziękuję. 

 

02:36:11.035 --> 02:36:12.276 

- Dziękuję. 

 

02:36:12.336 --> 02:36:16.054 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

02:36:16.074 --> 02:36:28.026 

Na początek autopoprawka. 

 

02:36:28.106 --> 02:36:30.829 

Za 16 radnych, autopoprawka została przyjęta. 

 

02:36:30.849 --> 02:36:33.571 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały wraz 

z autopoprawką. 

 

02:36:33.611 --> 02:36:36.154 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

02:36:40.365 --> 02:36:41.686 

Za 16 radnych. 

 

02:36:41.726 --> 02:36:44.827 
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Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

02:36:44.847 --> 02:36:46.088 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

02:36:46.128 --> 02:36:49.569 

druk numer 48 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych 

 

02:36:49.649 --> 02:36:52.150 

i ustalenia jej przebiegu. 

 

02:36:52.190 --> 02:36:56.012 

Bardzo proszę Państwa radnych o zaktualizowanie 

kworum. 

 

02:36:56.052 --> 02:37:04.055 

Mamy obecnych 15 radnych. 

 

02:37:04.075 --> 02:37:13.248 

Tak Panie Bartku, 15, tak? 

 

02:37:13.268 --> 02:37:15.589 

Przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę 

Państwa radnych o oddanie 

 

02:37:15.609 --> 02:37:25.174 

głosu na swoich urządzeniach, druk numer 48. 

 

02:37:25.174 --> 02:37:27.596 

Za 15 radnych. 

 

02:37:27.616 --> 02:37:28.856 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

02:37:28.897 --> 02:37:30.117 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

02:37:30.177 --> 02:37:34.271 

druk numer 49 w sprawie dotacji na 

dofinansowanie prac 

 

02:37:34.331 --> 02:37:37.593 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku 

 

02:37:37.653 --> 02:37:43.676 

położonym w Sulechowie, ulica Armii Krajowej 74. 

 

02:37:43.676 --> 02:37:46.038 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

02:37:46.058 --> 02:37:47.799 

w tym punkcie? 

 

02:37:47.839 --> 02:37:50.100 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

02:37:50.120 --> 02:37:53.802 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

02:37:53.842 --> 02:38:01.914 

druk numer 49. Za 15 radnych. 

 

02:38:01.954 --> 02:38:03.615 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

02:38:03.635 --> 02:38:04.796 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

02:38:04.856 --> 02:38:07.777 

Apel Rady Miejskiej w Sulechowie w sprawie Paktu 

Migracyjnego Unii 

 

02:38:07.817 --> 02:38:10.058 

Europejskiej polityki migracyjnej. 

 

02:38:10.098 --> 02:38:12.419 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

02:38:12.439 --> 02:38:15.750 

w tym punkcie? Nie widzę. Widzę. 

 

02:38:15.810 --> 02:38:17.972 

Bardzo proszę, Pan Radny Miłosz Brodzikowski. 

 

02:38:19.953 --> 02:38:21.354 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

02:38:21.374 --> 02:38:23.195 

Wysoka Rado. 

 

02:38:23.215 --> 02:38:27.638 

Przed nami głosowanie, które wywołało ogromną 

dyskusję, 

 

02:38:27.678 --> 02:38:30.620 

dużo, dużo emocji. 

 

02:38:30.700 --> 02:38:37.105 
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Radni Klubu Prawa i Sprawiedliwości wypowiadali 

wiele, 

 

02:38:37.145 --> 02:38:40.147 

wiele słów takich podniosłych jak bardzo ważny jest 

to apel, 

 

02:38:40.187 --> 02:38:44.309 

jak istotny, jak ważny, że trzeba to natychmiast 

przyjąć. 

 

02:38:44.349 --> 02:38:48.612 

Po czym Po raz pierwszy, a jestem trzecią kadencję 

radnym, 

 

02:38:48.672 --> 02:38:52.014 

obserwuję, że cały klub gremialnie opuścił 

głosowanie, 

 

02:38:52.054 --> 02:38:55.336 

zatem zachodzę w głowę o co tutaj chodzi. 

 

02:38:55.396 --> 02:38:57.838 

O co tutaj chodzi, skoro tak ważne głosowanie, 

 

02:38:57.938 --> 02:39:02.100 

a na głosowaniu nie będą brali udziału za tym, 

 

02:39:02.140 --> 02:39:08.024 

żeby tutaj fala zdziczałych uchodźców nie zajęła 

naszej gminy. 

 

02:39:08.925 --> 02:39:10.948 

Widocznie nie jest to tak ważne, 

 

02:39:10.988 --> 02:39:13.231 

jakby się mogło wydawać dla tych radnych. 

 

02:39:13.272 --> 02:39:15.054 

Także tylko na to chciałem zwrócić uwagę, 

 

02:39:15.094 --> 02:39:18.740 

że całego klubu Prawa i Sprawiedliwości aktualnie 

nie ma na sali 

 

02:39:18.760 --> 02:39:21.144 

przed tym głosowaniem, jakże ważnym, 

 

02:39:21.184 --> 02:39:23.948 

na co zwracano wielokrotnie uwagę na dzisiejszej 

sesji. 

 

02:39:26.144 --> 02:39:28.526 

- Bardzo proszę, Pan Radny Artur Lepka. 

 

02:39:28.566 --> 02:39:29.967 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

02:39:30.027 --> 02:39:31.749 

Panowie Burmistrzowie, szanowni mieszkańcy, 

 

02:39:31.789 --> 02:39:34.551 

którzy tutaj dzisiaj się licznie zebrali. 

 

02:39:34.611 --> 02:39:37.073 

Jako autor tego apelu chciałbym podkreślić, 

 

02:39:37.153 --> 02:39:41.056 

że tak jak tutaj większość z nas i wszyscy chyba 

deklarują, 

 

02:39:41.096 --> 02:39:45.199 

jesteśmy przeciwko nielegalnym imigrantom i 

relokacji ich do Polski. 

 

02:39:45.239 --> 02:39:49.002 

I właśnie wyrażając głos mieszkańców, tych 

mieszkańców, 

 

02:39:49.022 --> 02:39:51.444 

którzy nie są związani z żadną partią polityczną, 

 

02:39:51.484 --> 02:39:55.329 

z żadnym ugrupowaniem, którzy są dla 

mieszkańców i działają tutaj 

 

02:39:55.369 --> 02:39:57.191 

lokalnie dla mieszkańców. 

 

02:39:57.231 --> 02:40:01.456 

Jesteśmy przeciwni relokacji nielegalnych 

imigrantów. 

 

02:40:01.476 --> 02:40:06.662 

Jesteśmy przeciwni tym imigrantom nielegalnym i 

dlatego taka treść 

 

02:40:06.702 --> 02:40:07.863 

apelu, a nie inna. 

 

02:40:07.923 --> 02:40:09.585 

Tak również się wypowiada polski rząd, 

 

02:40:09.625 --> 02:40:11.387 

polski Premier. 
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02:40:11.427 --> 02:40:13.369 

I my wierzymy, że tak będzie i jesteśmy, 

 

02:40:13.409 --> 02:40:16.251 

dlatego ten apel nasz jest właśnie po to, 

 

02:40:16.292 --> 02:40:21.296 

żeby wesprzeć te słowa, żeby utwierdzić nasz rząd i 

Premiera naszego 

 

02:40:21.336 --> 02:40:27.122 

rządu w tej decyzji, żeby nie implementować paktu 

migracyjnego 

 

02:40:27.182 --> 02:40:31.006 

w Polsce i nie relokować do Polski nielegalnych 

imigrantów. 

 

02:40:31.606 --> 02:40:36.007 

To, że tutaj koledzy, koleżanki z właśnie z Klubu PiS 

wyszli podczas 

 

02:40:36.087 --> 02:40:39.108 

głosowania, no to stawia się jasną sytuację. 

 

02:40:39.168 --> 02:40:42.969 

Oni chyba są za, no bo skoro nie chcą głosować 

apelu, 

 

02:40:42.989 --> 02:40:45.870 

który jest przeciw relokacji, no to drodzy Państwo, 

 

02:40:45.930 --> 02:40:50.071 

albo to była polityczna gra ich apel i chęć 

podburzenia 

 

02:40:50.111 --> 02:40:51.251 

społeczeństwa. 

 

02:40:51.291 --> 02:40:53.732 

No bo jeśli faktycznie by się troszczyli o swoich 

mieszkańców, 

 

02:40:53.752 --> 02:40:56.633 

o swoich wyborców, no to przecież głosowaliby za 

apelem, 

 

02:40:56.673 --> 02:41:00.596 

który jasno mówi, jesteśmy przeciwni relokacji 

nielegalnych 

 

02:41:00.636 --> 02:41:02.377 

imigrantów do Polski. 

 

02:41:02.397 --> 02:41:03.558 

Bardzo dziękuję. 

 

02:41:03.598 --> 02:41:07.160 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Piotr Bodnar. 

 

02:41:07.220 --> 02:41:10.122 

- Szanowni Państwo, co do tego apelu, 

 

02:41:10.162 --> 02:41:16.515 

ja akurat głosowałem za oboma apelami jako 

wyrażając opinię, 

 

02:41:16.575 --> 02:41:19.716 

że oba stanowiska są poprawne. 

 

02:41:19.756 --> 02:41:21.557 

Proszę zwrócić uwagę na ten apel, 

 

02:41:21.577 --> 02:41:23.898 

który za chwilę będziemy głosować. 

 

02:41:23.918 --> 02:41:27.399 

Tutaj w §1 jest bardzo wyraźnie napisane, 

 

02:41:27.439 --> 02:41:32.602 

że Rada Miejska w Sulechowie wyraża poparcie dla 

stanowiska polskiego 

 

02:41:32.642 --> 02:41:34.902 

rządu. To jest takie też nasze sprawdzam, 

 

02:41:34.983 --> 02:41:37.544 

czyli wiemy jakie jest stanowisko i oczekujemy, 

 

02:41:37.584 --> 02:41:43.006 

żeby to stanowisko miało późniejszy obraz w 

działaniach rządu. 

 

02:41:43.723 --> 02:41:49.267 

W związku z tym, ja też nie widzę tutaj jakiejś 

sprzeczności w tym co 

 

02:41:49.307 --> 02:41:50.968 

za chwilę będziemy głosować. 

 

02:41:50.988 --> 02:41:54.550 

Wspieramy to, żeby polski rząd to co deklaruje 

wykonał i to jest 

 

02:41:54.570 --> 02:41:56.692 

jakby nasz apel o to żeby to zrobić. 
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02:41:56.752 --> 02:41:58.613 

Jest też wspomniane w apelu o tym, 

 

02:41:58.673 --> 02:42:02.656 

że nie chcemy powtarzać błędów polityki 

migracyjnej, 

 

02:42:02.676 --> 02:42:06.778 

czyli też wskazujemy na to, co działo się czy dzieje 

się w krajach 

 

02:42:06.798 --> 02:42:09.320 

zachodnich. I to jest też ten obraz tego w apelu, 

 

02:42:09.360 --> 02:42:12.382 

więc dla mnie apeluję o przyjęcie tego, 

 

02:42:12.402 --> 02:42:14.624 

w związku z tym, że jest to myślę, 

 

02:42:14.644 --> 02:42:18.186 

że dobry wydźwięk tego co myślą mieszkańcy, 

 

02:42:18.246 --> 02:42:21.428 

na co się nie zgadzają i czego oczekują od rządu. 

 

02:42:21.468 --> 02:42:23.610 

Czyli jakby wypełnienia tych deklaracji już czynami, 

 

02:42:23.650 --> 02:42:27.492 

które miałyby w przyszłości zaskutkować tym, 

 

02:42:27.512 --> 02:42:29.694 

żebyśmy faktycznie, czy wyszli z paktu, 

 

02:42:29.714 --> 02:42:31.855 

nie wiem jakie są możliwości prawne. 

 

02:42:31.915 --> 02:42:34.537 

Pewno to będzie ciężkie, ale w każdym razie 

wspieramy takie 

 

02:42:34.557 --> 02:42:36.418 

działania, które miałyby do tego doprowadzić, 

 

02:42:36.458 --> 02:42:40.661 

żeby faktycznie pakt nie został implementowany w 

naszym kraju. Bardzo dziękuję. 

 

02:42:41.241 --> 02:42:43.384 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

02:42:43.404 --> 02:42:44.626 

Przechodzimy do głosowania. 

 

02:42:44.666 --> 02:42:47.030 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

02:42:47.070 --> 02:42:50.499 

druk numer (...) Tu druku nie mamy nadanego, ale 

to jest kolejny. 

 

02:43:07.566 --> 02:43:11.528 

Za 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

02:43:11.568 --> 02:43:13.049 

Stwierdzam, że apel został przyjęty. 

 

02:43:13.069 --> 02:43:15.190 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

02:43:15.230 --> 02:43:16.270 

Punkt 9. Przerwa. 

 

02:43:16.330 --> 02:43:20.772 

I tu pytanie do Państwa radnych. 

 

02:43:20.893 --> 02:43:23.434 

Ogłaszam 10 sekund przerwy, tak? 

 

02:43:23.474 --> 02:43:25.715 

W porządku jest. 

 

02:43:25.775 --> 02:43:26.955 

Więc ja realizuję porządek. 

 

02:43:26.975 --> 02:43:31.578 

Wznawiam obrady XV sesji Rady Miejskiej w 

Sulechowie IX kadencji. 

 

02:43:31.598 --> 02:43:32.938 

Przechodzimy do punktu 10. 

 

02:43:32.978 --> 02:43:36.200 

Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz udzielenie 

odpowiedzi. 

 

02:43:37.170 --> 02:43:40.472 

Szanowni Państwo, czy ktoś z sołtysów chciałby 

zabrać głos w tym 

 

02:43:40.512 --> 02:43:41.733 

punkcie lub z mieszkańców? 
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02:43:41.773 --> 02:43:44.995 

To jest właśnie ten punkt, w którym mieszkańcy 

mogą zadawać pytania 

 

02:43:45.115 --> 02:43:47.837 

nam radnym i Panu Burmistrzowi. 

 

02:43:47.877 --> 02:43:51.579 

Jeżeli są pytania. 

 

02:43:51.619 --> 02:43:55.041 

Tak tylko mówię, że w tym miejscu w porządku 

obrad jest miejsce, 

 

02:43:55.081 --> 02:44:01.345 

gdzie mieszkańcy mogą przychodzić ze swoimi 

problemami i zadawać pytania. 

 

02:44:01.385 --> 02:44:03.686 

Widzę. Bardzo proszę Pan, chciałem powiedzieć 

radny, 

 

02:44:03.766 --> 02:44:05.788 

ale Pan Stanisław Kaczmar. 

 

02:44:08.926 --> 02:44:11.048 

- Proszę Państwa, nie chciałem zajmować głosu, 

 

02:44:11.108 --> 02:44:15.853 

ale z tego względu, że takie były piękne wypowiedzi 

Pana Radnego 

 

02:44:15.913 --> 02:44:19.637 

Lepki i Pana Radnego Miłosza. 

 

02:44:19.657 --> 02:44:21.759 

Myślę, że to jest cyniczne Panowie, 

 

02:44:21.799 --> 02:44:23.200 

bardzo cyniczne. 

 

02:44:23.240 --> 02:44:27.004 

Cały czas mówiliście, że tutaj partia to wszystko. 

 

02:44:27.044 --> 02:44:32.309 

W tym właśnie pierwszym punkcie właśnie 

upartyjniliście to. 

 

02:44:32.329 --> 02:44:34.809 

Tylko to. 

 

02:44:34.890 --> 02:44:39.173 

I dla mnie osobiście, jeżeli byście byli w porządku, 

 

02:44:39.233 --> 02:44:41.935 

nie byłoby tego rządu. 

 

02:44:41.995 --> 02:44:44.717 

Jeżeli zarzucacie PiS-owi to, 

 

02:44:44.777 --> 02:44:47.639 

co zarzucacie. 

 

02:44:47.659 --> 02:44:49.321 

Myślę, że to jest cyniczne. 

 

02:44:49.381 --> 02:44:54.244 

Wasza sprawa i w tej chwili nie wiem, 

 

02:44:54.405 --> 02:44:59.769 

czy może tak odczuwacie, czy nie, 

 

02:44:59.829 --> 02:45:03.792 

ale prawda staje się kłamstwem, kłamstwo staje się 

prawdą. 

 

02:45:04.272 --> 02:45:10.657 

To jest myślę kierunek w tej chwili rządzenia w 

Polsce. 

 

02:45:10.717 --> 02:45:17.542 

Dobrze, że jeszcze dla mnie osobiście nie jest to 

kierunek rządzenia 

 

02:45:17.602 --> 02:45:20.003 

przez władzę wykonawczą tutaj gminy. 

 

02:45:20.043 --> 02:45:22.085 

Jeszcze mam nadzieję i mam nadzieję, 

 

02:45:22.145 --> 02:45:26.888 

że mieszkańcy też mają nadzieję w gminie i w tym, 

 

02:45:27.008 --> 02:45:29.010 

że to się jakoś poukłada. 

 

02:45:29.050 --> 02:45:31.011 

Ale proszę Państwa, jeżeli się mylicie, 

 

02:45:32.412 --> 02:45:38.899 

jeżeli się mylicie, ja spróbuję to w jakiś sposób wam 

uświadomić. 

 

02:45:38.919 --> 02:45:46.085 

W sensie takim, ja tutaj tego, ale jeżeli będą chodzić 

tu ludzie 
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02:45:46.125 --> 02:45:48.527 

tacy, jacy mieszkańcy nie są, 

 

02:45:48.567 --> 02:45:54.071 

to przyprowadzimy wam do domów, bo żeście ich 

zaprosili, ja nie. 

 

02:45:54.111 --> 02:45:56.235 

I koniec. 

 

02:45:56.275 --> 02:45:57.396 

Zobaczymy, jak to będzie. 

 

02:45:57.436 --> 02:45:59.818 

Mam nadzieję, że będzie Panie Miłoszu dobrze, 

 

02:45:59.878 --> 02:46:02.901 

że tą nadzieję, jak wszyscy mają, 

 

02:46:03.001 --> 02:46:11.049 

że tu nie będą chodzić nam obcy imigranci czy 

legalni emigranci, 

 

02:46:11.089 --> 02:46:16.915 

którzy przyjdą z zachodu, których nielegalnych 

imigrantów zaprosiła 

 

02:46:16.995 --> 02:46:19.277 

Pani Merkel i dalej utrzymuje. 

 

02:46:19.337 --> 02:46:22.741 

I w tej chwili ja nie wiem proszę Państwa, 

 

02:46:22.801 --> 02:46:29.330 

jeżeli byście zaprosili do siebie do domu jakiegoś 

gościa 

 

02:46:29.390 --> 02:46:31.453 

i podrzucili komuś do domu. 

 

02:46:31.493 --> 02:46:33.256 

Czy to jest ok? 

 

02:46:33.296 --> 02:46:34.297 

Myślę, że nie jest ok. 

 

02:46:35.532 --> 02:46:39.213 

Mam nadzieję, że to tak się nie stanie proszę 

Państwa i życzę sobie 

 

02:46:39.253 --> 02:46:43.114 

i wam, żebyście po prostu mieli rację. Dziękuję. 

 

02:46:43.194 --> 02:46:44.694 

- Dziękuję. 

 

02:46:44.734 --> 02:46:48.235 

Ja pozwolę się odnieść Stasiu, bo tak powiem. 

 

02:46:50.075 --> 02:46:52.276 

Jeżeli traktuje to Pan jako cynizm, 

 

02:46:52.316 --> 02:46:53.456 

to on wyszedł niezamierzony. 

 

02:46:53.496 --> 02:46:55.477 

Niech Pan zwrócił uwagę jak były głosowania. 

 

02:46:55.517 --> 02:46:57.577 

Jeden głos zdecydował nad tym, 

 

02:46:57.657 --> 02:46:59.978 

że jeden apel przeszedł, drugi nie przeszedł. 

 

02:47:00.018 --> 02:47:03.259 

To było można sobie popatrzeć na te głosowania i to 

nie było 

 

02:47:03.299 --> 02:47:05.059 

zamierzone. To było nieprzewidywalne. 

 

02:47:07.020 --> 02:47:12.565 

Ja głosowałem, ja Stasiu głosowałem dwoma rękami 

za obydwoma apelami 

 

02:47:12.645 --> 02:47:18.310 

i mało tego, ja te apele przygotowywałem i one 

wyrażały też moje 

 

02:47:18.330 --> 02:47:20.652 

stanowisko, ale nie wszystkich pewnie. 

 

02:47:29.031 --> 02:47:30.951 

Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Artur Lepka. 

 

02:47:31.632 --> 02:47:32.912 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

02:47:32.952 --> 02:47:35.052 

Szanowna Rado, Panie Burmistrzu, szanowni 

mieszkańcy, 

 

02:47:35.092 --> 02:47:38.713 

Panie Stanisławie nie wiem czy Pan czytał ten mój 

apel. 
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02:47:38.753 --> 02:47:42.414 

Jeśli nie, to ja mogę go jeszcze raz odczytać tutaj 

głośno. 

 

02:47:42.474 --> 02:47:44.915 

Rada Miejska jest przeciwna. 

 

02:47:46.815 --> 02:47:50.676 

No to proszę powiedzieć, w którym miejscu jest 

zaproszenie dla tych 

 

02:47:50.756 --> 02:47:53.677 

imigrantów? Bo chyba Pan nie czytał jednak, 

 

02:47:53.717 --> 02:47:54.897 

bo Pan mówi że zapraszamy. 

 

02:47:54.977 --> 02:47:57.458 

Nie, my jesteśmy przeciwni nielegalnym 

imigrantom, 

 

02:47:57.478 --> 02:47:59.791 

wyrażamy to w apelu. 

 

02:47:59.931 --> 02:48:02.733 

No śmiechy Państwa pokazują, że albo Państwo nie 

potraficie 

 

02:48:02.773 --> 02:48:04.294 

interpretować prostych słów. 

 

02:48:04.334 --> 02:48:09.077 

Jesteśmy przeciwni nielegalnym imigrantom. 

 

02:48:10.498 --> 02:48:12.599 

No ale my apelujemy, żeby się skończyło tym, 

 

02:48:12.639 --> 02:48:14.200 

żeby tych imigrantów nie było. 

 

02:48:20.854 --> 02:48:26.416 

Drodzy Państwo, apel ma na celu zobligowanie 

polskiego rządu 

 

02:48:26.476 --> 02:48:31.098 

i polskiego Premiera do tego, żeby nie 

implementował tych rozwiązań 

 

02:48:31.558 --> 02:48:33.398 

i nie sprowadzał tutaj imigrantów. 

 

02:48:33.478 --> 02:48:37.100 

Mamy ten sam cel i tu nie ma żadnej ukrytej 

intencji, 

 

02:48:37.120 --> 02:48:39.120 

nie ma żadnych ukrytych zaproszeń. 

 

02:48:39.140 --> 02:48:41.841 

Jak Państwo to interpretujecie, bo wam jest tak 

wygodniej, 

 

02:48:41.861 --> 02:48:43.622 

no to pokażcie w którym punkcie. 

 

02:48:43.682 --> 02:48:45.643 

Konkretnie. 

 

02:48:45.663 --> 02:48:47.143 

Bardzo dziękuję. 

 

02:48:47.183 --> 02:48:48.944 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Panie Burmistrzu. 

 

02:48:50.580 --> 02:48:53.285 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

02:48:53.325 --> 02:48:57.392 

szanowni Państwo, myślę, że powinienem kilka słów 

powiedzieć, 

 

02:48:57.433 --> 02:49:00.278 

ponieważ mam wrażenie, że mamy powtórkę sprzed 

dwóch tygodni. 

 

02:49:01.604 --> 02:49:07.809 

Dwa tygodnie temu ktoś na jednym z portali napisał 

kompletne bzdury 

 

02:49:07.889 --> 02:49:11.872 

i cała, no może nie cała, ale bardzo duża część 

naszych mieszkańców 

 

02:49:11.912 --> 02:49:15.614 

była bardzo mocno zaniepokojona w związku z tym i 

Burmistrz musiał to 

 

02:49:15.654 --> 02:49:18.536 

prostować 7., czyli tydzień temu. 

 

02:49:18.576 --> 02:49:21.679 

Ja nie chcę wnikać, kto jaki apel złożył, 

 

02:49:21.739 --> 02:49:24.341 

czy jest jeden ładniejszy, czy drugi mniej ładny. 
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02:49:24.401 --> 02:49:27.503 

Skutek z tego, co widzę, tak jak Państwo 

podkreślaliście, 

 

02:49:27.563 --> 02:49:32.266 

ten końcowy, jeden i drugi apel mówił konkretnie o 

tym, 

 

02:49:32.306 --> 02:49:34.848 

że Państwo nie widzicie takich możliwości, 

 

02:49:34.888 --> 02:49:37.930 

się sprzeciwiacie. Dla mnie to jest ogólnie, 

 

02:49:37.970 --> 02:49:39.992 

nie widzę rozbieżności. 

 

02:49:40.032 --> 02:49:43.294 

Natomiast jeżeli znowu zaczynamy dyskusję, 

 

02:49:43.355 --> 02:49:45.276 

a to dzisiaj na tej sali padło, szanowni Państwo, 

 

02:49:45.296 --> 02:49:46.997 

a część mieszkańców to będzie jednak oglądała, 

 

02:49:47.037 --> 02:49:50.320 

część z innych mieszkańców będzie wyciągała z tego 

różne wnioski, 

 

02:49:51.576 --> 02:49:54.198 

niedopowiedzenia albo sobie dopisze bądź 

dopowie, 

 

02:49:54.238 --> 02:49:56.299 

to co komu zależy. 

 

02:49:56.339 --> 02:50:00.001 

To co usłyszałem przed sekundką, to to co 

powiedziałem na samym 

 

02:50:00.041 --> 02:50:02.843 

wstępie, przypomina mi się to co miało dwa 

tygodnie temu. 

 

02:50:02.903 --> 02:50:06.405 

Znowu jest zaproszenie chyba dla radnych i dla 

burmistrzów, 

 

02:50:06.445 --> 02:50:09.147 

że będą teraz lokować tych nielegalnych imigrantów 

u siebie. 

 

02:50:09.187 --> 02:50:15.651 

Stasiu, bardzo proszę bo my takich pism do urzędu 

przez ostatnie dwa 

 

02:50:15.711 --> 02:50:21.067 

tygodnie dostaliśmy mnóstwo, mnóstwo telefonów 

z pytaniami ile 

 

02:50:21.107 --> 02:50:25.871 

burmistrz przeznaczył pieniędzy z budżetu Gminy 

Sulechów na budowę 

 

02:50:25.931 --> 02:50:29.573 

centra w Sulechowie i lokowanie tych nielegalnych 

imigrantów. 

 

02:50:29.613 --> 02:50:31.855 

Nic szanowni Państwo takiego nie miało miejsca. 

 

02:50:31.895 --> 02:50:34.958 

Kilka dni nam zajęło uzyskanie jasnych, 

 

02:50:35.038 --> 02:50:39.741 

rzetelnych i prawdziwych informacji o tym, 

 

02:50:39.801 --> 02:50:42.063 

że burmistrz już wcześniej informował. 

 

02:50:42.123 --> 02:50:44.765 

Żadnych takich rozmów na terenie naszej gminy 

burmistrz 

 

02:50:44.845 --> 02:50:46.199 

nie prowadził. 

 

02:50:46.259 --> 02:50:49.560 

Dał to na dokumencie, na piśmie, podpisał się z 

imienia, 

 

02:50:49.580 --> 02:50:51.001 

nazwiska. 

 

02:50:51.061 --> 02:50:54.442 

Jeśli chodzi o ulokowanie tych nielegalnych 

imigrantów w budynku 

 

02:50:54.502 --> 02:50:57.784 

należącym kiedyś do Państwowej Wyższej Szkoły 

Zawodowej, 

 

02:50:57.844 --> 02:51:01.205 
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później do Uniwersytetu Zielonogórskiego, dzisiaj 

właścicielem tego 

 

02:51:01.245 --> 02:51:04.426 

budynku jest Szpital Uniwersytecki w Zielonej Górze. 

 

02:51:04.486 --> 02:51:06.467 

Odpowiedzi udzieli nam prezes szpitala. 

 

02:51:07.327 --> 02:51:11.031 

No trudno jest podważać tyle argumentów 

mówiących, 

 

02:51:11.091 --> 02:51:12.713 

że jednak to nie ma miejsca. 

 

02:51:12.773 --> 02:51:14.895 

No ja muszę się posługiwać, taki jak Pan Burmistrz, 

 

02:51:14.915 --> 02:51:16.477 

jeżeli ktoś mi się podpisuje z imienia, 

 

02:51:16.497 --> 02:51:20.260 

nazwiska, są to osoby poważne, to biorę to jako 

odpowiedzialność. 

 

02:51:20.320 --> 02:51:22.923 

Ja rozumiem, że jest to temat bardzo gorący, 

 

02:51:22.983 --> 02:51:25.566 

dyskutowany w całym kraju, każdy widzi to, 

 

02:51:25.606 --> 02:51:27.207 

co chce widzieć. 

 

02:51:27.247 --> 02:51:31.210 

Część sobie dopowie, pozostała część innych ludzi 

sobie pomyśli, 

 

02:51:31.250 --> 02:51:32.251 

co pomyśli. 

 

02:51:32.291 --> 02:51:35.813 

Natomiast zwracajmy uwagę na słowa i wypowiedzi, 

 

02:51:35.833 --> 02:51:39.656 

które padają, ponieważ no nie chciałbym po raz 

kolejny, 

 

02:51:39.696 --> 02:51:44.859 

żebyśmy się sami ze sobą zaczęli kłócić wewnętrznie 

i wdawali się 

 

02:51:44.879 --> 02:51:48.341 

w niepotrzebne takie rozmowy, gdzie padają bardzo 

różne epitety. 

 

02:51:48.381 --> 02:51:51.423 

My z Panem Burmistrzem i to pod kątem radnych 

też padały takie 

 

02:51:51.483 --> 02:51:54.165 

epitety, że ja naprawdę nie pamiętam, 

 

02:51:54.205 --> 02:51:57.369 

nie było takiej szerokiej dyskusji szanowni Państwo i 

tylu epitetów 

 

02:51:57.409 --> 02:52:03.415 

negatywnych, kiedy była najwyższa podwyżka za 

odpady komunalne w tej gminie. 

 

02:52:03.455 --> 02:52:06.198 

Porównując do tego, co miało miejsce dwa tygodnie 

temu, 

 

02:52:06.238 --> 02:52:07.559 

to skala jest niewyobrażalna. 

 

02:52:07.599 --> 02:52:10.102 

Taki mój apel do nas wszystkich. Dziękuję bardzo. 

 

02:52:10.879 --> 02:52:13.382 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan Radny Miłosz 

Brodzikowski. 

 

02:52:14.403 --> 02:52:15.785 

- Panie Przewodniczący, dziękuję za głos. 

 

02:52:15.845 --> 02:52:20.370 

Ja chciałem się odnieść słów do Pana Stanisława 

Kaczmara, 

 

02:52:20.410 --> 02:52:21.832 

którego prywatnie bardzo lubię. 

 

02:52:21.852 --> 02:52:23.293 

Jest to bardzo sympatyczny człowiek. 

 

02:52:23.334 --> 02:52:25.496 

Zresztą byliśmy w koalicji w poprzedniej kadencji, 

 

02:52:26.097 --> 02:52:27.779 

dlatego tym bardziej przykro mi się zrobiło, 

 

02:52:27.839 --> 02:52:29.561 
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że zarzucił mi cynizm. 

 

02:52:31.013 --> 02:52:32.876 

A cynikiem się nie czuję, wręcz przeciwnie. 

 

02:52:32.896 --> 02:52:36.060 

Szanowni Państwo, przecież byliście świadkami 

dzisiaj tej ożywionej 

 

02:52:36.100 --> 02:52:41.068 

dyskusji i ja od początku byłem przeciwny nie treści 

apelu, 

 

02:52:41.128 --> 02:52:44.152 

tylko wprowadzaniu jego zasadności. 

 

02:52:44.212 --> 02:52:48.713 

Ale przekonaliście mnie Państwo swoimi obawami, 

lękami. 

 

02:52:48.753 --> 02:52:50.273 

Przecież kilkukrotnie dzisiaj były brane przerwy. 

 

02:52:50.293 --> 02:52:54.915 

My naprawdę żywo o tym dyskutowaliśmy jak się 

zachować i uważam że 

 

02:52:54.975 --> 02:52:56.755 

znaleźliśmy kompromisowe rozwiązanie. 

 

02:52:56.795 --> 02:53:00.756 

To znaczy według Pana Stanisława to tak albo będzie 

PiS-owski apel 

 

02:53:00.836 --> 02:53:03.717 

albo żaden. Przecież te słowa, które Państwo od nas 

oczekiwaliście 

 

02:53:03.737 --> 02:53:06.858 

one wybrzmiały i przez Radę zostały przyjęte. 

 

02:53:06.898 --> 02:53:08.518 

Panie Stanisławie, no tak czy nie. 

 

02:53:08.558 --> 02:53:10.359 

Wszystkie te (...) No jak nie. 

 

02:53:10.439 --> 02:53:11.879 

Ale mówmy o faktach. 

 

02:53:11.899 --> 02:53:13.280 

To, że Pan powie nie, to nie znaczy, że to jest nie, 

 

02:53:13.320 --> 02:53:14.760 

tylko Pan powiedział, że to jest nie, 

 

02:53:14.820 --> 02:53:15.960 

a to dalej znaczy tak. 

 

02:53:16.000 --> 02:53:17.361 

Wiem, że trochę zawiłe co powiedziałem, 

 

02:53:17.381 --> 02:53:20.923 

natomiast wybrzmiały wszystkie te oczekiwania, 

 

02:53:20.963 --> 02:53:24.065 

które Państwo jakby tutaj dzisiaj wyartykułowali. 

 

02:53:24.085 --> 02:53:25.406 

One padły w tym apelu. 

 

02:53:25.426 --> 02:53:30.749 

Przecież Artur przeczytał wyraźnie treść tego apelu. 

 

02:53:30.789 --> 02:53:33.491 

I przypomnę, Artur nie jest członkiem partii 

politycznej. 

 

02:53:33.511 --> 02:53:36.053 

My oczywiście jesteśmy w koalicji, natomiast to nie 

jest członek 

 

02:53:36.073 --> 02:53:37.794 

naszego klubu. Z tego co wiem, Artur, 

 

02:53:37.814 --> 02:53:39.935 

mam nadzieję, że potwierdzisz, nie jesteś członkiem 

żadnej partii 

 

02:53:39.975 --> 02:53:41.296 

politycznej. Artur potwierdził. 

 

02:53:42.253 --> 02:53:45.434 

W związku z powyższym, biorąc pod uwagę właśnie 

to, 

 

02:53:45.494 --> 02:53:49.575 

z czym dzisiaj do nas przyszliście, my nie w sposób 

cyniczny się 

 

02:53:49.595 --> 02:53:54.997 

zachowaliśmy, tylko według mnie podjęliśmy 

rozwiązanie kompromisowe. 

 

02:53:55.057 --> 02:53:58.758 
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Takie, którego od nas oczekiwaliście, czyli że 

jesteśmy, 

 

02:53:58.858 --> 02:54:04.660 

wyartykułowaliśmy wprost, że jesteśmy przeciwni 

paktowi migracyjnemu. 

 

02:54:04.720 --> 02:54:09.592 

Owszem, padły tam zdania, że zgodnie ze 

stanowiskiem rządu, 

 

02:54:09.632 --> 02:54:11.834 

który jest oficjalny i to co powiedział Piotr, 

 

02:54:11.874 --> 02:54:17.318 

który zakładam również jest politycznie bardzo 

daleko ode mnie. 

 

02:54:17.638 --> 02:54:23.823 

Nie będę wymieniał partii, natomiast ci którzy 

wiedzą to wiedzą, 

 

02:54:23.903 --> 02:54:25.224 

że mówimy trochę jak w pokerze. 

 

02:54:25.245 --> 02:54:30.306 

Mówimy sprawdzam, że skoro Premier polskiego 

rządu wyartykułował to, 

 

02:54:30.346 --> 02:54:32.509 

że jesteśmy przeciwni paktowi migracyjnemu, 

 

02:54:32.549 --> 02:54:37.775 

to my również jakby popieramy to stanowisko i to 

stanowisko wykluło 

 

02:54:37.795 --> 02:54:39.977 

się dzisiaj. To nie było cyniczne zachowanie. 

 

02:54:40.057 --> 02:54:43.561 

Dziwię się, że widzisz źdźbło w oku brata swego, 

 

02:54:43.621 --> 02:54:45.703 

a w PiS-owskim belki nie dostrzegasz. 

 

02:54:45.763 --> 02:54:50.503 

Bo jak powiedzieć można to, że nas można było 

przekonać 

 

02:54:50.543 --> 02:54:53.145 

do zagłosowania do czegoś, nad czym dzisiaj nie 

byliśmy przekonani 

 

02:54:53.165 --> 02:54:57.828 

nad zasadnością, natomiast ostentacyjnie całego 

klubu PiS-u to wręcz 

 

02:54:57.868 --> 02:55:00.050 

urośnie może do rangi jakiegoś, nie wiem, 

 

02:55:00.090 --> 02:55:02.432 

heroicznego czynu pozytywnego, nie negatywnego. 

 

02:55:02.472 --> 02:55:05.374 

Bo oni w tym momencie co powiedzieli, nagadali się 

tu, 

 

02:55:05.434 --> 02:55:07.255 

naemocjonowali jakie to jest ważne, 

 

02:55:07.275 --> 02:55:08.796 

potem przyszło do głosowania, to sobie poszli. 

 

02:55:08.816 --> 02:55:09.817 

No takie to było ważne. 

 

02:55:10.317 --> 02:55:12.898 

Bo tam pada, bo głosujemy za tym, 

 

02:55:12.958 --> 02:55:15.559 

że to za stanowiskiem polskiego rządu. 

 

02:55:15.599 --> 02:55:16.919 

Przez gardło by im to nie przeszło. 

 

02:55:16.979 --> 02:55:21.700 

Czyli co, krótko mówiąc byliby w stanie nawet 

zagłosować na przekór 

 

02:55:21.740 --> 02:55:25.821 

interesom gminy, byle tylko za Tuskiem się nie 

opowiedzieć. 

 

02:55:25.901 --> 02:55:27.922 

To jest dopiero cynizm i hipokryzja. 

 

02:55:27.982 --> 02:55:29.983 

Tak uważam. Dziękuję bardzo. 

 

02:55:30.263 --> 02:55:31.883 

- Dziękuję. 

 

02:55:31.943 --> 02:55:34.644 

Bardzo proszę Panie Stanisławie do mikrofonu. 

 

02:55:38.993 --> 02:55:41.074 
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- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

02:55:41.114 --> 02:55:45.215 

Panie Burmistrzu, byłem przecież na Komisji 

Gospodarczej. 

 

02:55:45.255 --> 02:55:48.156 

Przepraszam na komisjach połączonych. 

 

02:55:48.196 --> 02:55:52.578 

Od samego początku słyszałem, że PiS, 

 

02:55:52.678 --> 02:55:54.319 

PO, PiS, PO. 

 

02:55:54.379 --> 02:55:57.240 

Słuchajcie, jesteśmy gminą. 

 

02:55:58.598 --> 02:56:01.619 

Nie jesteśmy PiS-em ani PO. 

 

02:56:02.320 --> 02:56:07.342 

Ale dobrze słuchaj, ja też nie jestem w PiS-ie, 

 

02:56:07.402 --> 02:56:08.562 

ani nie jestem w PO. 

 

02:56:08.602 --> 02:56:10.863 

Ja nie głosowałem na PiS, ani na PO. 

 

02:56:10.903 --> 02:56:16.225 

Jestem zwykłym mieszkańcem, który chce dobra 

mieszkańców i mam 

 

02:56:16.265 --> 02:56:17.666 

nadzieję, że wy też chcecie to. 

 

02:56:18.266 --> 02:56:21.110 

I w tym apelu jest ujęte, zgadza się. 

 

02:56:21.170 --> 02:56:26.236 

Ale nawet rozumiesz w swojej pierwszej 

wypowiedzi. 

 

02:56:26.316 --> 02:56:29.340 

PiS wyszedł, PiS z tego. Po co? 

 

02:56:29.360 --> 02:56:30.582 

Wyszli mieszkańcy, nie PiS. 

 

02:56:33.085 --> 02:56:35.126 

Nie interesuje mnie PiS. 

 

02:56:35.146 --> 02:56:36.406 

Nie interesuje mnie PO. 

 

02:56:36.446 --> 02:56:40.627 

Naprawdę Miłosz mnie interesują mieszkańcy. 

 

02:56:43.307 --> 02:56:45.828 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

02:56:45.848 --> 02:56:47.488 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

02:56:47.548 --> 02:56:49.509 

punkt 11. 

 

02:56:49.509 --> 02:56:51.809 

Wolne wnioski, informacje oraz dyskusja. 

 

02:56:51.849 --> 02:56:55.390 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

02:56:55.430 --> 02:57:01.211 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego (...) 

Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

02:57:02.628 --> 02:57:05.571 

- Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, 

 

02:57:05.631 --> 02:57:07.913 

ja chciałem tylko Państwu przekazać i zaprosić, 

 

02:57:07.973 --> 02:57:09.654 

bo nie ma dzisiaj z nami Pana Dyrektora Ducha, 

 

02:57:09.694 --> 02:57:14.198 

że 27 kwietnia będzie taka dosyć fajna impreza, 

 

02:57:14.238 --> 02:57:15.680 

otwarcie kolejnych ścieżek. 

 

02:57:15.740 --> 02:57:19.603 

Start zaplanowany na godzinę 10.30 pod basenem. 

 

02:57:19.643 --> 02:57:22.085 

Jak Państwo macie ochotę, serdecznie zapraszamy. 

 

02:57:22.126 --> 02:57:24.207 

Obowiązkowo rower górski. 

 

02:57:25.709 --> 02:57:27.891 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pani radna Karolina 

Szarłata. 
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02:57:31.592 --> 02:57:34.333 

- Ja w zasadzie mam pytanie do Pana Burmistrza tak 

szybciutko. 

 

02:57:34.433 --> 02:57:38.695 

Czy jest taka możliwość, żeby na parkingu przy 

Poczcie Polskiej 

 

02:57:38.875 --> 02:57:41.336 

powstał jakiś parkometr? 

 

02:57:41.396 --> 02:57:48.080 

Ponieważ jest ogromnym problemem zaparkowanie 

korzystania z poczty 

 

02:57:48.140 --> 02:57:52.682 

i a parking jest zajęty przez niejeden samochód na 

całą dobę 

 

02:57:52.722 --> 02:57:54.202 

i nie wiem czy to jest teren gminy, 

 

02:57:54.282 --> 02:58:00.726 

poczty i czy w ogóle istniałaby możliwość jakiegoś 

ograniczenia czasu. 

 

02:58:00.766 --> 02:58:03.308 

Na wjeździe do zboru. 

 

02:58:03.348 --> 02:58:07.491 

Po prostu ostatnio wchodząc, osobiście byłam na 

poczcie, 

 

02:58:07.531 --> 02:58:10.833 

nikogo nie było, a nie było wolnego parkingu w tym 

miejscu. 

 

02:58:10.973 --> 02:58:16.277 

I wiem, że jest duży parking pod Domem Kultury na 

dole, 

 

02:58:16.337 --> 02:58:18.378 

ale mimo wszystko problem polega na tym, 

 

02:58:18.498 --> 02:58:23.701 

że są osoby, które parkują tam auto niejednokrotnie 

od rana 

 

02:58:23.761 --> 02:58:25.143 

do wieczora. 

 

02:58:25.183 --> 02:58:28.526 

A chyba ten parking głównie jest na potrzeby 

mieszkańców 

 

02:58:28.566 --> 02:58:31.029 

korzystających z usług Poczty Polskiej. 

 

02:58:31.109 --> 02:58:35.253 

I czy jest taka możliwość, żeby zrobić tam jakieś 

ograniczenie 

 

02:58:35.293 --> 02:58:36.855 

czasowe do parkowania? 

 

02:58:40.261 --> 02:58:43.564 

Jest, nie zwróciłam uwagi, ale jeśli jest to w takim 

razie, 

 

02:58:43.624 --> 02:58:47.967 

czy jest możliwość respektowania w jakiś sposób 

tego, 

 

02:58:48.047 --> 02:58:53.932 

bo chyba te ograniczenie się tam nie sprawdza w 

ogóle w takim razie. 

 

02:58:53.992 --> 02:58:59.857 

Bo wiecznie parking jest zajęty, a na poczcie często 

nie ma żadnych 

 

02:58:59.937 --> 02:59:02.699 

użytkowników tak, a nie ma gdzie zaparkować. 

 

02:59:02.779 --> 02:59:04.200 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

02:59:07.032 --> 02:59:10.896 

- Szanowni Państwo, Pani Radna, jeśli chodzi o 

ograniczenia czasowe 

 

02:59:10.936 --> 02:59:12.978 

znaki są, to jest kwestia respektowania, 

 

02:59:13.018 --> 02:59:16.221 

możemy zgłosić służbom odpowiednim, żeby 

częściej zaglądały. 

 

02:59:16.241 --> 02:59:22.407 

Natomiast jeśli chodzi o zamontowanie kolejnego 

parkometru, 

 

02:59:22.447 --> 02:59:27.051 

to wiązałoby się z tym, że musielibyście Państwo 

wyrazić zgodę 
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02:59:27.071 --> 02:59:29.565 

na rozszerzenie strefy. 

 

02:59:29.605 --> 02:59:33.369 

A najpierw musimy sprawdzić, czy to jest 

stuprocentowo grunt nasz, 

 

02:59:33.409 --> 02:59:34.550 

czy może SDK i tak dalej. 

 

02:59:34.570 --> 02:59:38.514 

Natomiast w kwestii rozszerzenia strefy jeśli chodzi 

o parkometr, 

 

02:59:38.554 --> 02:59:42.598 

bo w tym miejscu bez rozszerzenia strefy z sytuacji 

obecnej 

 

02:59:42.618 --> 02:59:45.841 

rozszerzającej, no to to nie ma podstaw. 

 

02:59:45.881 --> 02:59:47.503 

Mieszkaniec będzie mógł wziąć bilet, 

 

02:59:47.563 --> 02:59:50.726 

ale nie na ten teren, który tam jest, tak. 

 

02:59:50.806 --> 02:59:52.308 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

02:59:53.635 --> 02:59:58.457 

- Zresztą uzupełniając jeszcze wypowiedź kolegi to 

wspomnę, 

 

02:59:58.497 --> 03:00:02.018 

nie wiem czy Państwo kojarzycie, a na pewno tak 

jest, 

 

03:00:02.058 --> 03:00:06.720 

podczas różnych imprez, które organizuje Dom 

Kultury, 

 

03:00:06.760 --> 03:00:11.762 

np. Dni Sulechowa, akurat w tym miejscu odbywa 

się np. handel, 

 

03:00:11.822 --> 03:00:14.343 

czyli tam stoją jakieś foodtrucki, balony, 

 

03:00:14.383 --> 03:00:15.804 

jest sprzedaż waty. 

 

03:00:15.824 --> 03:00:19.565 

Gdybyśmy to miejsce, a macie Państwo do tego 

prawo jako Rada, 

 

03:00:19.625 --> 03:00:21.846 

wyznaczyli jako strefę płatnego parkowania, 

 

03:00:21.906 --> 03:00:25.828 

to możemy z kolei utrudnić, nie chcę powiedzieć, 

 

03:00:25.868 --> 03:00:29.230 

że uniemożliwić, ale na pewno utrudnić właśnie ten 

handel. 

 

03:00:29.290 --> 03:00:33.072 

Więc tu musielibyśmy na pewno ten temat 

przedyskutować tak, 

 

03:00:33.112 --> 03:00:36.813 

żeby nie wylać dziecka z kąpielą. 

 

03:00:37.314 --> 03:00:42.396 

I myślę, że na Komisji Przestrzegania Prawa 

moglibyśmy ten temat 

 

03:00:42.456 --> 03:00:47.139 

poruszyć. Tutaj nie wiem czy, tak Pan Radny 

Przemek. 

 

03:00:47.239 --> 03:00:49.540 

Oczywiście każdy inny radny zakładam, 

 

03:00:49.580 --> 03:00:52.141 

ewentualnie też w tej dyskusji będziemy mógł wziąć 

udział. Dziękuję. 

 

03:00:52.421 --> 03:00:54.263 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pan Radny Piotr Bodnar. 

 

03:00:55.684 --> 03:00:56.845 

- Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, 

 

03:00:56.905 --> 03:01:01.529 

szanowni Państwo, coraz więcej mieszkańców 

zgłasza się do mnie 

 

03:01:01.569 --> 03:01:04.512 

z zapytaniem i z nostalgią wspominając PSZOK, 

 

03:01:04.552 --> 03:01:07.875 

który był w środku miasta. 

 

03:01:08.015 --> 03:01:11.758 
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Przenieśliśmy ten punkt w inne miejsce i jest 

problem z dojazdem. 

 

03:01:11.798 --> 03:01:17.241 

To znaczy ta droga do PSZOK-u, no powiedzmy sobie 

szczerze, 

 

03:01:17.301 --> 03:01:21.042 

że nie jest przyjazna zarówno pojazdom 

czterokołowym, 

 

03:01:21.062 --> 03:01:22.403 

jak i dwukołowym. 

 

03:01:22.443 --> 03:01:24.403 

O pieszych już nie wspomnę, zresztą trudno sobie 

wyobrazić, 

 

03:01:24.423 --> 03:01:28.044 

żeby ktoś na plecach w tamto miejscu coś próbował 

przynieść. 

 

03:01:28.104 --> 03:01:31.145 

Jakie są możliwości, żebyśmy tą drogę mogli 

ucywilizować tak, 

 

03:01:31.185 --> 03:01:33.406 

żeby ten dojazd był bezpieczny. 

 

03:01:34.946 --> 03:01:36.347 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

03:01:38.615 --> 03:01:41.116 

- Ta droga ma jeden problem niewielki, 

 

03:01:41.176 --> 03:01:44.917 

ale jednak mimo wszystko fragment jest własności 

Nadleśnictwa 

 

03:01:44.997 --> 03:01:46.697 

Sulechów. 

 

03:01:46.717 --> 03:01:48.457 

My w tej chwili, o czym Państwo dobrze wiecie, 

 

03:01:48.477 --> 03:01:54.699 

jesteśmy w trakcie procedowania czy projektowania 

drogi od tego 

 

03:01:54.739 --> 03:01:58.360 

miejsca w kierunku Górek Małych do Rokula. 

 

03:01:59.020 --> 03:02:03.741 

To jest procedura, która odbywa się w oparciu o 

ZRID, 

 

03:02:03.781 --> 03:02:06.602 

czyli zezwolenie na realizację inwestycji drogowej, 

 

03:02:06.642 --> 03:02:11.723 

która w sposób zgodny z tą specustawą jakby 

pozwala wywłaszczyć, 

 

03:02:11.763 --> 03:02:13.704 

przejąć ten teren. 

 

03:02:13.784 --> 03:02:17.885 

I taki mamy plan, czyli jakby przejąć tę działkę 

nadleśnictwa, 

 

03:02:17.925 --> 03:02:21.640 

zaprojektować tam drogę, a potem ją wybudować. 

 

03:02:21.700 --> 03:02:28.568 

i myślę, że przy rozmowach o budżecie na 2026 rok 

wierzę w to 

 

03:02:28.608 --> 03:02:32.131 

głęboko. Będziemy Państwu chcieli zaproponować 

właśnie budowę tego 

 

03:02:32.192 --> 03:02:36.136 

pierwszego odcinka, czyli na przykład od 

skrzyżowania z ulicą 

 

03:02:36.196 --> 03:02:39.540 

Zielonogórską do PSZOK-u do Superkomu. 

 

03:02:40.460 --> 03:02:44.684 

No na dzisiaj oczywiście radzimy sobie w taki 

sposób, 

 

03:02:44.724 --> 03:02:46.485 

jak to się przez ostatnie lata działo, 

 

03:02:46.546 --> 03:02:48.687 

czyli no po prostu równając tak, 

 

03:02:48.707 --> 03:02:51.730 

równając, profilując te nawierzchnie. 

 

03:02:51.790 --> 03:02:56.214 

Ja po dzisiejszej sesji poproszę, żeby się tam sprzęt 

pojawił. 

 

03:02:56.314 --> 03:02:59.116 
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Sam czasami z tej drogi korzystam i wiem w jakim 

ona jest stanie. 

 

03:02:59.156 --> 03:03:01.578 

Natomiast to jest też kwestia gruntu, 

 

03:03:01.638 --> 03:03:06.780 

który tam jest, prędkości z jakimi się poruszamy jako 

kierowcy. 

 

03:03:06.820 --> 03:03:11.801 

Wiadomo, że ta droga po wyrównaniu sprzyja, 

 

03:03:11.841 --> 03:03:16.422 

żeby jechać tam powiedzmy z prędkością większą 

niż te 30-40 km/h i to 

 

03:03:16.482 --> 03:03:19.042 

powoduje jej znaczną degradację. 

 

03:03:19.103 --> 03:03:23.423 

No i też tonaż pojazdów, które tam jeżdżą siłą rzeczy. 

 

03:03:23.463 --> 03:03:28.805 

Natomiast zakładam, że jesteśmy już bliżej niż dalej 

rozwiązania tego 

 

03:03:28.865 --> 03:03:30.505 

problemu kompleksowo. Dziękuję. 

 

03:03:33.613 --> 03:03:35.253 

- Bardzo proszę, Pan Rady Przemysław Pokład. 

 

03:03:35.333 --> 03:03:36.914 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

03:03:36.974 --> 03:03:38.394 

Panie, Panowie Radni, szanowni Państwo, 

 

03:03:38.434 --> 03:03:40.254 

Panie Burmistrzu. 

 

03:03:40.294 --> 03:03:43.495 

Już zostałem tutaj wywołany do tablicy jako komisja, 

 

03:03:43.515 --> 03:03:46.596 

jako Przewodniczący Komisji bardzo prężnie 

działającej. 

 

03:03:46.736 --> 03:03:49.656 

Co miesiąc mamy kilka spotkań. 

 

03:03:49.716 --> 03:03:54.037 

Podejmiemy tutaj temat, co koleżanka radna 

zaznaczyła. 

 

03:03:57.578 --> 03:04:01.641 

Moim zdaniem, to chyba tylko egzekwowanie tych 

znaków tam pozostanie. 

 

03:04:01.701 --> 03:04:03.743 

Ale od razu też jeżeli jestem przy głosie, 

 

03:04:03.803 --> 03:04:07.806 

to do komisji wpłynęło pismo dotyczące ulicy 

Licealnej, 

 

03:04:07.846 --> 03:04:13.350 

także proszę się zapoznać z tym pismem i w tym 

tygodniu wpłynie pismo 

 

03:04:13.370 --> 03:04:16.532 

od Pani dyrektor przedszkola na ulicy Kościuszki. 

 

03:04:16.552 --> 03:04:19.234 

Tam chodzi o przejście dla pieszych i poprawę 

bezpieczeństwa. 

 

03:04:20.455 --> 03:04:22.076 

Progi zwalniające czy wyniesione. 

 

03:04:22.176 --> 03:04:24.057 

Już będziemy o tym dyskutować. 

 

03:04:24.117 --> 03:04:26.919 

Także też jeżeli takie pismo wpłynie w tym tygodniu, 

 

03:04:26.959 --> 03:04:31.261 

to przewiduję, że w przyszłym tygodniu będzie 

posiedzenie komisji 

 

03:04:31.301 --> 03:04:33.983 

wyjazdowej i przy okazji też zajmiemy się tym 

tematem. 

 

03:04:34.023 --> 03:04:36.745 

Dziękuję bardzo. 

 

03:04:36.805 --> 03:04:38.326 

- Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

03:04:38.346 --> 03:04:40.767 

Przechodzimy do kolejnego. 

 

03:04:40.807 --> 03:04:44.309 
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Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

03:04:44.349 --> 03:04:45.370 

zrealizowany. 

 

03:04:45.410 --> 03:04:47.872 

Zamykam XV sesję Rady Miejskiej w Sulechowie IX 

kadencji. 

 

03:04:47.892 --> 03:04:49.392 

Dziękuję bardzo. 

 


